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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 14 

 

 
От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 31.07.2012 

година от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 
От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  29. 

По уважителни причини отсъстват общинските съветници: Надежда 
Радославова; Румян Занев; Стоянка Якимова и Музаффер Хамид. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 29 общински 

съветници. 

 

/ Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община 
Разград, г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград, г-жа Ценка 
Таракчиева – зам.- кмет на Община Разград, г-н Хами Хамиев – зам. – кмет на 
Община Разград, Петър Сергев - главен архитект на Община Разград, кметове 
на населени места и кметски наместници, представители на общинска 
администрация и журналисти. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, 

 Уважаеми господин кмет, 
 Уважаеми зам. – кметове, 
 Кметове на населени места, 
 Журналисти и граждани, 

 За днешното заседание на Общински съвет Разград, което се провежда на 
31.07.2012г. са се регистрирали 27 общински съветници. Четирима от тях 

отсъстват по уважителни причини като предварително са подали молба. Това 
са Румян Занев, Надежда Радославова, Музаффер Мустан и Стоянка Якимова. 
Двама не са подали уведомления. Вероятно ще се присъединят към заседанието 

на общинския съвет. При тази ситуация изпълнили сме нормата на чл.27 ал.2 от 
ЗМСМА и на основание чл.53 ал.1 от нашия правилник откривам заседанието 

на общинския съвет на 31.07.2012г. 
 Преди да започнем нашата работа по същество, което ще бъде 
предхождано от приемане на дневния ред, искам да изкажа от мое име и от 
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името на общинските съветници благодарността на цялата общественост към 

ръководството на община Разград и главно в лицето на ръководителя на 
културната институция в общината – госпожа Бенонова за перфектната 
организация на проведения през предната седмица Панаир на киселото мляко. 

Вярвам всички ще се съгласите с мен, че това беше едно наистина разкошно 

преживяване за нашите съграждани, реклама за нашия град. Аз наблюдавах 

повече хората на площада отколкото изпълнителите. Наистина личеше колко 

са впечатлени и колко се вписват в тържествата, които се провеждаха в тези 

горещи юлски дни. Още веднъж, господин Бояджиев, поздравления и 

благодарности за радостта, която доставихте на нашите съграждани. 

 По повод на панаира Общински съвет Разград прие гостуващи делегации 

от три общински съвети на побратимени нам градове – на Орел, Шалон - ан – 

Шампан и Витенберге. Бяха проведени срещи с ръководителите на тези 

институции. Това, което искам да ви предам е, че ще направим специално 

заседание на общинските съветници, на което в подробности ще ви 

информирам за резултатите от проведените срещи. Но най-важният ефект, 
който би трябвало да бъде известен и на разградската общественост е, че 
делегацията от Витенберге направи дарение в рамките на 500 евро, което е 
предназначено за Гимназията за изучаване на чужди езици „Екзарх Йосиф” за 
паралелките, които изучават немски език. Волята на дарителя е тези средства 
от 500 евро, 300 от които са общински, а 200 са от лични средства на 
участниците в делегацията, да се използват за осъществяване на контакти – 

творчески, професионални контакти, между двете гимназии в побратимените 
градове. 
 Дежурен секретар на днешното заседание е Наско Анастасов. 
 Уважаеми колеги, ще направя още едно поздравление към госпожа 
Орешкова, която спечели конкурса и вече е с постоянен статут на Директор на 
училище Тургенев. Честито госпожо Орешкова и успехи в това поприще. 
 Предварително раздадения Дневен ред съдържа две точки: 

1. Докладни записки 

2. Текущи  

Давам Ви думата за предложения за изменения, допълнения както по 

отделните точки, така и по структурата на Дневния ред. Имате ли предложения 
за корекции в Дневния ред? Междувременно кворума се увеличи с още двама 
общински съветници, които се регистрираха току що и стана 29. Не виждам 

желаещи за корекции в Дневния ред.  

Аз правя едно предложение. По извънредния способ на основание чл.54 

ал.4 правя предложение за нова точка в Дневния ред – точка втора Декларации, 

като структурата на Дневния ред ще изглежда така, ако приемете това 
предложение: 

1. Докладни записки 

2. Декларации 

3. Текущи 
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Декларацията е внесена с оглед актуално  събитие. По тази причина не са 
спазени изискуемите срокове за внасяне на документи. Тя е с вносител 

Ръководителя на групата общински съветници от БСП господин Димитров и 

касае извършения терористичен акт. Нейното съдържание, както сами сте 
видели, е осъждане на тероризма на територията на страната във всичките 
форми на неговата проява. Имате ли възражения? Имате ли предложения за 
корекции на Дневния ред? Не виждам желаещи. 

 Подлагам на гласуване предложението за въвеждане на нова точка втора 
в Дневния ред – Декларации, а точка трета вече става Текущи. Моля 
гласувайте. 

 

С 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, Дневния 

ред придобива още една втора точка Декларации. 

 

Подлагам на гласуване Дневния ред в цялост. 
1. Докладни записки 

2. Декларации 

3. Текущи 

Моля гласувайте. 
 

С 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, Дневния 

ред се приема. 

 

Преминаваме към изпълнение на първа точка от Дневния ред – Докладни 

записки. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Първата докладна записка, която е поставена за разглеждане по тази 

точка е с вх.№ 377. 

Докладна записка от Милена Иванова Цанева, председател на Общински 

съвет Разград и Петко Стоянов Стоянов, общински съветник, председател на 
Постоянна комисия по бюджет , финанси и икономическа политика при 

Общински съвет Разград. 

Относно: Изменение и допълнение на Правилник за организацията и 

дейността на Общински съвет Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация- мандат 2011- 2015 г. 
Като съвносител ще си позволя да кажа няколко думи преди да дам за 

становище думата на постоянните комисии, които са разглеждали тази 
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докладна записка. Предложението по нея е наложено от настъпилите 
нормативни промени, които са в сила от 01.07. тази година. Със Закона за 
държавния служител в неговите преходни и заключителни разпоредби се 
извърши промяна на Закона за местното самоуправление и местната 
администрация в частта, касаеща определяне възнагражденията на общинските 
съветници. Досега съществуващия размер – 60 % от средното брутно 

възнаграждение за съответната администрация е коригирано като цифрата 60 

се чете „до 30 %”. По тази причина предлагаме и в нашия правилник, където 

съобразно действащото тогава законодателство беше определено 

възнаграждението на общинските съветници, да се отмени алинеята с така 
звучащото съдържание в размер на 60 % и да се приеме ново, където размера е 
определен на 30 % от средната брутна работна заплата в общинската 
администрация за последния месец от предходното тримесечие.  

Другото допълнение, което правим е за изменение, пак в чл.44, за 
създаване на нова ал.8 в правилника със съдържанието изложено в докладната 
записка, което е обвързано с разпоредбата на чл.34 ал.4 от ЗМСМА и касае 
разходите на общинските съветници, направени във връзка с извършване на 
тяхната дейност. 

Следващото изменение касае един текст, който има еднократно действие. 
Това е правна норма, въведена под номер Параграф 4 и касае регламентиране 
задължение на кмета на общината да предприеме необходимите действия и да 
проведе изискуемите процедури за осигуряване на необходимата компютърна 
техника за осъществяване работата на общинските съветници. Няма нужда да 
обяснявам, че това е задължително в техническия етап на развитие на 
обществото и на администрацията, но конкретния повод – спомняте си на 
няколко пъти сме били поставяни в принудително прекъсване на заседанията 
на общинския съвет, в протакане заседанията на постоянните комисии, поради 

липса на нормативна база. Това е основното предложение, което се съдържа в 
този текст – да бъдат снабдени част от общинските съветници. В по – малък 
мащаб е нашето искане, не за всички общински съветници, за да може да се 
осъществява правилно и добре работата на постоянните комисии. Като това, 
естествено, е свързано с корекции в бюджета и ако се приеме тази докладна 
записка, ще бъде отразено и в докладната записка по корекция на бюджета.  

Като съвносител това мога да предам по отношение съдържанието на 
тази докладна записка. Ще помоля и господин Стоянов като председател на 
бюджетната комисия, ако има становище и допълнителни разяснения. 
Заповядайте господин Стоянов. 

 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК, вносител 

 Още едно предложение искам да направя. Т. е. не предложение, а 
промяна от вносителя по докладната записка. В проекта за решенията 
предлагам добавяне на втора точка 5, която да гласи: „Разпоредбите по т.2 и 3 
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от настоящето решение влизат в сила от 01.07.2012г.”. А настоящите точка 5 и 

6 да се изтеглят като т.6 и т.7. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Като вносител имате право това да го направите. Благодаря. Имате ли 

нещо друго о докладната? 

 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК, вносител 

Не. Завърших.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Колеги, това беше предложението на вносителя, за да е ясно, че 
хармонизираме нашата промяна в текста с тази на закона, който също влиза в 
сила от 01.07.2012г. тази докладна записка беше разгледана в ПК по бюджет, 
финанси и икономическа политика на общината и ПК по законност, превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации. Господин Стоянов, вече 
в качеството Ви на председател на Постоянна комисия по бюджет ще Ви 

помоля за становището на тази комисия. 
 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

Комисията се е произнесла с 5 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали 

се” – 2. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. И господин Димитров, ще помоля за становището на 
комисията по законност. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност подкрепя докладната записка и проекта за 
решение с гласуване на заседанието – 6 гласа „ЗА”, няма „против” и 

„въздържали се” – 2. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря, господин Димитров. Уважаеми колеги, давам Ви думата за 
въпроси към вносителите, след което ще преминем към обсъждане на 
докладната записка. Да, заповядайте господин Василев. 

 

Г-н Петър Василев – ПП ГЕРБ 

На заседанията на постоянните комисии споменахте, че е искано 

становище от Сметна палата. Как точно е искано и получено становището на 
Сметната палата относно признаването на Декларацията по Приложение 1 към 

настоящата докладна като достатъчно условие за признаване на разходите? И 
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правено ли е такова запитване и до НАП? Другият ми въпрос е : Какъв, според 

Закона за счетоводството, документ е декларацията по Приложение 1? И 

последен въпрос: по кои от разходните параграфи и подпараграфи ще бъде 
отразен този разход, признат по тази декларация? Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Давам думата на господин Стоянов за отговор. 

 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК, вносител 

По първия въпрос – правено е такова запитване. Направено е устно и 

становището на Сметната палата е, че, ако има нормативно основание, те биха 
признали такъв разход. Вторият въпрос, т.е. третият въпрос е относно това 
дали Декларацията се признава като разход по Закона за счетоводството. 

Наистина Закона за счетоводството не признава такъв разход, но в тази 

Декларация всеки носи наказателна отговорност и подлежи на проверка в 
последствие. В последствие на тази проверка той следва да докаже 
действително разходите, които е извършил с такива разходно - оправдателни 

документи, които са касови бележки, фактури и др. Но това не е предмет на 
проверка на Сметната палата към общината. И за втория въпрос, ще помоля да 
ми го напомните само. 

 

Г-н Петър Василев – ПП ГЕРБ 

Значи вторият ми въпрос беше….. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Това беше втория, мисля. Нали? 

 

Г-н Петър Василев – ПП ГЕРБ 

Какъв, според Закона за счетоводството, документ е Декларацията по 

Приложение 1? 

 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК, вносител 

Мисля, че отговорих току - що на този въпрос. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Има ли други въпроси? Да, заповядайте господин Димитров. 
 

Г-н Стоян Димитров – ПП БСП 

Като намирам въпроса на колегата Василев за резонен, аз бих искал да 
допълня, че тази Декларация, която е предвидена по нашия Правилник и в 
изпълнение на разпоредбите на закона е годно основание, ако в нея се 
съдържат неверни данни, за търсене на наказателна отговорност. Но не само по 

чл. 313 от Наказателния кодекс за деклариране на неверни данни, но и по чл. 
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212 ал. 1 от Наказателния кодекс за документна измама. Така, че отразените 
обстоятелства ангажират всеки един съветник с отговорност за верността на 
тези обстоятелства. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Димитров. Има ли други въпроси? Не виждам 

желаещи. Въпрос ли имате госпожо Велкова? Да, заповядайте. 
 

Г-жа Зоя Велкова – ПП ГЕРБ 

Промените, които са направени в закона и които ние отразяваме с 
настоящата докладна записка и предложение за промяна – смисъла е да се 
намали с 50 % възнаграждението на общинските съветници. Подписвайки тази 

Декларация фактически ние не правим никаква икономия. Фактически не 
намаляваме разходите. Значи наистина дори да може да се подпише такава 
Декларация дали е морално да възстановяваме 60 % от средната брутна 
работна заплата подписвайки такава Декларация? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Мен ли питате за това? 

 

Г-жа Зоя Велкова – ПП ГЕРБ 

Питам общинските съветници и вносителите. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Аз Ви предлагам да коментираме предложенията по тяхното същество. 

Един момент. Това, което Вие поставяте като питане вероятно касае мотивите 
на законодателя, когато е променял този текст от закона и аз веднага мога да 
Ви отговоря със същият въпрос. Дали пък е морално народните представители 

да променят възнагражденията на общинските съветници, а да увеличават 
своето собствено или най – малкото да не намаляват своето възнаграждение. 
Така, че такива подобни категории смятам, че в момента не ни вършат работа. 
Първата точка от предложението възпроизвежда едно към едно разпоредбата 
на закона. Закона само, че казва не „30 %”, а „до 30%”. И това „до” предполага 
изрично решение на общинския съвет, защото може да реши и 5 %, може да 
реши и 29 %. Затова е предложението на вносителите да бъде максимално 

предвидения в закона размер 30 %. В дебатите по нататък може да имате 
възможност, т.е. ще имате възможност, и може да направите предложение за 
друг размер на този процент. А що се касае до т.8, тя и сега съществуваше и 

продължава да съществува и в Закона и в Правилника. Изрично се казва, че 
разходите, които общинския съветник прави за работата си в общинския съвет 
се поемат от бюджета на общината. Това предложение, което правим, аз тук 

отварям скоба, за да кажа, че никой от общинските съветници, до този момент, 
не се е възползвал и не е претендирал направените разходи, въпреки, че всички 



 

 

 

8 

сме убедени, че такива е имало. Това предложение, което се прави тук е за 
детайлизиране на тази законова разпоредба и за една обвръзка с някакъв 
максимален размер, което вносителите считат, че е в този размер, който е 
посочен в докладната записка. Това не е създаване на нов текст, а доразвиване 
и детайлизиране на вече съществуващ такъв.  

Има ли други въпроси? Преминаваме към дебати, становища, 
предложения за изменения, изказвания. Действително в комисиите бяха 
направени предложения. Не мога да си спомня обаче, господин Василев по 

законност ли беше вашето предложение? Текста на т.8 да отпадне. Нали това 
Ви беше предложението? Да си остане старата разпоредба, която не определя 
някакъв лимит и диференциация на отделните пера, за които биха могли да се 
харчат средства. Други дебати, имаше предложение от господин Ролев. Той 

направи едно предложение, което е малко по – различно. Вероятно сега също 

ще го направи. Трето предложение аз не си спомням да беше правено по 

същество в комисиите. Така, че сега е момента да си направите вашата 
обосновка. Заповядайте господин Ролев. 

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС,ДСБ” 

Госпожо председател, както вече споменахте в заседание на Постоянната 
комисия по бюджет аз имах предложение, което не се прие. Ще си позволя да 
го направя и в пленарна зала, тъй като моите мотиви са….Моите мотиви да 
направя това предложение са главно свързани с максималния размер. Това 
всъщност е реалния размер на направените разходи от общинските съветници. 

За мен той подозрително съвпада с намалението на трудовото възнаграждение 
на общинския съветник и във връзка с морала, който споменаха колегите от 
ГЕРБ моето лично мнение и предложение, което ще направя в писмен вид е 
максималния размер на непотвърдените документално разходи да бъде 100 

лева, а тъй като по закон не е определен таван на разходите, да си оставим да 
си действа силата на закона. Значи недоказани с документ разходи по 

Декларация до 100 лева без таван. Ще направя предложението си в писмен вид. 

Мотивите ми са, както казах, от морални съображения и тъй като действително 

някои от разходите, които правят общинските съветници не могат да бъдат 
доказани. Примерно сега зарежда си колата, имаше и такива мнения, че 
зарежда си колата и колко от този бензин ще отиде за срещи с избирателите и 

колко за лично ползване. Но съгласете се, че някои неща могат да бъдат 
документално потвърдени като примерно ползване на клубни бази, разходи, 

направени по срещи с местната общественост, за повишаване на 
квалификацията също могат да бъдат представени някакви документи. Това са 
мотивите ми. Ще направя предложението си в писмен вид. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Ролев. Има ли други желаещи да изразят? 

Заповядайте господин Василев. 
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Г-н Петър Василев – ПП ГЕРБ 

Аз искам само да потвърдя това, което предложих на постоянната 
комисия. Ще го предоставя и в писмен вид. Моето предложение е да остане 
сега действащата ал.8 на чл.44. А да отпадне предлаганата в докладната. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да отпадне предложението за нова ал.8 в проекта за решение. 
 

Г-н Петър Василев – ПП ГЕРБ 

Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Заповядайте в писмен вид. Има ли други желаещи да изразят 
становище? Предложения? Да, заповядайте. 

 

Г-н Михаил Тодоров – ПП ГЕРБ 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги, 

Искам да изразя едно мнение както от мое има така и от името на цялата 
група от ПП ГЕРБ във връзка с т.4 – създаването на нов параграф. Искам да 
заявя, че аз и моите колеги се отказваме от полагащото ни се право за 
получаване на компютри. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

То не е прието още. нямате такова право все още. какво Ви е 
предложението? 

Г-н Михаил Тодоров – ПП ГЕРБ 

Не, нямаме предложение, а мнение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

А имате ли конкретно предложение по текста на проекта за решение? 

 

Г-н Михаил Тодоров – ПП ГЕРБ 

Не. Само изложих мнение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Добре. Значи не правите предложение да отпадне този текст. Благодаря. 
Има ли други желаещи да вземат становище? Ако няма, обявявам дебатите за 
приключили. Изчакваме предложенията, които са направени. Благодаря. 
Уважаеми колеги, приключихме с дебатите.  

Подлагам първо на гласуване първото по време най-отдалеченото 

предложение на общински съветник Теодор Ролев по докладна записка №377. 



 

 

 

10

Неговото предложение е: В проекта за решение т.3 за новото съдържание на 
ал.8 предложението му е цифрата „200” да бъде заменена със „100”. И ще 
изглежда така: „но не повече от 100 лева за месец”. Това ли е предложението? 

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Госпожо председател, значи не „не повече от 100 лева”, а „не повече от 
200 лева” текста се заменя с „до 100 лева”. Целият текст заменяме с „до 100 

лева”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Вместо „но не повече от 200 лева” да бъде текста „100 лева”. 

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Да, „до 100 лева”. В размер до 100 лева се признават с декларация. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Е то пак е същото. „но не повече” или „до 100” е  все същото. 

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Не повече от 200 лева предполага, че двеста и първия лев няма да се 
признае за разход, а пък до 100 лева предполага, че над 100 лева с документ ще 
могат да бъдат оправдавани. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Дали това ще се разбере? 

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Не знам. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Вашата идея е… аз мисля, че не е така. Господин Ролев, вашата идея е до 

100 лева да бъде с Декларация. 
  

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Точно така. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Над 100 лева, ако се направи такъв разход…… 

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Да бъде с нормативно….. да, да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Оправдателен документ. 
 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Нормативно оправдателен документ. Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Добре. Колеги, разбрахте ли предложението, което ще подложа на 
гласуване. В ал.8, която е разработена по т.3 от докладната записка, текста „но 

не повече от 200 лева за месец” да бъде заменен с „до 100 лева”, а останалия 
текст според господин Ролев си остава и той предлага доказване на разходите 
над 100 лева само с разходно - оправдателни документи. Подлагам на 
гласуване направеното предложение от господин Ролев. 

 

С 2 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 25, предложението 

не се приема. 

 

Преминаваме към гласуване на предложението, направено от общински 

съветник Петър Василев, което има следното съдържание: „От проекта за 
решение да отпадне предложената промяна в ал.8 на чл.4 от Правилника, а да 
остане досега действащата ал.8 на чл.44 от Правилника.” Т.е. ал.8 в този и вид 

да не съществува в проекта за решение. Нали това Ви е предложението 

господин Василев? Това е. Подлагам на гласуване предложението на господин 

Василев. Моля, упражнете своя вот. 
 

С 11 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 15, предложението 

не се приема. 

 

Подлагам на гласуване докладната записка в цялост с направеното 

допълнение от вносителя господин Стоянов за нова точка 5, че тези изменения 
по точка 2 и 3 влизат в сила от 01.07.2012г. моля, гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 184 

 

С Решение № 2 по Протокол № 1 от 21.11/2011.г.Общински съвет 

Разград е приел своя устройствен акт- Правилник за организацията и 

дейността на Общински съвет Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация- мандат 2011- 

2015.г.,който  в своя чл. 44  ал. 1 определя размера на получаваното от 

общинския съветник месечно възнаграждение за изпълнение на своите 
служебни задължения, както следва :  
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 -за председателите на постоянни комисии и за дежурен  секретар - 60 

% от средната брутна работна заплата  в общинска администрация 

Разград по отчет за последния месец от предходното тримесечие ; 
 - за останалите общински съветници- 55 % от горната база. 

Така определеният размер е в съответствие с тогава действащата 

разпоредба на чл. 34 ал. 2  ЗМСМА , който е променен считано от 

01.07/12.г. с публикация в ДВ бр. 38/12.г. и максималният размер на 

възнаграждението е определен на не повече от 30 % от средната брутна 

работна заплата в съответната  общинска администрация за последния 

месец от предходното тримесечие. В същото време  дейността 

,изпълнявана в рамките на компетенциите на общинските съветници 

включва разходи по транспорт, комуникации, повишаване на 

квалификацията, срещи с избирателите, ползване на клубове и зали и др. 

Изменението на закона изисква привеждане в съответствие с него на 

подзаконовите норми ,което налага актуализиране на разпоредбата за 

възнаграждението на общинските съветници. От друга страна е 
наложително да се  осигури възможност на общинските съветници да 

изпълняват задълженията си ,ползвайки съвременната компютърна 

техника  при подготовка и обсъждане на докладни записки и при вземане 
на решения в пленарна зала . 

 Основни цели, които се поставят с предлаганото изменение на 

Правилник за организацията и дейността на Общински съвет Разград, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация- 

мандат 2011- 2015.г.- привеждане в съответствие на разпоредбите му с 
актуализираната законова норма и създаване на оптимални условия за 

качествено изпълнение на служебните задължения на общинските 
съветници. 

 Очаквани резултати- повишаване ефективността от работата на 

общинските съветници в полза на  местната общност. 

 Финансови и други средства, необходими за прилагане на 

измененията- актуализация на общинския бюджет в частта му по 

издръжка на общинския съвет, провеждане на процедури за доставка на 

компютърна техника. 

 Съответствие с правата на Европейския съюз- предложението за 

изменение е в духа на Европейската харта за местно самоуправление. 
 На основание чл. 26 ал. 2 Закон за нормативните актове  изготвеният 

проект за изменение и допълнение на подзаконов нормативен акт е 
публикуван на интернет страницата на Община Разград- Общински съвет 

Разград в 14-дневен срок преди  внасяне за приемането му от 

компетентния орган- Общински съвет Разград. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21 ал. 2  и чл. 34 ал. 2 и 

ал. 4 ЗМСМА и чл. 8 ал.1 от Правилник за организацията и дейността на 

Общински съвет Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 
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общинската администрация- мандат 2011- 2015.г.,във вр. с чл. 79 АПК, с 
чл. 8,с чл. 11 ал. 3 , с чл. 15 и чл. 37 ал. 3  от ЗНА и Указ 883 за прилагане 
на ЗНА  , Общински съвет Разград, с 15 гласа „ЗА”, „против” – 1, 

„въздържали се” – 11, 

     Р Е Ш И  : 

 

1. Отменя разпоредбите  на  ал. 1 и ал. 8  от чл. 44  от Правилник за 

организацията и дейността на Общински съвет Разград, неговите комисии 

и взаимодействието му с общинската администрация- мандат 2011- 2015.г . 
2. Създава нова Алинея 1 в чл. 44 от Правилник за организацията и 

дейността на Общински съвет Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация- мандат 2011- 2015.г 
.със следното съдържание : 

„Ал.1  За изпълнение на задълженията си общинският съветник 

получава месечно възнаграждение в размер на 30 % от средната брутна 

работна заплата в общинска администрация Разград за последния месец 

от предходното тримесечие.” 

3. Създава нова Алинея 8 в чл. 44 от Правилник за организацията и 

дейността на Общински съвет Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация- мандат 2011- 2015.г 
със следното съдържание : 

„Ал. 8 В съответствие с разпоредбите на чл. 34 ал. 4 ЗМСМА 

разходите на общинския съветник  във връзка с работата му  за пътни, за 

канцеларски материали,  за телефон, за организиране на приемни, за 

повишаване на квалификация, за срещи с местната общност, за ползване 
на клубни бази и зали и др., в  реалния им размер ,но  не повече от 200 

/двеста/ лв. за месец ,  се поемат от общинския бюджет срещу представена 

лична декларация  от общинския съветник / по образец съгласно 

приложение № 1 /.” 

Декларациите се подават в Звеното по чл.29 „а” ал. 2 ЗМСМА до 

всяко пето число на месеца ,следващ  отчетния , а дължимите средства за 

покриване на правомерно направените разходи се изплащат ведно с 
възнаграждението по ал. 1 от този член.” 

4. В  Преходни и заключителни разпоредби се създава нов Параграф 

4  със следното съдържание : 
„Възлага на кмета на общината да предприеме необходимите 

действия и да проведе изискуемите процедури за снабдяване на 

постоянните комисии и ръководителите на групи общински съветници с 
компютърна техника с подсигурен  достъп до актуалната нормативна база 

и до съдебната практика  в рамките на бюджетна 2012 година.” 

5. Разпоредбите на т.2 и т.3 влизат в сила от 01.07.2012г. 
6.Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на областния управител в седемдневен срок от приемането му. 
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7. Решението да се публикува в един местен вестник и на интернет 

страницата на Община Разград. 

Решението подлежи на оспорване по реда на АПК пред 

Административен съд Разград. 

 
Приложение № 1 

 

    Д Е К Л А Р А Ц И Я  

 

 

 Долуподписаният ………………………………………………………... 

……………………………………………………….,ЕГН……………………... 

Л.к.№………………………….,издадена на …………………………..от МВР 

…………………………………,живущ в ……………………………………… 

……………………………………………...,общински съветник в Общински  

съвет Разград ,с настоящото  

 

   УДОСТОВЕРЯВАМ следните обстоятелства : 
 

Във връзка с работата си като общински съветник съм направил  

следните разходи  през м. ……………..20…….г.:  
-пътни ; 

-за канцеларски материали; 

-за телефон; 

-за организиране на приемни ; 

-за повишаване на квалификацията; 
- за срещи с местната общност; 
- за ползване на клубни бази  и зали ; 

- други ./необходимото се подчертава/ , в размер на ………………………………….. 

/…………………………………………………………../лв. 
 

 Известна ми е наказателната отговорност по чл. 313 НК за деклариране 
на неверни данни. 

 

 Настоящата декларация се подава на основание чл. 44 ал. 8 от Правилник 

за организацията и дейността на Общински съвет Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация- мандат 2011- 2015.г . 
 

 

ДЕКЛАРАТОР : 

…………………… 

………./………………. 

Р а з г р а д 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Заповядайте. 
 

 Г-н Михаил Тодоров – ПП ГЕРБ 

 Благодаря госпожо председател. Разбрах, че сега е момента да заявя 
становище. 
  

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 След като вече сме приели решението. 

 

Г-н Михаил Тодоров – ПП ГЕРБ 

И още един път от мое име и от името на моите колеги от ПП ГЕРБ 

искам да изразя становище, че се отказваме от полагащите ни се компютри, 

които току що гласувахме в т.4 като нов параграф 4. Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. 
С Т А Т И Я  2 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, преминаваме към разглеждане на следващата докладна 
записка от нашия Дневен ред по точка първа. Тя е с вх.№ 378. 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев - кмет на Община Разград. 

 Относно: Общинско сътрудничество между Община Разград и 

Община Шалон –ан-Шампан-  Република Франция. 

 Давам думата на вносителя. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград. 

 Благодаря. 
 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 На 24.07.2007г. между Община Разград и Община Шалон –ан-

Шампан -  Република Франция е подписано Споразумение за партньорство и 

сътрудничество за срок от 5 години. Този срок на практика изтече през 
настоящата година. Предмет на споразумението е осъществяване на 
сътрудничество в областта на икономическата, административната, културната, 
образователната, спортната и здравната сфери и в областта на туризма.  

На 24.07.2007 г. между Община Разград и Община Шалон –ан-Шампан-  

Република Франция е подписано Споразумение за партньорство и 

сътрудничество за срок от 5 години за следващия пет годишен период.  
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Съгласно т. 2 от раздел ІV на споразумението при изтичане на срока и 

желание за продължаване на сътрудничеството се извършва договаряне  и 

преподписване на споразумението. И това нещо беше свършено по времето на 
разградския панаир на киселото мляко, когато беше в Разград Делегация от 
Франция начело с кмета на Шалон –ан-Шампан.  

На вашето внимание е цялостното съдържание на това споразумение, 
което беше подписано между двамата кмета и в този дух моля за вашето 

решение за одобрение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. В Постоянната комисия по европейска интеграция и 

международно сътрудничество се разгледа тази докладна записка. Ще дам 

думата на господин Ролев. Преди това искам да благодаря на всички колеги 

общински съветници, които зачетоха това събитие и присъстваха в 
Художествената галерия при подписване на споразумението между двата 
побратимени града. Имате думата господин Ролев. 

 

Г-н Теодор Ролев – Председател на ПК 

На 24 юли се проведе редовно заседание на Постоянна комисия по 

европейска интеграция и международно сътрудничество. На това заседание 
присъстваха 6 нейни члена и единодушно взеха решение да подкрепят 
докладната записка.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате възможност да задавате въпроси към вносителя на 
докладната записка. Не виждам желаещи. Ще Ви моля за становища и позиции 

по нея. Няма желаещи. Прекратявам дебатите и преминаваме към електронно 

гласуване. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 185 

 

На 24.07.2007 г. между Община Разград и Община Шалон –ан-

Шампан-  Република Франция е подписано Споразумение за партньорство 

и сътрудничество за срок от 5 години. 

Съгласно т. 2 от раздел ІV на споразумението при изтичане на срока 

и желание за продължаване на сътрудничеството се извършва договаряне  
и преподписване на споразумението. 

Съгласно чл. 59, ал. 1 и чл. 61, ал. 1 от ЗМСМА общините могат да 

сътрудничат помежду си, като общинското сътрудничество се 
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осъществява на основата на  споразумение за сътрудничество, което 

подлежи на одобрение от общинския съвет.  

Предмет на споразумението е осъществяване на сътрудничество в 

областта на икономическата, административната, културната, 

образователната, спортната и здравната сфери и в областта на туризма. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.61, ал.1 

и ал. 2 от ЗМСМА,  Общинският съвет Разград, с 24 гласа „ЗА”, „против” 

– няма, „въздържали се” – няма, 

   

РЕШИ: 

 

1. Одобрява споразумение за партньорство и сътрудничество между 

Община Разград и Община Шалон –ан-Шампан-  Република Франция - 

приложение № 1. 

       2. Дава съгласие Община Разград да бъде партньор по одобреното 

споразумение по т. 1 от настоящето решение. 
            3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

      Решението подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград . 

 

 

                                 
 

   Община Разград             Община Шалон-ан-Шампан  

       Република България     Република Франция  

   

 

 

 

СПОРАЗУМЕНИЕ ЗА ПАРТНЬОРСТВО И СЪТРУДНИЧЕСТВО 

между Община Разград (България) и Община Шалон-ан-Шампан 

(Франция)  

 

 

Днес, ………………… 2012 г. в……………………………….., в 
съответствие с изискванията на чл.61 от Закона за местното самоуправление и 
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местната администрация /ЗМСМА/, се сключи настоящото Споразумение за 
партньорство и сътрудничество между:   

 
 

ОБЩИНА РАЗГРАД, със седалище бул. „Бели Лом” № 37А, град 

Разград 7200, Република България, тел.: +359 84 660 091, факс: +359 

84 660 090, представлявана от Денчо Стоянов БОЯДЖИЕВ – кмет на 
Община Разград 

 

и 
 

 ОБЩИНА ШАЛОН-АН-ШАМПАН, със седалище пл. Фош, град 

Шалон-ан-Шампан 51022, Република Франция, тел.: +33 3 26 69 38 00, факс: 
+33 3 26 69 38 01, представлявана от Брюно БУРГ-БРОК – кмет на Община 
Шалон-ан-Шампан. 
 

  

Раздел I 

Общи положения 
  

Водени от общи и за двете страни интереси и желание за установяване и 

консолидиране на връзките между тях в икономическата, административната, 
културната, образователната, спортната, здравната сфери и в областта на 
туризма, с цел взаимно опознаване на двата народа и разбиране за 
принадлежността към единната европейска общност, общините Разград и 

Шалон-ан-Шампан се споразумяха за следното: 

 

Раздел II 

Предмет на споразумението  
 

Предмет на настоящото Споразумение е допълването и конкретизирането на 
поетите ангажименти с подписаната Харта за партньорство и сътрудничество 

между Шалон-ан-Шампан (Франция) и Разград (България). То продължава 
съществуващите приятелски връзки между двата града и консолидира 
сътрудничеството между тях.   

 

Раздел III 

Ангажименти на страните 
Двете общини се ангажират: 

1. Да реализират координирани мерки и дейности за стимулиране на 
социалното развитие на двете общности; 

2. Да съдействат за развитието на връзките в икономическата, 
хуманитарната, социалната, научната, спортна и културната сфери чрез 
обмен на делегации, творчески колективи, изложби, отбори и др.; 

3. Да работят за установяване на трайни връзки между туристическите 
организации в двете общини и създаване на туристически мостове; 
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4. Да създават предпоставки и условия за развитие и реализация 
механизмите на публично-частното партньорство във всички сфери на 
взаимодействие; 

5. Да използват възможностите за културно взаимодействие, предоставяни 

по донорски програми на Европейския съюз; 
6. Да използват условията на реалното европейско интегриране съвместно с 
други градове от ЕС и възможността за реализиране на съвместни 

европейски проекти по различни младежки, културни и социални 

програми; 

7. Да спазват принципите на добрата партньорска практика при 

подготовката и осъществяването на съвместни начинания и партньорски 

проекти; 

8. Да съдействат на бизнеса в двата региона в търсенето на взаимноизгодни 

условия за търговския обмен чрез търговско-промишлените палати в 
качеството им на движещ фактор в бизнес обмена;     

9. Да привличат и трети страни за реализацията на международни 

инициативи; 

10. Да участват активно в изпълнението на настоящото Споразумение. 
11.  

Раздел IV 

Продължителност, промяна и прекратяване на Споразумението 

 

1. Настоящото споразумение е с продължителност на действие 5 (пет) 
години и влиза в сила от датата на подписването му от двете страни. 

2. При изтичане на срока и желание за продължаване на 
сътрудничеството, се договаря и пре-подписва настоящото 

Споразумение. 
3. Споразумението може ежегодно да се допълва, актуализира и 

преразглежда по предложение на страните. 
4. Споразумението може да бъде прекратено от всяка от страните по 

него чрез писмено официално известие.  
Раздел V 

Заключителни разпоредби 

 

1. Настоящото споразумение е неразделна част от подписаната Харта за 
партньорство и сътрудничество между Шалон-ан-Шампан (Франция) и 

Разград (България).  
2. То съответства на приетата практика и законодателства на двете страни. 

 

Споразумението е изготвено и подписано в два еднакви екземпляра на 
български език и в два еднакви екземпляра на френски език, по един оригинал 

на всеки език за всяка от страните, всеки от които има еднаква доказателствена 
сила.  
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РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ    РЕПУБЛИКА ФРАНЦИЯ 

ОБЩИНА РАЗГРАД     ОБЩИНА ШАЛОН-АН-ШАМПАН 

КМЕТ       КМЕТ 

ДЕНЧО БОЯДЖИЕВ     БРЮНО БУРГ-БРОК 

 

С Т А Т И Я  3 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващата по ред е с вх.№ 379. 

Докладна за писка от Денчо Стоянов Бояджиев - кмет на Община 
Разград.  

Относно: Общинско сътрудничество между Община Разград и 

Община Авджълар-  Република Турция. 

Давам думата на вносителя на докладната записка. 
 

Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград. 

 Благодаря госпожо председател. 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Тъй като изтича срока и на споразумението, което съществува между, то 

изтече напрактика, между Община Разград и Община Авджълар. На Вашето 

внимание е предложен текста на споразумение за партньорство и 

сътрудничество, което предстои да бъде подписано. Най – вероятно ще бъде 
подписано в началото на месец септември, тъй като в момента от турска страна 
няма възможност. И там тече отпускарския период и кмета е в отпуска. То на 
практика определя рамката на сътрудничество и взаимодействие между двете 
общини. В този смисъл моля за Вашето решение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. Отново господин Ролев, ще Ви помоля за 
становище на комисията по европейска интеграция. 

 

Г-н Теодор Ролев – Председател на ПК 

На същото заседание, проведено на 24 юли бе разгледана и тази докладна 
на кмета на Община Разград под № 379. всички присъстващи членове на 
комисията я подкрепиха и единодушно без „въздържали се” и „против” я 
приеха. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси по докладната записка? Становища, 
предложения? Няма желаещи. Прекратявам дебатите. Подлагам на електронно 

гласуване проекта за решение. 
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Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 186 

 

На 02.09.2006 г. между Община Разград и Община Авджълар-  

Република Турция е подписано Споразумение за приятелство и 

сътрудничество за срок от 5 години. 

Поради изтичането на срока на действие на споразумението и 

взаимно проявения интерес от страна и на двете страни за подновяването 

му, възниква необходимостта от подписването на ново споразумение за 

сътрудничество. 

Съгласно чл. 59, ал. 1 и чл. 61, ал. 1 от ЗМСМА общините могат да 

сътрудничат помежду си, като общинското сътрудничество се 
осъществява на основата на  споразумение за сътрудничество, което 

подлежи на одобрение от общинския съвет.  

Предмет на споразумението е развитието и задълбочаването на 

партньорските взаимоотношения и сътрудничеството между двете общини 

с цел трайно и устойчиво икономическо, социално и културно развитие. 
Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.61, ал.1 

и ал. 2 от ЗМСМА,  Общинският съвет Разград, с 24 гласа „ЗА”, „против” 

– няма, „въздържали се” – няма, 

  

РЕШИ: 

 

1. Одобрява споразумение за партньорство и сътрудничество между 

Община Разград и Община Авджълар-  Република Турция - приложение 
№ 1. 

       2. Дава съгласие Община Разград да бъде партньор по одобреното 

споразумение по т. 1 от настоящето решение. 
            3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

      Решението подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград . 
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Община Разград     Община Авджълар 

Република България       Република Турция  

 

 

 

СПОРАЗУМЕНИЕ ЗА ПАРТНЬОРСТВО И СЪТРУДНИЧЕСТВО 

между Община Разград (България) и Община Авджълар (Турция) 

  

  

Днес, ………………… 2012 г. в……………………………….., в 
съответствие с изискванията на чл.61 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/, се сключи настоящото Споразумение за 
партньорство и сътрудничество между:   

 

  

ОБЩИНА РАЗГРАД, със седалище: бул. „Бели Лом” № 37А, град 

Разград 7200, Република България, тел.: +359 84 660 091, факс: +359 

84 660 090, представлявана от Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

  

и 

  

            ОБЩИНА АВДЖЪЛАР, със седалище: Община Авджълар, квартал 

„Меркез”, ул. „Мармара” №:1/2, Република Турция,  тел.: +90 212 695 62 28, 

факс: +90 212 591 95 71, представлявана от Мустафа Деирменджи – кмет на 
Община Авджълар, 

   

Предмет на споразумението 

  

            Настоящото Споразумение се явява естествено продължение на 
съществуващите връзки между Разград и Авджълар, посочени в 
Споразумението за приятелство и сътрудничество от 2 септември 2006г., и има 
за предмет развитието и задълбочаването на партньорските взаимоотношения и 

сътрудничеството между двете общности с цел трайно и устойчиво 

икономическо, социално и културно развитие. 
   

Ангажименти на страните 
  

Двете общини се ангажират: 

• Да реализират съвместни мерки и дейности за стимулиране на 
регионалното развитие;  
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• Да насърчават сътрудничеството си и взаимопомощта в икономическата 
сфера и привличането на инвеститорски интерес на бизнеса от двата 
района;  

• Да организират срещи между различни структури, имащи отношение към 

развитието на бизнеса и предприемачеството и обмена на информация по 

въпроси, свързани с цялостното развитие на икономиката. Активно да се 
стимулира бизнеса чрез структурите на търговско-промишлените палати 

в двете страни;  

• Да съдействат за развитието на връзките в хуманитарната, социалната, 
здравната, научната, спортната и културната сфери чрез обмен на 
делегации, творчески колективи, изложби, спортни отбори и други 

форми;    

• Да работят за установяването на трайни връзки между туристическите 
организации в двете общини за създаване на туристически мостове и 

запознаване с културно-историческото си наследство;  

• Да спазват принципите на добрата партньорска практика при 

подготовката и реализирането на съвместни инициативи и 

осъществяването на партньорски проекти за стимулиране социално-

икономическото развитие на двете общини;  

• Да осъществяват срещи за обмен на информация и добри 

административни практики между администрациите на двете общини;  

• Да продължат подкрепата и ангажимента си за сътрудничество и 

съдействие на дейността на гражданските сдружения: „Асоциация на 
балканските турци - Авджълар” (със седалище Авджълар) и „Културен 

клуб на разградчани”- в Разград;  

• Да участват активно в изпълнението на настоящото Споразумение.  

   Продължителност, промяна и прекратяване на Споразумението 

  

Настоящото споразумение е с продължителност на действие 5 (пет) 
години и влиза в сила от датата на подписването му от двете страни. 

При изтичане на срока и желание за продължаване на сътрудничеството, 

се договаря преподписване на настоящото Споразумение.  
Споразумението може ежегодно да се допълва, актуализира и 

преразглежда по предложение на страните.  
Споразумението може да бъде прекратено от всяка от страните по него 

чрез писмено официално известие.   
             

Заключителни разпоредби 

  

            Настоящото споразумение е изготвено и подписано в 2 (два) еднакви 

екземпляра на български език и в 2 (два) еднакви екземпляра на турски език, по 
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един оригинал на всеки език за всяка от страните, всеки от които има еднаква 
доказателствена сила.  

  

  

РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ                                      РЕПУБЛИКА ТУРЦИЯ  

ОБЩИНА РАЗГРАД                                                  ОБЩИНА АВДЖЪЛАР  

КМЕТ                                                                          КМЕТ 

    ДЕНЧО БОЯДЖИЕВ                                                 МУСТАФА ДЕИРМЕНДЖИ 

 

С Т А Т И Я  4 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 380 е номерът на следващата докладна записка. 
Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев - кмет на Община Разград.  

Относно: Допълнение на Решение № 163 по Протокол № 

13/03.07.2012 г. на Общински съвет Разград. 

Имате думата господин Бояджиев като вносител. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо председател. 

Уважаеми дами и господа, 
С тази докладна записка на практика допълваме решение 163 от 

Протокол №13 от 03.07.2012г., с което допълнение на практика изключените от 
баланса на „Обреден дом - Разград” налични стокови запаси към 31.08.2012г., 
които са установени с двустранен приемателно – предавателен протокол между 

дружеството и Община Разград да бъдат вписани в баланса на Общинско 

предприятие „Обреден дом – гр. Разград”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

То е във връзка с, както знаете, с преустройството на, заличаването на 
търговското дружество, процедурата на ликвидация, в която е дружеството и 

прехвърляне на дейността от търговското дружество в общинското 

предприятие. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. Колеги, в Постоянната комисия по 

управление на общинската собственост, приватизация и следприватизационен 

контрол и Постоянна комисия по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка 
с неправителствени организации на съвместно заседание беше разгледана 
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докладната записка. Давам думата на госпожа Салим, като председател на 
Постоянната комисия по управление на общинската собственост. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

На 23 юли се състоя редовно заседание на комисията по общинска 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Заседанието беше 
съвместно с комисията по законност. Присъстваха 7 общински съветници от 
комисията по общинска собственост. Всички те със 7 гласа „ЗА”, без „против” 

и „въздържали се” подкрепиха докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Салим. Господин Димитров, за постоянната комисия 
по законност. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност единодушно със 7 гласа „ЗА” от седем 

участвали подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси към вносителя на докладната записка? Становища, 
изказвания, предложения за изменение на проекта за решение? Поради липса 
на желаещи прекратявам дебатите. И тъй като се касае до Общинско 

предприятие ще преминем към поименно гласуване. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

31.07.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   
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15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

18. Музаффер Мустан Хамид Отсъства   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Отсъства   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 187 

 

С  решение № 163 по Протокол № 13 от заседание, проведено на 

03.07.2012 г. Общински съвет Разград прекратява едноличното дружество 

с ограничена отговорност „Обреден дом- Разград” ЕООД гр. Разград и 

открива производство по ликвидация на дружеството. Решението не е 
влязло в сила, съгласно изискванията на чл. 140, ал. 3 от Търговския 

закон, тъй като още не е вписано в търговския регистър. Съгласно т. 1 от 

цитираното решение са изключени от баланса на дружеството 

материалните активи, подробно описани в приложение № 1, съставляващо 

неразделна част от решението. В решението и в посочения списък- 

Приложение № 1 няма произнасяне относно стоковите запаси. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА,  

Общинският съвет Разград, с 23 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

РЕШИ: 

 

Допълва Решение № 163 по Протокол № 13 от 03.07.2012 г. на 

Общински съвет Разград, като създава нова т.1а със следното съдържание: 
„1а. Изключва от баланса на „Обреден дом-Разград” ЕООД гр. 

Разград наличните стокови запаси към 31.08.2012 г., установени с 
двустранен приемателно-предавателен протокол между дружеството и 
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Община Разград, като същите бъдат вписани в баланса на ОП „ Обреден 

дом” гр. Разград.” 

            Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

С Т А Т И Я  5 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

381 е номерът на следващият материал, който поставям на вашето 

внимание. 
Докладна за писка от Денчо Стоянов Бояджиев - кмет на Община 

Разград.  

Относно: Одобряване проект за Подробен устройствен план – план 

изменение на улична регулация, план за регулация  и план за застрояване 
в  квартали с №№ 64, 66, 303, 306 и 307  и новообразувани квартали с №№ 

800 и 801 по плана на гр.Разград, и като съставна част от комплексен 

проект за инвестиционна инициатива /КПИИ/ по чл.150 от Закона за 

устройство на територията - извършване на  благоустройствени дейности 

по „Създаване на зелена и достъпна градска среда в централна градска 

част на гр.Разград”, свързана с реконструкцията на съществуващи и/или 

изграждане на нови зелени площи, тротоари, улични платна, паркинги, 

кътове за отдих, подходи за лица с трайни увреждания и неравностойно 

положение, алейно и улично осветление, пешеходни зони, градински 

чешми, водни площи и площадки за игри. 

Господин Бояджиев, имате думата като вносител на докладната записка. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Благодаря. 
Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Видно е от съдържателната част на докладната записка, която е във 
вашите ръце. Става въпрос за, на практика, за изменение на разработката за 
централна градска част. Те са още одобрени със заповеди от 1989г., 1997г., 
2000г., но просто динамиката на живота е такъв, че изискванията и на граждани 

и на живущите в града, а и на потребностите, реалните, се променят 
непрекъснато. Това, което днес е във вашите ръце на практика легализира един 

продължителен труд на специалистите, на хората от нашето направление. 
Тази разработка мина през обществено обсъждане още през 2010г. То е 

описано също в докладната записка. Аз след малко ще дам думата на архитект 
Сергев, главния архитект на Разград, да запознае една част от вас, които не 
присъстваха на съвместните заседания, с новите решения, които се предлагат в 
новата застройка. А и те са необходими, защото през месец август се открива 
възможност Община Разград да кандидатства с проект по нов гранд от 
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европейските пари и на практика централна градска част на Разград да бъде 
изцяло обновена и да бъде приведена в съвременните изисквания. Затова давам 

сега думата на архитект Сергев, за да направи на практика един ретроспект на 
новите решение, заложени в тази разработка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заповядайте. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

По – добре седнете на микрофон. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, на микрофон ще Ви помоля, за да се запише за протокола. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Без да имаш претенции за стола на господин Николов. Само за 
микрофона. 

 

Г-н Петър Сергев – главен архитект на Община Разград 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми господин кмет, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 

На кратко ще обясня в какво се състои проекта, който представяме на 
вашето внимание. Съгласно изискванията на Закона за устройство на 
територията, когато се засяга с регулационни и застроителни изменения повече 
от един квартал, това следва да бъде санкционирано с решение на общинския 
съвет. Най на кратко господин Бояджиев спомена желанието на Община 
Разград да бъде готова с един проект, с който би могла да кандидатства за 
европейски средства по новия гранд, който би се отворил в края на август или 

началото на септември за достъпна и озеленена среда. Считаме, че това пасва 
на необходимостта и включва както благоустройствените мероприятия, 
озеленяването, паркирането, достъпа на инвалиди. Така, че почти две години 

общината се подготвя за това. 
Изобразили сме нагледно една територия, заключена между Бели лом, 

най-общо казано ул. „Симеон”, „Априлско въстание” и тук по „Стефан 

Караджа” слизаме отново. Това фактически е същинското сити, същинския 
център на Разград, където са съсредоточени включително административните 
сгради. Много малко са жилищните относително спрямо другите. И може би 

звучи гръмко това регулационно изменение, но на практика то се състои в 
разделянето на този квартал, който до сега, това е Битовия комбинат тук, ако 

искате бих могъл да… За ваша информация, мисля, че … Ето го Ларгото, ето 

бул. ”България”, показвам, ето го Общинския културен център, Търговския 
дом, ул. „Кирил и Методий”. И общо взето това мисля, че ще ориентира в 
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картата всички, които не боравят постоянно с картен материал. Ставаше дума 
за ето този квартал зад Битовия комбинат, в който в момента върви едно 

движение, минавайки през прохода, от Дондуков тук към ул. „Симеон”, но това 
не е регламентирано официално. И по същество той представляваше един 

квартал сам за себе си. Сега регулационно се разделя на две с тази улица, към 

която се прибавят регламентирани паркирания тук в квартала. По този начин 

там се увеличават възможностите за паркиране. Бутаме всички тези квартали, 

прилежащи по отношение на оформяне на вътрешно кварталните пространства 
и максимално увеличаване на парко местата, разграфяване, разчертаване, 
регламентиране и т.н. 

Коментирахме на комисиите възможностите за достъп в някои от 
кварталите. Това ще се регламентира после със заповеди на кмета, 
включително и като има влязъл в сила подробен устройствен план. 

Сега искам да насоча вниманието ви към ул. „Цар Асен”, която се 
свързва, тя и по принцип не е престанала да се свързва, но беше със 
забранителни заповеди, затворена за движение. Този участък, това 
представляваше един цял квартал и разделянето му сега регулационно отново 

касае сега такава регулационна промяна, която да бъде санкционирана от 
общинския съвет. Какво предлагаме? Считаме, че проучванията за някакви, 

предишни, подземни паркирания са нещо, което оставяме на бъдещото 

поколение, тъй като това нещо, дори и с европейски пари, ще бъде 
изключително сложно за реализиране в днешно време. Ул. „Симеон”, ул.”Цар 

Асен” свързваме еднопосочно с Вапцаров и предлагаме да се отвори към 

кръстовището Стефан Караджа, което с твърде малко усилия може да стане, 
като тук се оформи едно кръгово кръстовище от типа малък кръг, какъвто е 
допустим по наредбата, с цел по-добро организиране на движението към 

центъра и по ул. „Кирил и Методий”. 

Тук между Джамията и Замъка ще бъде организиран един нов паркинг, 
сериозен по обем с възможности да бъде една от такси стоянките също и 

еднопосочно да се развързва движението в различни посоки. 

Другото пространство, което да коментираме е около Джамията, което в 
момента е изключително неорганизирано по отношение на тъй нареченото 

паркиране, тъй като съществува един паркинг, който не ни дава възможности 

да увеличим зелените площи, тротоарните, да ги модернизираме по нов начин. 

Може би в десет дневен срок назад бяхме посетени от представители на 
Министерството на културата на Република Турция във връзка със спогодбата, 
която съществува между Република България и Турция по отношение на 
възстановяване на историческите, религиозните паметници между двете 
страни. Работи се по Джамията от години. Вече по тяхно мнение предстои 

много скорошно внасяне на проекта в Министерството на културата, когато 

там ще участват и представители на Община Разград, за да се запознае с 
дейностите, които биха желали да извършват по реставрирането на тази сграда. 
Включително за нас все още е неясно до колко може да бъде засегнато 
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прилежащото пространство около входа на Джамията, там където ще се 
изгради преддверието, но това го коментирахме с техни представители и скоро 

ще видим и същинския проект. Във връзка с това, то беше едно мое 
отклонение, аз считам, че е крайно време да… Дълго време ние не сме се 
занимавали с тази зона и изключая намесите по Красива България преди 

години върху някои от площите, плочници и т.н. Сега е време тук тази ос да 
бъде подчертана като обработим пространството както за достъпност така и с 
нови плочници, така и с ново озеленяване и го направим толкова активно 

колкото и тази ул. „България”, която на практика водим пешеходна зона, но тя 
представлява една затворена улица в момента. За това в другия и край, тук от 
подхода от към Симеон правим организация на един буферен паркинг, не както 

сега да е затворено нерегламентирано спирането, който да поеме голяма част 
от постъпващите от запад, да могат да спрат тук и да посетят центъра, който да 
бъде оформен по съвсем различен модерен начин. 

По Ларгото ще има, бих могъл да я нарека малка козметична намеса – за 
промяна на подходите, зелените площи, на техния обем. На горе през 
съоръжението, тук просто, за да не отежняваме материала и за да е по-

нагледен, целият подход до хотела се подменя като обработка на стъпалата и 

покрай тях се оформят рампи за достъпност на майки с колички и на инвалиди, 

по цялата височина, започвайки от долу, от Ларгото до хотела за достъпност. 
Правят се някои козметични тук промени като предлагаме герба, който стои на 
страна да бъде изместен и поставен ей тук в ос на самото Ларго на среща срещу 

гостите, които ползват тази естрада, там където и курсора сега отиде. Предлага 
се леко изместване на паметника на Майстор Манол, за да заеме съвсем 

подобаващо там в ос също на това пространство, да застане като 

градообразуващ фактор. Предлага се разширяване на съществуващия фонтан, 

като параметри, пред Културния център като му се намали дълбочината и му се 
сменят ефектите, водните, с по-плитки и по-интересни ефекти, което пък да 
дава възможност през зимата това да бъде ползвано и като ледена пързалка. 
Тук зад гърба на, извинявам се за тази техника, тук зад гърба на статуята на 
Майстор Манол на фигурата предлагаме една постоянна елха. Тя ще бъде 
неукрасена, но тя ще се краси като такова, не друго дърво, което всяка година 
да се сменя. 

И на края се насочвам, така макар и на кратко, към бул. „България”, 

който искаме в този участък изключително сериозно да модернизираме с нови 

плочници, нови зелени площи, ново осветление, оформяне на високата 
растителност. Считаме, виждали сте и Вие в посещенията си в някои от 
европейските страни, че това минаване тука би могло да бъде убито с гърбица, 
включително тук, където пресича булеварда се правят едни много плавни 

преходи за задигане леко на платното, за да може да, или пък на пешеходната 
зона, за да може движението да е от порядъка на 10 км/ч. в този участък някъде 
и да може пешеходците съвсем да атакуват този участък на булевард България, 
който считаме, че е съвсем резонно да придобие нов вид. Започвайки тук от 
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кръстовището с „Кирил и Методий” по цялата му дължина без да променяме по 

някакъв начин, друг особен, движението, сега съществуващото. Отново 

подчертавам, че на всички възможни места, вътрешно кварталните 
пространства, по ул. „Искър” и по Дондуков и в този двор зад блок Варна да 
увеличим максимално местата за паркиране и достъп до центъра. 

Най в кратко това е което предлагаме. Искам да подчертая, че проекта се 
състои от технически проекти, които просто в момента е безсмислено да Ви 

натоварваме с тяхното приемане. То не е и ваше задължение. Но се състои от 
две части – проекти за самото благоустрояване и проект – този, който в 
момента Ви демонстрираме за малки изменения в регулацията и застрояването 

на града. И като комплексен проект с този проект ние считаме, че бихме могли 

достойно да кандидатстваме пред програма Регионално развитие. 
Единственото, което пропуснах да подчертая – на това място и на това място 

бяха предвидени в стария план, действащ от 1994г., две огромни сгради като 

Бизнес центрове да бъдат строени. Мисля, че цялата разградска общественост 
вече узрява, че тук е излишно да слагаме някакви обемни мастодонти, които да 
затормозят пространството, с което ние сме свикнали и което прави 

впечатление на всички гости като едно подредено и озеленено пространство. 

Сега бихме могли още повече да наблегнем на тази функция, но се отказваме 
от тази застройка, която в момента считаме, че е излишна за града. Аз 
завърших съвсем на кратко. Ако Вие нещо смятате, господин Бояджиев, че съм 

пропуснал, извинявайте. Благодаря. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Благодаря на архитект Сергев. Това бяха нашите мотиви на практика към 

тази докладна записка. Аз пак казвам тя беше предмет на публично обсъждане, 
експертни съвети. Много плюсове, много минуси се изтъкнаха в първата база. 
Една голяма част бяха отработени и този вариант по същество е крайният 
вариант след този дебат. И след въвеждането от страна на Сергев аз Ви моля на 
основание чл.21 ал.1 т.11 от ЗМСМА, чл.129 ал.1 и чл.134 ал.1 т.1, чл.108 ал.2 

и чл.150 от ЗУТ общинския съвет да вземе тези решения, които са оформени 

във вашите докладни записки като проекти. Благодаря ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. Ще помоля господин Иво Димитров, като 

председател на Постоянна комисия по устройство и  развитие на територията, 
транспорт на Общината да ни запознае как протече дебата в комисията по тази 

докладна записка. Заповядайте. 
 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 
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На проведеното заседание също бяхме подробно запознати с плана. Бяха 
зададени много въпроси и след проведеното обсъждане единодушно комисията 
реши да подкрепи този проект за решение. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. След този обстоен анализ и представяне на мотивите 
и съдържанието на докладната записка и големите и широки дебати, които се 
направиха в постоянната комисия, колеги, имате ли въпроси към вносителя на 
докладната записка? Заповядайте. Нека първо на дамата да дадем думата. 
Заповядайте, Незиха Арабаджиева. Моля да се представите за протокола. 

 

Г-жа Незиха Арабаджиева – ПП ДПС 

Интересуваме осветлението. Каква е идеята за осветлението на стъпалата, 
които ще бъдат към хотел Разград. От Ларгото, за това не чух. Приветствам 

идеята за количките, за детските колички, но за осветлението нищо не можах 

да разбера. Това е моят въпрос. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Благодаря. Нека да чуем и въпроса на господин Димитров и заедно да 
отговорите. Заповядайте. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП БСП 

Архитект Сергев, моля Ви да поставите електронния показател в 
пространството между Областна Дирекция на МВР и Експресбанк на картата. 

 

Г-н Петър Сергев – главен архитект на Община Разград 

Аз ще го поставя, но препоръката Ви е изпълнена господин Димитров. 
Ето ги паркингите. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП БСП 

Там какъв е цветът? Зелен или друг? 

 

Г-н Петър Сергев – главен архитект на Община Разград 

Нанесени са всички парко места, които съществуват. Може да се 
приближите и да видите, че е отразена вашата забележка. Разбрах за какво е. 
Ето ги парко местата тук. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП БСП 

Да. Да. 
 

Г-н Петър Сергев – главен архитект на Община Разград 

Ето, да, да се убедите. То се оказа, че може да се увеличава. Вече е 
премахнато онова, което забеляза вашето остро око на обсъждането. По 
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отношение на осветлението нагоре към хотела, аз всъщност нищо и не съм 

споменал. Ние предвиждаме, както Ви казах, пълна реконструкция на 
настилката на стъпалата и изграждане на тази рампа и подмяна на цялото 

осветление. Ще бъде високо осветлението. Просто, за да може да си е съвсем 

нормален достъпа вече не само за пешеходци, а включително и за хора в 
неравностойно положение. Това задължително е включено в проекта като 

подмяна на осветлението. Не говорих много за осветлението. Считам, че имате 
работа, без да подценявам, да не затормозявам целия общински съвет, на 
всякъде проект с пълно проучване на тази зона. На всякъде, където има нужда 
да бъдат сменени съществуващите, включително не само осветителни тела, а и 

стълбовете с едни по-нови, по-модерни просто, за да подобрим, има сега 
енергоспестяващи, да подобрим тези осветителни тела. Като ефектното 

осветление, ние сме се убедили, че също е един хубав градоустройствен 

елемент, който влияе на визията на града. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Аз само едно допълнение искам да кажа. Тази хубава картинка, която 

гледаме все още не е окончателния вариант, в смисъл работният вариант, по 

който се работи. Когато бъдат изготвени вече работните, там директно ще се 
знае там какви ще бъдат. 

 

Г-н Петър Сергев – главен архитект на Община Разград 

Много от тях са готови. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Да. 
 

Г-н Петър Сергев – главен архитект на Община Разград 

Те вървят заедно. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Там ще се видят конкретно какви да бъдат телата, които ще бъдат 
изпълнени, но ние сме се съобразили от всички гледни точки да бъдат спазени 

възможно най-добрите съвременни изисквания. И пак казвам - това ще бъде 
едно скъпо удоволствие и не случайно ще се пробваме да кандидатстваме по 

Оперативна програма и това да бъде втория голям проект, който ще се 
реализира на територията на Разград. А живот и здраве, третият голям проект 
трябва да бъде жилищен комплекс Орел. Но там също ще трябва голям паричен 

ресурс и това ще може да бъде реализирано в периода 2014г. – 2020г., тъй като 

много хора се интересуват, 2014 -2020г. след като бъде одобрен плана. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Благодаря. Други въпроси? Доволни ли сте от отговора, който беше 
даден? Благодаря. Господин Ролев, имате думата. 

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК – СДС, ДСБ” 

Да, аз съм съгласен с господин Бояджиев. Картинката наистина е 
прекрасна. Бих казал най-сетне да се организира по-добре и по-успешно 

движението, автомобилното движение в центъра на града, тъй като до сега 
беше доста сложничко да стигнеш от точка А до точка Б, между които има 50 

метра трябваше около 4 километра да караш. Въпросът ми е към господин 

Сергев може би. Улица „Вапцаров”. Всички знаем, че… По мое мнение ще се 
увеличи натоварването по тази улица, макар и еднопосочно. Всички знаем, че 
там в учебно време се събират доста ученици пред училището. Има ли нещо 

предвидено в този план за обезопасяване на, да точно там, от гледна точка 
запазване на здравето и живота на децата? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други въпроси, за да комбинираме отговора? Засега 
няма.  
  

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Преди да дам думата на архитект Сергев, той ще Ви отговори. 

Естествено, че има такива предложения, че вече, както и сега в момента има 
интензивно движение, и сега в момента има такива заграждение, които 

предпазват и в този смисъл ще бъде отговора на господин Сергев. Аз искам да 
се спра на друг един въпрос. Значи Разград е изключително малък и компактен 

град от гледна точка на център. Знаете ли правил съм си експеримент. Знаете 
ли колко време отнема обиколката на идеалния център на Разград? Някой 

правил ли си е..? 6 минути и 50 секунди при използването на светофарните 
уредби на ул. „Васил Левски” на „Странджа” с „Априлско въстание” и 

„Априлско въстание” с „Кирил и Методий”. Седем минути, да караш с 50 км/ч, 

да спираш на светофарите и да обиколиш целия център господин Ролев. Това е 
в момента центъра на Разград. От там на татък всички подходи без изключение 
са гарантирани и при сега съществуващия вариант. А това, което в момента го 

правим, то в действителност изчиства абсолютно всичко той да стане още по-

лесно достъпен и с още повече парко места. Защото и в момента идеалния 
център на Разград ги има парко местата. Тука сме говорили на тази тема. Няма 
сега какво да се връщам да Ви казвам, включително колко са платените, колко 

са свободните. Друг е въпроса и той е повече субективен, че всеки наш 

съгражданин иска да спре с колата си точно пред кафето, където си пие кафето, 

точно пред кантората или пред учреждението или банката, в която трябва да 
отиде. Абсолютно си прав. Всичко е на 50 – 100 метра от всяко едно парко 

място. Не виждам необходимост да го изтъквам, но така е разчетен нашия град, 

че съвсем спокойно, ако искаш да си пътуваш с личното превозно средство, ти 
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можеш да ползваш сега съществуващите паркинги и пак да бъдеш обслужен по 

възможно най-добрия начин и най-0бързия начин. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Господин Ролев, има ли нужда от допълнителни разяснения? 

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК – СДС, ДСБ” 

 Благодаря за отговора. Може би само едно уточнение – за седем минути 

със съвременните коли се изминават и повече от четири километра. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 То няма и четири километра. То просто не е четири километра. 
Предлагам ти да седнем двамата и с твоята кола да ги обиколим. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уточнихме и в двата варианта – пеша и моторизиран. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Седем минути. Точно седем минути. 

 

Г-н Петър Сергев – главен архитект на Община Разград 

 Уважаеми дами и господа, аз мога да Ви кажа в подкрепа на това, че и в 
момента има движение там еднопосочно, но това е трасето, което единствено 

би могло да развързва донякъде движението. Можете да бъдете сигурни, че 
всички възможни мерки, включително и ако трябва заграждения, включително 

ако трябва светофари ще сложим пешеходни. Според мен нещото, около което 

не можем да се обединим е че всички тук разсъждаваме по един начин, а като 

излезем сядаме в колите си и почваме да ставаме съвсем други и спираме точно 

там където не трябва. Целите улици на Разград са задръстени от неправилно 

паркирани автомобили, напук на всички знаци, защото някъде имало сянка. И 

аз мога да остана, но не мога да гласувам да подкрепя желанието на общината 
да се снабди с паяк, което сигурно ще промени доста паркирането по тези 

улици и ще оправи останалата част от движението като една по-добра 
пропусквателна способност на улиците. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Не сме правили подобно предложение господин Сергев. 
 

Г-н Петър Сергев – главен архитект на Община Разград 

 В бюджета се говори евентуално снабдяване с такава техника. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 Имате ли нужда от допълнителни разяснения във връзка с безопасността? 

Това беше същността на вашия въпрос. 
 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК – СДС, ДСБ” 

 Да, пешеходните светофари звучат добре като начало. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Добре. Благодаря Ви. Колеги, имате ли други въпроси? Заповядайте, 
госпожа Радиана Димитрова. 
 

 Г-жа Радиана Димитрова – ПП ГЕРБ 

 Благодаря. Господин Сергев, към Вас ми е въпроса. Извинявам се, ако се 
повтарям, но не присъствах, не съм в комисията. Въпроса ми е дали …Търсени 

ли са други алтернативи? Мен лично ме притеснява пресичането на 
пешеходната зона на булевард „България” където ще има поток от МПС – та. 
Преди малко споменахте, че ще има мерки за ограничаване на скоростта, но аз 
работя в този регион и към момента се присъединявам към мнението на 
господин Ролев. Изключително натоварена е „Никола Вапцаров” улицата. Там 

има много деца, събират се на групи и е цяло щастие, че няма някакви 

инциденти. При този проект, който предлагате и при нагласата на гражданите, 
които свикнаха с тази пешеходна зона, с която в началото не бяха така много 

настроени доброжелателно. Не е ли притеснително? Няма ли други, търсени ли 

са други алтернативи, по скоро ми е въпроса? Или няма алтернативи? Не съм 

архитект, не знам надлези, подлези, нямам представа. Това ми е въпроса 
благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Сергев към Вас е въпроса. Заповядайте. 
 

Г-н Петър Сергев – главен архитект на Община Разград 

Разбираемо е притеснението на госпожа Димитрова. Има поне два 
варианта, най-малко, освен и други подварианти за подземно копаене, 
паркиране, достъпи от различни улици, оформяне на почти цялата централна 
част като подземен паркинг, но това като средства не можем да си позволим да 
мечтаем в момента. Тъй като бихме желали с евентуално, дай боже, някакви 

спечелени пари да благоустроим много по-голяма част от горната, видимата 
част на централната част. Всичко е въпрос на съзнание и на организация. Аз 
мисля, че видях такова нещо в една Унгария – как шофьорите са изключително 

внимателни и направата на една, но не такива от сорта на сегашните ни 

гърбички които са, на една по-голяма такава, би трябвало да я изобразя, дълга о 

плоска гърбица, да я наречем, налага забавянето на движението. В края на 
краищата това, което подхвърляте ми е много интересно за един висок надлез, 
но не знам как точно пешеходците… Ще бъде голяма атракция по центъра и 
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главната улица. Някъде да се качват и някъде да слизат пешеходците, за да 
дадат възможност на автомобилните коли да минават. Това не го казвам с 
надсмешка, то действително е възможно, но струва ми се, че в края на 
краищата почнахме наистина да го харесваме това нещо. Не е никаква трудност 
да бъде решено. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Сергев. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Още по-голяма ще бъде атракцията да имаме такова съоръжение. От долу 

да минават транспортните средства и всички граждани и никой да го няма на 
това съоръжение отгоре. Това, което го казва Сергев, аз също съм го виждал. 

Предполагам, че и тука има други в залата, които са ходили в Сомбатхей, който 

е наш град побратим. На пъпа на Сомбатхей, пред самото кметство съществува 
точно такъв пробив, тъй като това е даденост на времето, която е съществувала, 
по този начин. Значи, това не са тези измислените гърбици, които съществуват 
в момента в Разград. Обяснявам го малко по-така образно. Това е една 
височина, плоскост, отново пак ниското отново пак равно. То просто не ти 

позволява да караш с повече от 5 – 6 км/ч. и в същото време Сомбатхей….. 

 

Г-н Петър Сергев – главен архитект на Община Разград 

Господин Ролев казва, че в Русе вече има изпълнена подобна…. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

А, да, точно така и в Русе има. И в същото време, там е малко есобразно, 

точно това нещо е фиксирано от страни с такива бяло и черно декоративните 
стълбчета които. Няма как да преминеш, няма как да караш с висока скорост и 

хората се чувстват изключително комфортно и спокойно и преминаващи с 
колички. Такъв ще бъде и варианта и при нас в Разград. И понеже бавно се 
движат няма вдигат шум и край твоя офис там. Това в кръга на шегата, разбира 
се. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Очевидно много интересна е темата. Това е обяснимо, защото и на 
комисиите много се дебатира. Вероятно и гражданите сега ще придобият 
представа за това, което предстои. Да пожелаем успех при кандидатстването за 
проекта. Ако нямате други въпроси или становища, предложения, да се 
ориентираме към приключване на дебатите. Преминаваме към гласуване на 
тази докладна записка, което е електронно. Заповядайте. 

 

Общинският съвет взе следното  
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Р Е Ш Е Н И Е 

№ 188 

 

На основание чл. 135, ал. 5 от Закона за устройство на територията   

Кметът на Община Разград е наредил служебно с мотивирано предписание 
от 22.10.2010г. да се изработи Комплексен проект за инвестиционна 

инициатива /КПИИ/ по чл.150 от Закона за устройство на територията, 

включващ подробен устройствен план – изменение на плана за регулация, 

улична регулация и застрояване, както и проект за изпълнение на 

благоустройствени дейности за създаване на зелена и достъпна градска 

среда , свързана с реконструкцията на съществуващи и/или изграждане на 

нови зелени площи, тротоари, улични платна, паркинги, кътове за отдих, 

подходи за лица с трайни увреждания и неравностойно положение, алейно 

и улично осветление, пешеходни зони, градински чешми, водни площи и 

площадки за игри. 

Обхватът на разработката е централната градска част на гр.Разград, 

включваща териториите за общо ползване, които са общинска собственост 

и са разположени в границите, определени от следните улици: ул.”Дунав”, 

ул.”Странджа”, бул.”Априлско въстание”,ул.”Жеравна”, ул.”Никола 

Вапцаров”, ул.”Стефан Караджа”, бул.”България”, бул.„Бели Лом” и 

ул.”Паркова”. 

  Съгласно одобрения план за регулация и застрояване на гр.Разград 

със Заповеди № 1012 и 1013/1971 г. на Министъра  на архитектурата  и 

благоустройството са уточнени пешеходните зони и зелените площи 

попадащи в територията на централното градско ядро. 

Общият устройствен план на гр.Разград е приет с Решение №2 от 

1981 г. на КТСУ, който запазва по принцип местоположението и размерите 
на пешеходните зони и зелените площи в града. 

Последвали са няколко разработки за централната градска част, 

одобрени както следва: със Заповеди №№ 1246/1989г., 1136/1997г. и 

1298/2000г. 
В централното градско ядро, освен жилищни сгради с височина от 3-

8 етажа са разположени и сгради с предимно административно и 

обществено предназначение. Тук се намират Общинската и Областната 

администрация, сградата на полицията, Съдебната палата, 

Административния съд, Прокуратурата, НАП, Здравна каса, Търговски 

дом, Поща, БТК, Регионална библиотека, региоаналния архив, Общински 

културен център, Регионална художествена галерия, банки, хотел 

„Разград”, хотел „Централ”, Централен кооперативен пазар, недовършена 

сграда на МВР и др. 

 Мрежата на техническата инфраструктура в района не 
удовлетворява достатъчно и адекватно градските нужди и това затруднява 
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функционалното развитие. Това налага изменението на действащия план 

за регулация и застрояване. 
 Изготвеният проект  предвижда изграждането на нови паркинги и 

разширяване на съществуващите такива в централна градска част 

обхващаща ул.”Искър”, ул.”Дондуков”, ул.”Стефан Караджа”, 

бул.”България”, бул.”Бели Лом”, ул.”Св.Св. Кирил и Методий” и  

междублоковите пространства и  оформяне на  пешеходни улици /зони/ и 

зони за отдих започващи от Т- образно кръстовище, оформено от 

ул.”Дондуков” и бул.”България”, по бул.”България” до ново проектирано 

кръгово кръстовище обособено от ул.Стефан Караджа”, бул.”България и 

ул.”Св.Св. Кирил и Методий”. Предвижда се съществуващата ул.”Цар 

Асен”, предвидена за пешеходно движение да бъде отворена за транспорт 

като се свърже с ул.”Н.Вапцаров”. Предвижда се ул.”Стефан Караджа да 

бъде продължена и отворена за транспортна дейност. 

 С проекта се променя частично действащата улична регулация в кв. 

64, 66, 303, 306 и 307, като се предвижда да се обособят 2 бр. нови квартала 

на разработваната територия с номера: кв. 800 и кв. 801. 

 Проект на ПУП-ПР изработен в М 1:500  на който са отразени 

уличнорегулационните линии, осовите точки, бордюрните линии.  

Изменението на действащия план за застрояване запазва 

съществуващите сгради, както и начина и характера на застрояване. От 

плана за застрояване отпадат сградите, които не са изградени и не се 
предвижда тяхното изграждане, а именно Културно – информационен 

център- източно от бивше кино „Д.Благоев”, Административна сграда – 

югоизточно от Джамията „Ибрахим паша”. С настоящата разработка се 
цели подобряването на екологичните, рекреационни и естетически 

качества на озеленените площи. Създават се условия с цел достъпност на 

лица с увреждания. Плана за застрояване предвижда изграждане на нови 

паркинги и разширяване на съществуващите такива в централна градска 

част обхващаща ул.”Искър”, ул.”Дондуков”, ул.”Стефан Караджа”, 

бул.”България”, бул.”Бели Лом”, ул.”Св.Св. Кирил и Методий” и 

междублоковите пространства и оформяне на пешеходни зони.  

Комплексен проект за инвестиционна инициатива /КПИИ/ по чл.150 

от Закона за устройство е за извършване на  благоустройствени дейности 

по „Създаване на зелена и достъпна градска среда в централна градска 

част на гр.Разград. 

Към проектите са приложени схеми – пътно транспортен 

комуникационен план и план за вертикално планиране.  
Проектите са съгласувани от  съответните експлоатационни 

дружества. 

Проведено е обществено обсъждане съгласно изискванията на  ЗУТ, 

за което е представен протокол от 22.12.2010 г. 
Спазени за изискванията на ЗУТ и актовете по прилагането му. 
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Изработените проекти са приети от Общинския експертен съвет по 

устройство на територията с Решение № 1  по Протокол № 12/18.07.2012 г. 
и допуснати за одобряване от Общинския съвет на основание чл.129, ал. 1  

и чл.150 от ЗУТ. 

На основание  изложеното и чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА, чл.129, ал.1  

и чл.134, ал. 1, т. 1, чл.108, ал.2  и чл.150 от Закона за устройство на 

територията,  Общински съвет Разград, с 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И : 

 

 1.1. Одобрява проекта за изменението на плана за регулация в 

квартали с №№ 64, 66, 303, 306, 307, като се изменя уличната регулация, 

променят се границите на квартали с №№ 64, 66, 303, 306, 307 и се 
създават нови квартали с №№ 800 и 801  в гр.Разград по  кафяви линии, 

щрихи  и поправки и  схеми – пътно транспортен комуникационен план и 

план за вертикално планиране, съгласно приложените проекти и схеми, 

представляващи неразделна част от решението, както следва: 

В квартал 800 се обособява един урегулиран поземлен имот УПИ І 
“Жилищно строителство и КОО“ и квартала е ограничен от  улици:   ул.” 

Дондуков”, ул.”Цар Симеон”, бул.”България” и  ул.”Кубрат”.  Тупикова  

ул.”Кубрат” се свързва с ул. „Цар Симеон” и се отваря за транспортна 

дейност. 

Квартал с № 801,  разположен между  следните улици: ул.”Иван 

Вазов”, ул.”Цар Асен”, ул.”Св.св.Кирил и Методий” и  бул.”България” и в 

него се запазват 7 бр. урегулирани поземлени имоти. 

Предвижда се съществуващата ул.”Цар Асен”, предвидена за 

пешеходно движение да бъде отворена за транспорт като се свърже с 
ул.”Н.Вапцаров”. Предвижда се ул.”Стефан Караджа”  да бъде 
продължена и отворена за транспортна дейност. 

            Обособява се  като кръгово кръстовището на  ул.Стефан Караджа”, 

бул.”България” и ул.”Св.Св. Кирил и Методий”. 

             Бул. „България” става  пешеходна улица  и зона за отдих  от Т- 

образно кръстовище, оформено от ул.”Дондуков” и бул.”България”  до 

ново проектирано кръгово кръстовище обособено от ул. ”Стефан 

Караджа”, бул.”България и ул.”Св.Св.Кирил и Методий” 

 Изменението на уличната регулация се състои в частична промяна 

на уличната регулация и създаване на нови осови точки и обособяване на 

прилежащи паркинги.   

1.2. Одобрява проекта за изменението на плана за  застрояване, 
който предвижда изграждане на нови паркинги и разширяване на 

съществуващите такива в централна градска част обхващаща ул.”Искър”, 

ул.”Дондуков”, ул.”Стефан Караджа”, бул.”България”, бул.”Бели Лом”, 

ул.”Св.Св. Кирил и Методий” и междублоковите пространства, озеленени 
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площи и оформяне на пешеходни зони, съгласно приложения проект, 

представляващ неразделна част от решението.  

            1.3. Одобряване проект за изменение на подробен устройствен план 

– план изменение на улична регулация, план за регулация  и план за 

застрояване в кв. в квартали 64, 66, 303, 306 и 307  и новообразувани 

квартали 800 и 801 по плана на гр.Разград, и като съставна част от 

комплексен проект за инвестиционна инициатива /КПИИ/ по чл.150 от 

Закона за устройство на територията  - извършване на  благоустройствени 

дейности по „Създаване на зелена и достъпна градска среда в централна 

градска част на гр.Разград”, свързана с реконструкцията на 

съществуващи и/или изграждане на нови зелени площи, тротоари, улични 

платна, паркинги, кътове за отдих, подходи за лица с трайни увреждания 

и неравностойно положение, алейно и улично осветление, пешеходни зони, 

градински чешми, водни площи и площадки за игри. 

            2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград и се обнародва в 

„Държавен вестник” в 7-дневен срок от приемането му. 

           3. Настоящото решение подлежи  на оспорване по реда на чл.215 и чл. 

218 от ЗУТ в 14-дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник” пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  6 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващата е с № 383. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 
Разград. 

Относно: Изменение на Наредба № 14 на Общински съвет Разград за 

определянето и  администрирането на местните такси и цени на услуги на  

територията на Община Разград. 

 Давам думата на вносителя. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград. 

Благодаря госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Аз ще бъда съвсем кратък, тъй като докладите записки са пред вас. 
Подробно са описани предложенията за изменения. Наредба №14, и друг път 
съм го казвал, е най-динамично променящата се наредба, защото тя обхваща 
най-богатата специфика от услуги, които се извършват от общинската 
администрация. Променя се перманентно и самата нормативна база, което 

налага съответно и превеждането на подзаконовата нормативната база, в 
случая Наредба №14, към изискванията и потребностите на нашите 
съграждани. Преди обаче да тръгне обсъждането, искам да си отбележите едно 
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изменение. Това е на стр.4 в т.1.3., където е чл.49а. В чл.49 а (1), където е 
записано „- 10,00 лв.” в края на текста, моля да го промените на „- 5,00 лв.”. 

Това изменение е продиктувано на базата на обсъжданията, които станаха на 
постоянните комисии и направените предложения. Съобразили сме се с това 
направено предложение. Иначе целият текст на чл.49а, ал.1, ал.2 и ал.3 се 
запазва в този си вид, само с изменението от 10 на 5. в този смисъл аз моля да 
приемете предложенията за изменения в Наредба №14. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянните комисии, които се занимаха с този материал са 
по законност и по бюджет. Господин Димитров, имате думата за комисията по 

законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

В комисията по законност, единодушно, членовете, които участваха в 
гласуването – 8 на брой, подкрепиха докладната записка и проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Петко Стоянов, за Постоянната комисия по 

финанси и бюджет. 
 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

В комисията по бюджет и финанси, след гласуване, комисията се е 
произнесла със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Уважаеми колеги, въпроси към вносителя. Не виждам. 

Изказвания? Предложения за корекции? Няма желаещи. Прекратявам дебатите 
и преминаваме към поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

31.07.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   
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8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид Отсъства   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Отсъства   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 189 

 

С Решение № 544 от 17.02.2003 г. по Протокол № 38 на Общински 

съвет  Разград е приета Наредба № 14 за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Разград. Тази наредба определя размера на местните такси и цени 

на услуги за физически и юридически лица, които постъпват в бюджета на 

Община Разград, както и реда и срока за тяхното събиране. 
Настъпили изменения и допълнения в различни нормативни актове, 

както и практическото приложение на наредбата налагат прецизиране и 

актуализиране на нейните разпоредби.  

 Настъпилите промени в Закона за гражданската регистрация и 

издадените от министъра на регионалното развитие и благоустройството 

две нови наредби, свързани с предоставяне на услуги по гражданска 

регистрация (Наредба № РД-02-20-6 от 24.04.2012 г. за издаване на 

удостоверения въз основа на регистъра на населението, обн., ДВ, бр. 37 от 
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15.05.2012 г. и Наредба № РД-02-20-9 от 21.05.2012 г. за функциониране на 

Единната система за гражданска регистрация, обн., ДВ, бр. 43 от 8.06.2012 

г.), регламентират необходимостта от промяна на наименованието и 

размера на таксите или цените на някои от предлаганите услуги, както и 

въвеждането на нови услуги и определяне на размера на техните  такси 

или цени. 

 В чл.69 от Наредба № 12 за организацията на движението по 

общинските пътища и улици на територията на Община Разград, 

Общинският съвет е предвидил реализираните от общината разходи за 

принудително  преместено превозно средство, включващи отстраняване, 
транспортиране  и престой на паркинг, да са за сметка на собственика на 

превозното средство, а в случаите по чл. 69, ал.1, т.1, б.”а” – за сметка на 

лицето или организацията, поискала преместването, което налага 

определяне на цената, която следва да се заплаща от задължените субекти. 

 При определяне сроковете за заплащане на такса за битови 

отпадъци, които съгласно ежегодната практика се уеднаквяват с тези 

относно заплащането на дължимите данъци  с цел облекчаване на 

физическите и юридическите лица при заплащането на местните налози, 

разпоредбата в Наредбата следва да се приведе в съответствие със 
сроковете, регламентирани в ЗМДТ относно заплащането на дължимите 
данъци. 

 През м.07.2012 г. с измененията на ППЗСПЗЗ се въвеждат 

задължения за общините да издават удостоверения за наличието или 

липсата на дължими суми по определени текстове от ЗСПЗЗ, което води до 

необходимостта от въвеждането на този вид услуги в Наредбата. 

 С Решение № 163 по Протокол № 13/03.07.2012 г. Общински съвет 

Разград прекрати „Обреден дом- Разград” ЕООД гр. Разград и откри 

производство по неговата ликвидация, а с Решение № 164 по Протокол № 

13/03.07.2012 г. създаде ОП „Обреден дом” гр. Разград, считано от 

01.09.2012 г., с предмет на дейност: организиране на обредната дейност на 

територията на общината. Това доведе до необходимостта от 

конкретизиране в Наредба № 14 на видовете и цените на услугите, които 

ще се предоставят от общинското предприятие. 
 Определянето и актуализацията на местните такси и цените на 

предлаганите услуги се извършва в съответствие с увеличените цени на 

консумативните разходи, извършването на много справки, проверки и 

проучвания на значителен обем архивна документация, както и 

задължителното ползване от служителите на цифров подпис и напълно 

съответства на чл.8 от ЗМДТ, както и на регламентираните основни 

принципи в ЗМДТ и Наредба № 14 за определянето и администрирането 

на местните такси и цени на услуги на територията на Община Разград. 
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 Всичко това налага Общинският съвет да извърши изменение и 

допълнение на Наредба № 14 за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Разград. 

 Основни цели, които се поставят: 

• наредбата да се приведе в съответствие с промените в нормативната 

уредба; 

• подобряване качеството на предоставените услуги; 

• разширяване обхвата на предлаганите услуги. 

 Финансови и други средства  за прилагане изискванията на 

наредбата не са необходими. 

 Очаквани резултати – увеличаване приходната част за общинския 

бюджет за осигуряване на поетите отговорности. 

 Съответствие с правото но Европейския съюз – предложеното 

изменение и допълнение на Наредба № 14 е в съответствие с разпоредбите 
на Европейската харта за местно самоуправление. 
 В съответствие с изискванията на чл. 26, ал. 2 от Закона за 

нормативните актове, изготвеният проект за изменение и допълнение на 

Наредба № 14 за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Разград е публикуван на 

интернет страницата  на Община Разград на 16.07.2012 г. 
 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 2 от 

ЗМСМА, чл.79 от Административно процесуалния кодекс /АПК/,  чл.37, 

ал.3 от Закона за нормативните актове /ЗНА/, Указ № 883 за прилагане на 

ЗНА, във вр. с чл.6, чл. 8, чл.110 и чл.115 от ЗМДТ, чл. 24, ал. 2, чл. 40, ал. 

1, чл.88б и чл.113 от Закона за гражданската регистрация, чл. 47в, ал. 3 от 

ППЗСПЗЗ, Наредба № РД-02-20-6 от 24.04.2012 г. за издаване на 

удостоверения въз основа на регистъра на населението, Наредба № РД-02-

20-9 от 21.05.2012 г. за функциониране на Единната система за гражданска 

регистрация и чл.11 от Наредба № 14 за определянето и администрирането 

на местните такси и цени на услуги на територията на Община Разград, 

Общински съвет Разград, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали 

се” – няма, 

РЕШИ: 

 

 1. Приема изменение и допълнение на Наредба № 14 на Общински 

съвет Разград за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Разград, както следва: 

 

 1.1.  Чл. 17 се изменя и придобива следната редакция: 

 „Чл. 17. (1)  Таксата се заплаща на две равни вноски в следните 
срокове: от 01 март до 30 юни и до 30 октомври на годината, за която е 
дължим. 
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 (2) На предплатилите от 01 март до 30 април за цялата година се 
прави отстъпка 5 на сто.” 

 

1.2. Чл. 45 се изменя и придобива следната редакция: 

„Чл.45 (1) За услуги по гражданското състояние със срок за 

изпълнение 3 (три) работни дни от деня на заявяване се заплащат следните 
такси: 

1. За издаване на удостоверение за наследници: 

1.1.за наследници по права линия до първа степен – 2,00 лв.; 

1.2.за наследници по права линия над първа степен – 4,00 лв.; 

1.3.за наследници по съребрена линия до втора степен – 5,00 лв.; 

1.4. за наследници по съребрена линия над втора степен – 8,00 лв.; 

2.  За издаване на удостоверение за идентичност на лице с различни имена:  

2.1. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в Община 

Разград, както и когато услугата се предоставя по е-път на ниво 

транзакция – 3,00 лв.; 

2.2. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в 

населено място от друга община – 8,00 лв.; 

3.  За издаване на удостоверение за липса на съставен акт за гражданско 

състояние – 3,00 лв.; 

4. За издаване на дубликати на удостоверение за раждане или за 

граждански брак, както и за повторно издаване на препис-извлечение от 

акт за смърт:  

4.1.при издаване въз основа на регистрите, които се съхраняват в 

Община Разград – 4,00 лв.; 

4.2. при издаване въз основа на Националния електронен регистър на 

актове за гражданско състояние, които не се съхраняват в Община 

Разград – 8,00 лв.; 

5.  За издаване на удостоверение за семейно положение:  
5.1. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в Община 

Разград – 2,00 лв.; 

5.1. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в 

населено място от друга община – 8,00 лв.; 

6. За издаване на удостоверение за семейно положение, съпруг/а и деца:  

6.1. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в Община 

Разград – 3,00 лв.; 

6.2. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в 

населено място от друга община – 8,00 лв.; 

7.  За издаване на удостоверение за съпруг/а и родствени връзки:  

7.1. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в Община 

Разград – 5,00 лв.; 

7.2. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в 

населено място от друга община – 10,00 лв.; 
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8.  За адресна регистрация по постоянен адрес: 
8.1. когато предходният постоянен адрес е в населеното място от 

Община Разград – 2,00 лв.; 

8.2. когато предходният постоянен адреси е в населено място от друга 

общината – 5,00 лв.; 

9.  За адресна регистрация по настоящ адрес: 
9.1. когато лицето е с постоянен адрес или с предходен настоящ адрес в 

Община Разград – 2,00 лв.; 

9.2. когато лицето е с постоянен адрес и с предходен настоящ адрес в 

друга общината – 5,00 лв.; 

10. За издаване на удостоверения за постоянен адрес: 
10.1. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в 

Община Разград, както и когато услугата се предоставя по е-път на 

ниво транзакция – 2,00 лв.; 

10.2. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в 

населено място от друга община – 8,00 лв.; 

11. За издаване на удостоверения за настоящ адрес: 
11.1. когато титулярът на удостоверението е с настоящ адрес в Община 

Разград – 2,00 лв.; 

11.2. когато титулярът на удостоверението е с настоящ адрес в населено 

място от друга община – 8,00 лв.; 

12. За издаване на удостоверение за промени на постоянен адрес: 
12.1. когато титулярът на удостоверението е с последен постоянен адрес 
в Община Разград – 5,00 лв.; 

12.2. когато титулярът на удостоверението е с последен постоянен адрес 
в населено място от друга община – 10,00 лв.; 

13. За издаване на удостоверение за промени на настоящ адрес: 
13.1. когато титулярът на удостоверението е с последен постоянен адрес 
в Община Разград – 5,00 лв.; 

13.2. когато титулярът на удостоверението е с последен постоянен адрес 
в населено място от друга община – 10,00 лв.; 

14. За издаване на удостоверение за родените от майката деца:  

14.1. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в 

Община Разград – 1,00 лв.; 

14.2. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в 

населено място от друга община – 2,00 лв.; 

15. За издаване на удостоверение за правно ограничение: 
15.1. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в 

Община Разград – 2,00 лв.; 

15.2. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в 

населено място от друга община – 8,00 лв.; 

16. За издаване на удостоверение за вписване в регистъра на населението: 
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16.1. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в 

Община Разград – 10,00 лв.; 

16.2. когато титулярът на удостоверението е с постоянен адрес в 

населено място от друга община – 20,00 лв.; 

17. За издаване на удостоверение за сключване на граждански брак от 

български гражданин в чужбина: 

17.1. когато титулярът на удостоверението ще сключва граждански 

брак в чужбина с български гражданин – 10,00 лв.; 

17.2. когато титулярът на удостоверението ще сключва граждански 

брак в чужбина с чужд гражданин – 20,00 лв.; 

18. За снабдяване на чужд гражданин с документ за сключване на 

граждански брак в Република България – 20,00 лв. 

19. За издаване на копия, пълни преписи или извлечения от актове за 

гражданско състояние: 
19.1.при издаване въз основа на регистрите, които се съхраняват в 

Община Разград – 5,00 лв.; 

19.2. при издаване въз основа на Националния електронен регистър на 

актове за гражданско състояние, които не се съхраняват в Община 

Разград – 10,00 лв.; 

20. За всички други видове удостоверения по искане на граждани – 10,00 

лв.; 

21. За легализация на един документ по гражданско състояние за чужбина 

– 10,00 лв. 

 (2) За издаване на удостоверение за настойничество или 

попечителство за втори и следващ път за срок от 3 (три) работни дни от 

датата на заявяване се заплаща такса в размер на 2,00 лв. 
(3) Не се заплаща такса за следните услуги: 

1. съставяне на акт за раждане и издаване на оригинално удостоверение 
за раждане; 

2. съставяне на акт за граждански брак и издаване на оригинално 

удостоверение за сключен граждански брак; 

3. съставяне на акт за смърт и издаване на препис-извлечение за първи 

път; 

4. отбелязвания, допълвания и поправки в актовете за гражданско 

състояние; 
5. учредяване на настойничество и назначаване на попечител; 

6. поддържане на регистъра на населението; 

7. отразяване на промяна на име в регистрите по гражданското 

състояние на населението; 

8. издаване на удостоверение за настойничество или попечителство за 

първи път. 
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 (4) За услуги по ал.1 и ал.2, когато е възможно да бъдат изпълнени за 

срок по-малък от 3 (три) работни дни от деня на заявяване, се заплащат 

следните такси: 

1.За бърза услуга със срок на изпълнение в деня, следващ деня на 

заявяване, се заплаща удвоеният размер на съответната такса по ал.1; 

2.За експресна услуга със срок на изпълнение в рамките на деня на 

заявяване, се заплаща утроеният размер на съответната такса по ал.1. 

 (5) Таксите на услугите по ал.1 се намаляват с 50%, когато 

правоимащото лице (с изключение на упълномощените представители) е с 
намалена трудоспособност /инвалидност 50% и повече/, което се доказва с 
валидно експертно решение, издадено от компетентна експертна лекарска 

комисия. 

 (6) За деца до 14-годишна възраст вкл., за учащи във всички видове 
учебни заведения на територията на общината и за лица на 70 и повече 
години, таксата по чл.45, ал.1, т.8, т.9, т.10 и т.11 е 1,00 лв. 

 (7) Лицата ползват по-благоприятното за тях облекчение по ал.4 или 

ал.5. 

 (8) Когато услугите се заявяват и получават по пощата, дължимата 

такса е съгласно размера, определен в ал.1.” 

 

1.3. Създава се нов чл. 49а със следното съдържание: 
 „Чл. 49а (1) Такса за издаване на удостоверение по чл.42 от 

Административнопроцесуалния кодекс за срок от 3 (три) дни – 5,00 лв.; 

(2) За бърза услуга със срок на изпълнение в деня, следващ деня на 

заявяване, се заплаща удвоеният размер на таксата по ал.1; 

(3) За експресна услуга със срок на изпълнение в рамките на деня на 

заявяване, се заплаща утроеният размер на съответната такса по ал.1.” 

 

1.4. В Чл. 57, ал. 1 се правят следните изменения и допълнения: 

1.4.1. отменя се т. 31е; 
1.4.2.създават се нови т. 31ж, т. 31з,  т. 31и, т. 42ж и т. 58а със 

следното съдържание: 
№ 

Основание 
Мярка Размер 

31 ж Образуване на преписка за установяване на 

верен ЕГН по искане на граждани 

лв./бр. 10,00 

31 з Образуване на преписка за установяване на 

самоличност 

лв./бр. 20,00 

31 и Заверка на данни по гражданско състояние в 

документи по образец на чуждестранни 

органи  

лв./бр. 20,00 

42 ж 
Цена за направените разходи за отстраняване, 
транспортиране  и престой на паркинг на 

лв. 40,00 лв. 

еднократно  

+ по 1,00 лв.  
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принудително  преместено превозно средство  за всеки час 
престой на 

наказателния 

паркинг 
58 а 

Удостоверение за факти и обстоятелства във 

вр. със ЗСПЗЗ и ППЗСПЗЗ   

лв./бр. 10,00 

 

1.5. Т. 146 - 149а вкл. се отменят; 

1.6. Създава се нова т. 146 със следното съдържание: 
  

№ Наименование Мярка Размер  

146. ТРАУРНИ РИТУАЛИ    

146.1 Откупуване на старо гробно място лв/бр 80.00  

146.2 

Откуп гроб в мемориален гробищен парк бул. „Княз 
Борис” лв/бр 3.00  

146.3 

Изкопаване и зариване на гробно място и оформяне на 

пирамида лв/бр 88.75  

146.4 Строителна линия за монтаж на ограда лв/бр 12.00  

146.5 

За поддръжка инфраструктурата на гробищен парк от 

външни обредни организации лв/бр 20.00  

146.6 

Влизане с МПС /с изключение на колите, обслужващи 

инвалиди или участници в траурни процесии/ в 

гробищен парк лв/бр 0.30  

146.7 

Отвеждане с духовник - длъжностното лице и 

духовникът извършват ритуала на гроба лв/бр 12.50  

146.8 

Отвеждане с ритуал в зала - длъжностното лице 
произнася слово в залата и съпровожда покойника до 

гроба, извършва се прощаване на близките лв/бр 29.16  

146.9 

Отвеждане до гроба - длъжностното лице изнася кратко 

слово, прощаване на близките лв/бр 25.00  

146.10 Изработка на основа венец малък лв/бр 7.50  

146.11 Изработка на основа венец среден лв/бр 12.50  

146.12 Изработка на основа венец голям лв/бр 16.67  

146.13 Естествени цветя  лв/бр 1.00  

146.14 Надпис лента лв/бр 5.00  

146.15 Надпис табела лв/бр 5.00  

146.16 Вадене на кости лв/бр 75.00  

146.17 

Аранжиране на ковчег - поставя се комплект за 

погребение/драперия, полагане на покойника лв/бр 23.33  

146.18 

Тоалет на покойник дневен - измиване и обличане на 

покойника лв/бр 28.33  

146.19 Тоалет на покойник нощен лв/бр 33.33  

146.20 Некролог черно бял лв/бр 0.33  

146.21 Некролог цветен лв/бр 1.25  

146.22 Ламиниране лв/бр 0.83  
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146.23 Разлепване на некролози комплект лв/бр 8.33  

146.24 Копирни услуги лв/бр 0.08  

146.25 Некролог малък черно бял лв/бр 0.21  

146.26 Некролог малък цветен лв/бр 0.83  

146.27 Пренасяне на престоял покойник лв/бр 54.17  

146.28 

Превоз на ковчег в града - транспортиране ковчега до 

дома преди полагане на покойника, в рамките на гр. 

Разград, превоз покойник от болнично заведение до 

дома с катафалката лв/бр 20.83  

146.29 

Превоз до гробищен парк - в деня на погребението с 
катафалка от дома на покойника до гробищен парк лв/бр 29.17  

146.30 

Превоз извън града - транспортиране на ковчег с/без 
покойник до друго населено място лв/км 0.71  

146.31 

Превоз в Общината - транспортиране на покойника до 

джамия или църква, престой и превоз до гроб. парк лв/бр 29.17  

146.32 Изкопаване на гроб в селата - ръчно лв/бр 108.33  

146.33 Престой в хладилна камера 24 часа лв/бр 25.00  

146.34 Нощуване на покойник в зала лв/бр 20.83  

146.35 

Възпоминание - ритуал/слово в обредна зала или на 

гроба след 40 дни, 6 месеца, година лв/бр 25.00  

146.36 

Издирване на гроб - справка по гробищни регистри и 

намиране на място по парцел, ред и гроб лв/бр 4.17  

№ Наименование Мярка Размер 
 

146.37 

Избор на ВИП гроб - в т.нар. ВИП парцел на гробищен 

парк лв/бр 1000.00  

146.38 

Избор гроб нов - по централна алея, от двете страни на 

алеята лв/бр 416.67  

146.39 

Избор гроб нов - в новия парцел на гробищен парк, но 

по желание първи гроб до алея лв/бр 208.33  

146.40 

Избор стар гроб неоткупен - в старите парцели на 

гробищен парк, на неоткупено от наследниците на 

предишния покойник място лв/бр 208.33  

146.41 Ексхумация лв/бр 116.67  

146.42 Осигуряване на духовник лв/бр 8.33  

146.43 Наем стойка  лв/бр 8.33  

146.44 Носене покойник – къща, І етаж лв/бр 25.00  

146.45 Носене покойник – ІV етаж лв/бр 37.50  

146.46 Носене покойник – VІІІ етаж лв/бр 45.83  

146.47 Носене покойник – над VІІІ етаж лв/бр 58.33  

146.48 Поддръжка на гроб 1 месец лв/бр 10.00  

146.49 Поддръжка на гроб 3 месеца лв/бр 16.67  

146.50 Поддръжка на гроб 6 месеца лв/бр 25.00  

146.51 Поддръжка на гроб 1 год. лв/бр 41.67  

146.52 Равнение на гроб лв/бр 20.83  
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146.53 Насипване на пръст лв/бр 25.00  

146.54 Косене с механична коса лв/час 12.50  

146.55 Полагане на кости в стар гроб лв/бр 45.83  

146.56 Полагане на урна в стар гроб лв/бр 54.16  

146.57 Полагане на урна в нов гроб лв/бр 45.83  
 

     

 

1.7. Създава се нова т. 147 със следното съдържание: 
 

 

№ Наименование Мярка Размер 
 

147. РАДОСТНИ РИТУАЛИ    

147.1 Ритуал изнесен - извън обредната зала, в заведение лв/бр 125.00  

147.2 

Сватбен ритуал пълен - в обредната зала, с пръстени, 

свещи, чаши, гости, фото и видео заснемане лв/бр 83,33  

147.3 

Сватбен ритуал кратък - в обредната зала, като пълен 

ритуал, но с кратко слово лв/бр 58,33  

147.4 Ритуал - 4-ма - в обр. зала, само с кумове или родители лв/бр 41,67  

147.5 

Брак без ритуал - подписват само младоженците пред 

длъжн.лице, без съпътстващите атрибути лв/бр 25.00  

147.6 

Именуване на дете - обред по утвърждаване името, 

връчване медальонче лв/бр 20,83  

147.7 

Юбилей в заведение - ритуал на "сребърна", "златна" 

сватба, извън обр. зала лв/бр 25.00  

147.8 

Такса видеозаснимане - за влизане на видеооператор в 

обр.зала лв/бр 20,83  

147.9 

Такса фотозаснимане - за влизане на фотооператор в 

обр.зала лв/бр 20,83  

147.10 Такса видео при именуване лв/бр 12,50  

147.11 Такса фото при именуване лв/бр 12,50  

 

2. Точка 1.2. влиза в сила от 16 август 2012 г. 
3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 4. Настоящото решение да бъде публикувано в един местен вестник. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд -гр.Разград 

  

СТАТИЯ 7 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Преминаваме към следващата докладна записка с №383. 

Докладна записка от  инж.Л.Цонев  – Зам.кмет на Община Разград 
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         Относно:  Избор на изпълнител на проекти за въвеждане на 

енергоспестяващи мерки в ЦДГ №7”Васил Левски”-Разград и ЦДГ 

№11”Детелина”-Разград. 
 

 Имате думата господин Цонев като вносител. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам. - кмет на Община Разград 

Благодаря.  
Уважаема госпожо председател. 

 Дами и господа общински съветници, 

 Докладната записка в обяснителната част съм се постарал да представя 
информация относно дейностите на Общината насочени към реализирането на 
енергоспестяващи мероприятия с цел подобряване на енергийната ефективност 
в сградите общинска собственост и намаляване на разходите за енергия. 
Реализирани са дейности още в началото на 2000 година. Знаете, че започнахме 
с газификацията на Разград и преминаването на много общински учебни 

заведения от течно гориво на газообразно гориво, което доведе до значителни 

спестявания но това не е достатъчно за пълните енергоефективни мероприятия, 
които ние сме задължени по Закона за енергийната ефективност да 
реализираме във всичките сгради – общинска собственост. И затова сме 
търсили различни форми за финансиране в това число със собствени и 

привлечени средства. Последните проекти, които изпълняваме в тази посока, 
това са проектите свързани с енергийно ефективни мероприятия в две детски 

градини, една детска ясла и спортна зала „Лудогорец”. Финансира се с 
кредитен ресурс от ФЕЕ, одобрен с решение на Общинския съвет. Защитихме и 

проект по Оперативна програма „Регионално развитие” , който касае 
извършване на енергоефективни дейности в 7 учебни заведения, това са 
училища в Разград и едно в с. Раковски. Но остават още много сгради 

общинска собственост, които имат потребности, особено по отношение на 
детските заведения и в тази връзка ние сме разработили проект за две детски 

градини, които считаме, че са най – големите, с най – голяма посещаемост, това 
са: – ЦДГ № 11”Детелина” и ЦДГ № 7”Васил Левски”. Предлагаме на вашето 

внимание проект за решение, свързан с възможностите за реализация на 
проект, който да доведе до енергийното саниране на тези детски градини само, 

че при малко по – различни обстоятелства от тези, които сме реализирали 

досега. Тези обстоятелства са свързани с възможностите, които дава ФЕЕ като 

алтернативи за финансиране на такива енергоспестяващи мероприятия и те 
касаят: 

1. Чисто кредитиране, каквото към момента ползваме; 
2. Кредитиране на така наречените  ЕСКО фирми, т.е. това са фирми, които 

поемат за своя сметка да изпълнят всички необходими дейности и за срока на 
откупуване в резултат на енергийните спестявания те вече трябва да получат 
необходимото възнаграждение за финансовия ресурс, който са вложили. И в 
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тази връзка е проекта за решение тъй като предлагаме схема за такова 
финансиране, което на практика представлява една разсрочена схема 
изплащане за период от 6 години, което обвързва ангажиментите и на 
общинската администрация и на Общинския съвет в планиране на съответния 
финансов ресурс по години за да обезпечи изплащането на вложената от 
избраната фирма инвестиция. Посочили сме максималния размер на 
инвестицията без ДДС – 380 000 лв.; срока за изпълнение на инвестицията; 
срока за разсрочено плащане и максималния лихвен процент. Фирмата ще бъде 
избрана по Закона за обществените поръчки.  Моля за вашата подкрепа за да 
продължим с нашите мерки по отношение на енергийното саниране на 
сградите общинска собственост. Благодаря за вниманието.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Постоянната комисия по образование и наука 
разгледа този материал. Ще помоля госпожа Монева като нейн председател да 
подаде информация и становището на комисията. 

 

 Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми колеги, 

На 24 юли се проведе заседанието на Постоянната комисия по образование и 

наука. Проекта за решение от 7 присъстващи е подкрепен с 6 гласа „ЗА” и 1 – 

„въздържал се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, Постоянната комисия по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност с 8 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали 

се”подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Заповядайте господин 

Грънчаров.  
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Уважаеми господин Цонев, 
След като сте изброили всички възможни начини за финансиране на 

такива проекти за въвеждане на енергоспестяващи мерки ми се струва, че 
договорите за гарантирани резултати не са съвсем аналогични с този „хибрид” 

както го наричате: „Изпълнение на инвестиционни дейности с разсрочено 
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плащане”. Защото при договорите с гарантирани резултати ние не инвестираме 
нищо. Средства за извършване на енергоефективни услуги се осигуряват 
изцяло от изпълнителя, а ние само заплащаме стойността им във времето с 
реализираните икономии. Икономиите 380 000 лв. ли са? Това ми е въпросът. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Да, но за по – дълъг период. Аз съм го описал. Периода е 7 години. И ако 

това Ви е въпроса, аз мога да продължа с отговора си или имате още 
допълнителни въпроси. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Да, това ми е въпроса, благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Само господин Цонев извинявам се, да уточним цифрата 380 000 лв. ли е 
или 384 000 лв.?  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

380 000. На практика сметките на проектанта бяха 376 000 лв. Тъй като 

допълнително при обмяната на информацията с ФЕЕ възникнаха обстоятелства 
около монтиране на едни специални вентили, които са 4 000 лв. затова се е 
говорило на комисиите на които аз не можах да присъствам за още четири 

хиляди лева но ние казвам предварително ги бяхме заложили като бяхме 
закръглили сумата на по – високата от 376 000 на 380 000 лв. Така, че това 
отпада и остава по начина по който е отразено в докладната записка. По 

отношение на ЕСКО фирмите – аз само съм ги споменал като възможности, но 

там нещата изглеждат малко по – различни, защото енергийната оценка се 
прави от самите фирми и обикновено те залагат такива параметри, такива 
показатели, които да гарантират срока на откупуване. Обикновено в тези 

случаи стойността значително е по – висока от реалната стойност. И ако бяхме 
възложили на ЕСКО фирма тази стойност сигурно щеше да отиде към 500 000 

лв. без ДДС, а тук говорим за 380 000 лв. без ДДС без да спазваме 
изискванията, които ЕСКО фирмата налага тъй като тя определя и срока на 
откупуване. Ние сме си го определили този срок на откупуване по 

предварителни разчети и той е някъде близко до 7 години и аз съм го споменал 

в докладната записка. Така, че в случая не е чисто ЕСКО договор. Той е 
подобен договор. И не случайно съм споменал, че на такъв подобен договор 

свързан с разсрочена схема на плащане ние реализирахме една инвестиция и 

бяхме едни от първите общини в България, подменихме цялото осветление във 
всички населени места с енергоспестяващо. Така, че в случая не е чисто ЕСКО 

договор. Защо е необходимо това? – защото фирмата, която ние ще изберем 

като изпълнител ще има възможност вече да търси чрез облекчени условия 
даже може и предварително да ги проучи като такива за да може да влезе в 
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параметрите, които ние залагаме за тази обществена поръчка т.е. да търси 

осигуряване на кредитен ресурс, който е с конкурентен процент. Затова сме 
заложили до 7 %. Има банки, има финансови институции които могат вече чрез 
така наречените цесии да поемат тези ангажименти и да осигурят този 

финансов ресурс. Има си механизми за това. Аз само съм ги споменал като 

възможности. А защо някоя подобна ЕСКО фирма да не се яви и тя да 
предложи и тази схема. Но ви казах, обикновено те работят чрез договори и по 

проекти, които те са разработили и те въз основа на своите разработки 

определят срока за откупуване и стойността на съоръженията. Това е 
разликата. Не е хибрид, това е възможност. Всяка фирма даже, нали една 
мощна фирма що да не извади 380 000 лв. без ДДС и да ги даде и примерно да 
чака срок на откупуване. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Господин Грънчаров, доволен ли сте от 
отговора?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Доволен съм, но не съм убеден, че това е правилния начин.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Имате ли други въпроси към вносителя? Давам ви думата за становища, 
изказвания. Предложения за корекции. Няма желаещи. Прекратявам дебатите и 

преминаваме към електронно гласуване.  
 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 190 

 

 Със Закона за енергийната ефективност /ЗЕЕ/ на местните власти са 

вменени отговорности за провеждане на енергийноефективни мерки в 

сгради – общинска собственост. В изпърнение на тези отговорности  

общината изпълзва различни форми за осигуряване на необходимия 

финансов ресурс: местния бюджет, оперативните програми, програмите на 

Фонд”Енергийна ефективност” /ФЕЕ/ и други, които са недостатъчни 

поради големия брой сгради – общинска собственост, към които следва да 

се приложат енергоефективните мерки. Възможна форма за осигуряването 

на навременна инвестиция е договор с изпълнител при прилагане на 

разсрочена схема за плащане за възстановяване  на дължимото му 

възнаграждение. Това облекчава значително местния бюджет, тъй като не 
се финансира първоначалното капиталовложение в една или две 
бюджетни години. 
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  Извършено е енергийно обследване на две от големите детски 

градини в гр.Разград - ЦДГ № 11”Детелина” и ЦДГ № 7”Васил Левски” от 

„В.Л.М.-ЕНЕРДЖИ”ЕООД - гр.Разград, което е издало и сертификат за 

енергийните характеристики на сградите. Експертната оценка определя 

срок за откупване на необходимата инвестиция от 6-7 години. 

 Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/, 

Общински съвет Разград, с 18 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали 

се” – 6, 

Р Е Ш И: 
 

 1. Общински съвет Разград дава съгласие за провеждане на 

процедура за избор на изпълнител за извършване на СМР по проекти за 

въвеждане на енергоспестяващи мерки в ЦДГ № 11”Детелина”- Разград и 

ЦДГ № 7”Васил Левски” – Разград, при следните параметри: 

 1.1. Начин на изразходване на средствата – извършване на СМР за 

прилагане на енергоспестяващи мерки в ЦДГ № 11”Детелина”- Разград и 

ЦДГ № 7”Васил Левски” – Разград. 

 1.2. Максимален размер на инвестицията – 380 000 лв. без ДДС. 

 1.3. Срок на изпълнение на инвестицията – 5 /пет/ месеца от 

подписване на договора. 

 1.4. Условия на плащане – разсрочено плащане /месечни вноски, 

включващи главница и лихви/. 

 1.5. Срок на разсроченото плащане – 60/шестдесет/ месеца след 

въвеждане на обектите в експлоатация. 

 1.6. Максимален лихвен процент – 7 /седем/ %. 

 2. Възлага на  кмета на общината да предприеме и извърши всички 

правни и фактически действия за провеждане на процедура за избор на 

изпълнител по реда на Закона за обществените поръчки /ЗОП/. 

 3. Кметът на общината ежегодно да планира в бюджета 

необходимите средства за изплащане на инвестициите съгласно схемата за 

разсрочено плащане. 
  Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

СТАТИЯ 8 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка № 384. 

 Докладна записка от  инж. Ценка Христова  Таракчиева-Стефанова  – 

зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Предоставяне безвъзмездно за управление на части от 

имоти-частна общинска собственост на Областна дирекция на МВР 

гр.Разград. 
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 Давам думата на вносителя. Заповядайте госпожо Таракчиева. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Налага се да направя едно допълнение към решенията: Нова т.1.5. със 
следното съдържание: 
 „ Част от имот – частна общинска собственост, находящ се в гр. 

Разград, ж.к. „Лудогорие” бл.6, представляваща партерно помещение със 
застроена площ 16.72 кв.м., при граници север – магазин, юг – 

стоматологичен кабинет, изток – етажна площадка”. 

 Извинявам се за това, но след допълнителни разговори с господин 

Йовчев – Директор на Областна дирекция на МВР гр. Разград се оказа, че това 
помещение не е включено в докладната записка при разглеждането в 
постоянните комисии.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Само ще Ви помоля после за протокола да ни го представите в писмен 

вид, че има много данни. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Да, да не е проблем. Съгласно изискванията на Закона за МВР и 

Правилника за неговото прилагане за организиране опазването на обществения 
ред и за защита на собствеността и сигурността на гражданите местните органи 

за самоуправление и органите на изпълнителната власт се подпомагат от   
полицейски инспектори. 

 Полицейските инспектори отговарят за  определени райони на 
територията на гр.Разград, в които обслужват живеещото в тях население. За 
целта те осъществяват прием на граждани в приемни помещения, осигурени от 
областните управители и органите на местното самоуправление и местната 
администрация. Приемът се осъществява в определено време, удобно за 
населението  и по утвърден  график. 

 Проекта за решение, който ви предлагам е точно това: Предоставя 
безвъзмездно за управление на Областна дирекция на МВР гр.Разград за срок 
от 10 години части от имоти – частна общинска собственост за организиране на 
приемни на граждани, както следва: 

1.1. Част от имот-частна общинска собственост, находящ се в гр.Разград, 

бул.”България” №1, вх.Б, ет.1, представляваща част от партерно помещение 
със застроена площ 26,14 кв.м.;  

1.2.Част от имот-частна общинска собственост, находящ се в гр.Разград, 

ж.к. „Орел”,  представляваща помещение от едноетажна сграда със застроена 
площ 17,00 кв.м.; 
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1.3.Част от имот-частна общинска собственост, находящ се в гр.Разград, 

ул.”Тимок” №1, представляваща помещение от партерен етаж със застроена 
площ 17,00 кв.м.;  

1.4. Част от имот-частна общинска собственост, находящ се в гр.Разград, 

ул.”Г.С.Раковски” №14, бл.”Дан Колов” , вх.А, представляваща партерни 

помещения със застроена площ 40,80 кв.м.;  

1.5. Част от имот – частна общинска собственост, находящ се в гр. 

Разград, ж.к. „Лудогорие” бл.6, представляваща партерно помещение със 
застроена площ 16.72 кв.м., при граници север – магазин, юг – стоматологичен 

кабинет, изток – етажна площадка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Таракчиева. .  
Постоянната комисия по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол и постоянната комисия по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации, на 
съвместно заседание разгледаха докладната записка. Госпожо Салим, имате 
думата. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без  „против” и без  „въздържали се” комисията по 

общинска собственост подкрепи докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, комисията по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност също единодушно със 7 гласа „ЗА” подкрепя 
проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси към вносителя. Няма желаещи. Становища, 
предложения за корекции. Няма желаещи. Прекратявам дебатите. Подлагам на 
гласуване докладна записка с направеното предложение за допълнение с т.1.5 

изчетена от госпожа Таракчиева като вносител. Тъй като касае разпоредба с 
общинско имущество гласуването трябва да бъде поименно. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

31.07.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 
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се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова Не участва   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид отсъства   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова отсъства   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва    

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев Не участва   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова отсъства   

32. Теодор Борисов Ролев Не участва   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 191 

 

Съгласно изискванията на Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Закона за МВР и Правилника за неговото 

прилагане за организиране опазването на обществения ред и за защита на 

собствеността и сигурността на гражданите местните органи за 

самоуправление и органите на изпълнителната власт се подпомагат от   

полицейски инспектори. 
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Гр.Разград е райониран на пет района, които се обслужват от 

полицейски и младши полицейски инспектори. В изпълнение на 

пълномощията си те ползват помещения за приемни на граждани. 

Задължение на органите за местно самоуправление и местна 

администрация е да осигурят имоти или части от имоти за тази цел. 

 Въпросът е обсъден на заседание на комисията по чл.2 от Наредба 

№2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост, която предлага 

решение за предоставяне за управление на Областна дирекция на МВР 

гр.Разград на части от имоти-частна общинска собственост. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, от ЗМСМА, 

чл.12, ал.3 и ал.4 от Закона за общинската собственост, чл.16, ал.2  от 

Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост, чл.18, ал.1 от 

Инструкция № Iз-1813 от 6 октомври 2006 година за организация на 

дейността на полицейските и младши полицейските инспектори от 

териториална полиция в Национална служба „Полиция”, Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 20 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 

 

1. Предоставя безвъзмездно за управление на Областна дирекция на 

МВР гр.Разград за срок от 10 години части от имоти – частна общинска 

собственост за организиране на приемни на граждани, както следва: 

1.1. Част от имот-частна общинска собственост, актуван с АОС № 

1284/02.04.2012 г. находящ се в гр.Разград, бул.”България” №1, вх.Б, ет.1, 

представляваща част от партерно помещение със застроена площ 26,14 

кв.м., при граници: север – тротоар,  запад – фоайе,  юг- салон; 

1.2.Част от имот-частна общинска собственост, актуван с АОС 

384/22.09.1997 г., находящ се в гр.Разград, ж.к. „Орел”,  представляваща 

помещение от едноетажна сграда със застроена площ 17,00 кв.м, при 

граници: север – коридор, запад – тревна площ,  изток – помещение; 
1.3.Част от имот-частна общинска собственост, актуван с АОС 

822/14.05.2002 г., находящ се в гр.Разград, ул.”Тимок” №1, 

представляваща помещение от партерен етаж със застроена площ 17,00 

кв.м., при граници: север-помещение, запад – междублоково пространство, 

изток – коридор; 

1.4. Част от имот-частна общинска собственост, актуван с АОС 

№974/10.11.2004 година, находящ се в гр.Разград, ул.”Г.С.Раковски” №14, 

бл.”Дан Колов” , вх.А, представляваща партерни помещения със 
застроена площ 40,80 кв.м., при граници: север - задблоково пространство, 

юг - предблоково пространство, запад – помещения. 
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1.5. Част от имот – частна общинска собственост, находящ се в гр. 

Разград, ж.к. „Лудогорие” бл.6, представляваща партерно помещение със 
застроена площ 16.72 кв.м., при граници север – магазин, юг – 

стоматологичен кабинет, изток – етажна площадка. 

2.Възлага на кмета на Община Разград да сключи договор с 
Областна дирекция на МВР гр.Разград за предоставяне безвъзмездно за 

управление частите от имотите, описани в т.1. 

3.Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград  и Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 9 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Докладна записка №385. 

Докладна записка от  инж.Ценка Христова Таракчиева-Стефанова 
зам.кмет на Община Разград 

Относно: Предоставяне безвъзмездно за управление на част от имот- 

публична общинска собственост на Регионален инспекторат по 

образованието гр.Разград. 

 Заповядайте госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми госпожи  и господа общински съветници, 

 В началото на настоящата година със заповед на министъра на 
образованието, младежта и науката стартира проект „Система за кариерно 

ориентиране в училищното образование”. Проектът се осъществява с 
финансовата  подкрепа на Оперативна програма „Развитие на човешките 
ресурси”  и се съфинансира  от Европейския социален фонд на Европейския 
съюз. Основната цел на проекта е свързана със създаване на организационни, 

кадрови, методически и информационни ресурси за провеждане на държавната 
политика по кариерно ориентиране в системата на училищното образование. 
Средство за реализиране на посочената цел е създаването на центрове по 

кариерно ориентиране във всички областни административни центрове в 
страната. 
 В тази връзка е получено писмо от Регионалния инспекторат  по 

образованието  гр.Разград  с искане за предоставяне за нуждите на центъра на 
помещения от бл.”Г” от партерен етаж на сграда „Общежитие за 
средношколци”, находяща се в гр.Разград, ул.”Н.Й.Вапцаров” №10. 
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 Молбата е разгледана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 

на Общински съвет Разград  за придобиване, управление и разпореждане с 
имоти и вещи – общинска собственост, която се е произнесла с положително 

решение. 
В тази връзка предлагам проект за вашето решение: Предоставя 

безвъзмездно за управление за срок от 26 месеца на Регионален инспекторат по 

образованието гр.Разград за реализиране дейностите по проект BG051PO001-

4.3.02-0001 „Система за кариерно ориентиране в училищното образование” 

част от имот-публична общинска собственост-Общежитие за средношколци , 

която представлява 2 помещения 43,31 кв.м. и 2 помещения от 35.00 кв.м.. 

Благодаря ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Постоянна комисия по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол и постоянната комисия по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации, на 
съвместно заседание разгледаха докладната записка, заедно с постоянна 
комисия по образование и наука. Давам думата на  госпожа Салим, за 
комисията по собственост. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без  „против” и без  „въздържали се” комисията по 

общинска собственост подкрепи докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, комисията по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност също единодушно със 7 гласа „ЗА” подкрепя 
проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Постоянната комисия по образование. 
 

Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

Постоянната комисия по образование с 6 гласа „ЗА” подкрепя проекта за 
решение, без „против” и без „въздържали се”.   

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Няма. Становища и 

предложения? Предложения за корекции. Изразяване на позиции също няма. 
Прекратявам дебатите. Подлагам на  поименно гласуване докладната записка. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

31.07.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид отсъства   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова отсъства   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва    

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова отсъства   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 192 

 



 

 

 

65

С писмо с вх. № 34-00-9/03.05.2012 г. началникът на РИО гр Разград 

уведомява, че от  началото на настоящата година е стартирал проект 

BG051PO001-4.3.02-0001 „Система за кариерно ориентиране в училищното 

образование”. За реализиране на целта на проекта е необходимо 

създаването на центрове по кариерно ориентиране във всички областни 

административни центрове в страната, в резултат на което възниква 

необходимостта от материална база. 

 Община Разград е собственик, съгласно АОС №261/1997 год. на 

имот-публична общинска собственост-Общежитие за средношколци, с 
адрес:гр.Разград, ул.Н.Й.Вапцаров №10. За част от него, която в момента е 
свободна  е отправено искане с горепосоченото писмо за предоставяне за 

управление на Регионалния инспекторат по образованието гр.Разград за 

реализиране дейностите по проекта и изграждане на Център по кариерно 

ориентиране в гр.Разград. 

Предвид  гореизложеното,  както и на основание  чл.21, ал.1, т.8,  от 

ЗМСМА, чл.12, ал.3 и ал.4 от Закона за общинската собственост и чл.14, 

ал.3  и ал.4 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград  за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост и 

писмо с вх.№34-00-9/03.05.2012 год. на началника на РИО гр.Разград  

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

Р Е Ш  И : 

 

 1.Предоставя безвъзмездно за управление за срок от 26 месеца на 

Регионален инспекторат по образованието гр.Разград за реализиране 
дейностите по проект BG051PO001-4.3.02-0001 „Система за кариерно 

ориентиране в училищното образование” част от имот-публична 

общинска собственост-Общежитие за средношколци с адрес: гр.Разград, 

ул. „Н.Й.Вапцаров” №10, представляваща : 

• две помещения  със застроена площ от 43,31 кв.м от източната част 

на блок “Г” на сградата, при граници на частта от имота: север-

помещение, изток - стълбище, запад-коридор; 

• две помещения със застроена площ от 35,00 кв.м от западната част 

на блок “Г” на сградата, при граници на частта от имота: север-

помещение, юг-помещение, изток –коридор, запад-тревни площи; 

2.Възлага  на кмета на Община Разград да  сключи договор за 

предоставяне безвъзмездно за управление  на частта от имота, описана в 

т.1.  

3.Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград  и Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от 

приемането му. 
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Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Госпожо Председател, за процедура моля да ми дадете думата. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Заповядайте.  
 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Моля, да дадете 15 минути почивка във връзка с подготовката на другите 
материали. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 По искане на ръководител на група общински съветници на основание 
чл. 64 от Правилника обявявам 15 минути почивка. 

 

ПОЧИВКА 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

СТАТИЯ 10 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, продължаваме заседанието на Общинския съвет. 
Преминаваме към разглеждане на докладна записка с № 387. 

 

 

 

 

 Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева – Стефанова –  

зам. – кмет на Община Разград 

Относно: Отдаване под наем на площи от общински горски фонд за 

изграждане и поддържане на специализирана фуражна база за дивеч на 

„Мизия Милк” ООД гр.Търговище. 
 Давам думата на вносителя. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева –  зам.- кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми госпожи  и господа общински съветници, 

Получено е писмо от ДП „ДЪРЖАВНО ГОРСКО СТОПАНСТВО 

РАЗГРАД” с предложение за сключване на договор за предоставяне на площи 

от общинския горски фонд (ОГФ) за изграждане и поддържане на 
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специализирана фуражна база на „Мизия Милк” ООД гр.Търговище. В 

общинския горски фонд, собственост на община Разград, попадащ в землищата 
на с. Островче и с. Благоево има обособени 5 (пет) броя дивечови ниви за 
специализирана фуражна база с обща площ 254 дка. Те попадат в различни 

отдели и подотдели и са с различни площи. Като приложения към писмото са 
изпратени Протокол и решение на комисията по ловно стопанство при ДП 

„Държавно горско стопанство Разград”, с което са определени горепосочените 
обособени като дивечови ниви обработваеми площи за специализирана 
фуражна база ведно със скици на обекти.  

Предвид гореизложеното предлагам проект за вашето решение: Да се 
отдадат под наем на „Мизия Милк” ООД гр.Търговище за изграждане и 

поддържане на специализирана фуражна база за дивеч части от имоти 

собственост на Община Разград по кадастралната карта на възстановената 
собственост, с обща площ 254 дка, в землищата на с. Островче и с. Благоево, 

община Разград, представляващи по горскостопанската карта от 
лесоустройствения проект на ДГС Разград дивечови ниви описани както 

следва, за срок от 364 дни срещу наемна цена, изчислена на годишна база в 
размер на  16,08 лв. на декар, определена по Приложение №1 към Наредба №16 

на Общинския съвет. Благодаря ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. На съвместно заседание постоянна комисия по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол и 

постоянната комисия по законност, превенция на корупцията, сигурност, 
контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации и на самостоятелно постоянна комисия по 

околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство разгледаха тази 

докладна записка. Ще помоля госпожа Салим, от името на ПК по собственост 
да докладва.  

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без  „против” и без  „въздържали се” комисията по 

общинска собственост подкрепи докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И като заместник председател на ПК по законност, ако трябва справка с 
тетрадката. Ще Ви изчакаме. Докато търсите нека постоянната комисия по 

околна среда, селско и горско да докладва. Заповядайте господин Салъфов. 
 

Г-н Ирфан Салъфов – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги, 
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С 4 гласа „ЗА”, без „против” и 2 – „въздържали се” постоянната комисия 
подкрепи докладната записка и проекта за решение със следното уточнение 1 

член от комисията не участва в гласуването.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. А сега и комисията по законност. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – зам. председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА” без „против” и без „въздържали се” комисията по 

законност също подкрепи тази докладна записка.    
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Колеги, имате думата за  въпроси към вносителя на 
докладната записка. Няма желаещи. Имате възможност да се изкажете, да 
направите предложения за изменения и допълнения. Няма желаещи. 

Прекратявам дебатите и пристъпваме към  поименното гласуване на тази 

докладна записка. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

31.07.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид отсъства   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова отсъства   
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21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва    

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф   + 

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова отсъства   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 193 

 

С Решение №873 на Общински съвет Разград по Протокол №47 от 

27.01.2011 г. са определени части от имоти с № 000175, № 100008 и № 

000908 с обща площ 254 дка, в землищата на с. Островче и с. Благоево, 

община Разград, представляващи отдел 369, подотдел „1” с площ 41 дка; 

отдел 369, подотдел „3” с площ 132 дка; отдел 369, подотдел „6” с площ 32 

дка; отдел 391, подотдел „2” с площ 24 дка; отдел 391, подотдел „3” с площ 

25 дка по горскостопанската карта от лесоустройствения проект на ДГС 

Разград за специализирана фуражна база.  

Получено е искане с вх.№53-00-22/19.06.2012 г. от Директора на ДП 

„Държавно горско стопанство Разград” относно сключване на договор за 

предоставяне на горепосочените площи от общинския горски фонд за 

изграждане и поддържане на специализирана фуражна база на „Мизия 

Милк” ООД гр.Търговище.  
Искането е продиктувано във връзка със сключен Договор №ПО-03-

01 от 06.01.2010г. между ДГС „Разград” и „Мизия Милк” ООД 

гр.Търговище, с който е предоставен дивечовъден участък „Пчелин-

Островче” в района на дейност на ДГС „Разград” на „Мизия Милк” ООД 

гр.Търговище за стопанисване и ползване на дивеча. 

Поземлени имоти в горски територии – общинска собственост могат 

да бъдат предоставени за временно ползване под наем съгласно чл.41 и 

чл.43, ал.3, т.2 от Закона за горите от кмета на общината след решение на 

общинския съвет без провеждане на търг, когато територията се отдава за 

срок по-кратък от една година.  

Искането е разгледано на заседание на комисията по чл. 2 от Наредба 

№ 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 
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разпореждане с имоти и вещи- общинска собственост, която приема 

същото за основателно. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 от 

ЗМСМА във връзка с Решение №873 на Общински съвет Разград по 

Протокол №47 от 27.01.2011 г. и чл.41 и чл.43, ал.3, т.2 от Закона за горите 
и т. 4 от Приложение №1 към Наредба №16 на Общински съвет Разград за 

управление, стопанисване и ползване на земи и гори от общински 

поземлен фонд и на гори и земи от общински горски фонд, Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – 1,  

Р Е Ш И: 

 

1. Да се отдадат под наем на „Мизия Милк” ООД гр.Търговище за 

изграждане и поддържане на специализирана фуражна база за дивеч части 

от имоти собственост на Община Разград с № 000175, № 100008 и № 000908 

по кадастралната карта на възстановената собственост, с обща площ 254 

дка, в землищата на с. Островче и с. Благоево, община Разград, 

представляващи по горскостопанската карта от лесоустройствения проект 

на ДГС Разград дивечови ниви както следва: в отдел 369, подотдел „1” с 
площ 41 дка; в отдел 369, подотдел „3” с площ 132 дка; в отдел 369, 

подотдел „6” с площ 32 дка; в отдел 391, подотдел „2” с площ 24 дка; в 

отдел 391, подотдел „3” с площ 25 дка, за срок от 364 /триста шестдесет и 

четири/ дни  срещу наемна цена, изчислена на годишна база в размер на  

16,08 лв. на декар, определена по Приложение №1 към Наредба №16 на 

Общински съвет Разград за управление, стопанисване и ползване на земи 

и гори от общински поземлен фонд и гори и земи от общински горски 

фонд, при следното условие: при избора на фуражни култури да се отчитат 

почвено-климатичните условия и обитаващите видове дивеч. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да сключи договор за наем 

при условията на т.1. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 11 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на  докладна записка  с вх.№386. 

Докладна записка от  Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Учредяване на Сдружение „Съюз на българските 
художници” – гр. София безвъзмездно право на ползване върху част от 
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имот - частна общинска собственост, намиращ се на ул. „Г. Бенковски” № 

2, кв. „Варош” в гр. Разград. 

Давам думата на вносителя. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева –  зам.- кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Представителството на художниците гр. Разград е регионално сдружение 
в структурата на Съюза на българските художници - София, регистриран по 

Закона за юридическите лица с нестопанска цел. Съгласно договор от 2009 г. 
на Съюза на българските художници- София, целево за Представителството в 
гр. Разград е учредено безвъзмездно право на ползване върху част от имот – 

частна общинска собственост, намиращ се на ул. „Г. Бенковски” № 2, кв. 
„Варош” в гр. Разград, за срок от три години. С писмо от 31.05.2012 год. 

председателят на представителството на сдружението в гр. Разград и писмо с 
на председателя на СБХ е отправено искане за продължаване ползването на  
имота и през  следващите години. Искането е разгледано на заседание на 
комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която е 
решила да се предложи на общинския съвет да учреди на Съюза на българските 
художници, целево за Представителството в гр. Разград безвъзмездно право на 
ползване върху същата част от имота за срок от 7 години.  

В тази връзка предлагам проект за вашето решение: Учредява на СНЦ 

„Съюз на българските художници” - София, целево за нуждите на 
Представителство гр. Разград безвъзмездно право на ползване върху част от 
имот – частна общинска собственост, съставляваща тераса и три стаи със 
застроена площ 70,00 кв.м. , намиращи се на първи етаж в къща на ул. „Г. 

Бенковски” № 2, кв. „Варош” в гр. Разград, за срок от 7 години. Благодаря ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. На съвместно заседание на двете постоянни комисии: 

постоянна комисия по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и постоянната комисия по законност, превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации и самостоятелно на 
постоянна комисия по култура, културно – историческо наследство и духовни 

ценности разгледаха докладната записка. Ще помоля председателите на трите 
комисии да заявят позициите им. Давам думата на госпожа Салим по 

отношение на комисията по управление на общинската собственост. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 
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Със 7 гласа „ЗА”, без  „против” и без  „въздържали се” комисията по 

собственост подкрепи докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Постоянна комисия по законност, господин Димитров. 
 

Г-н Стоян Димитров  – Председател на ПК 

Единодушно с 8 гласа „ЗА”, от 8 участвали комисията по законност също 

подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. И тъй като от ПК по култура отсъстват председателя и 

заместник председателя ще помоля нейния член госпожа Монева да докладва 
по тази докладна. 

 

Г-жа Добринка Монева – член на ПК 

Благодаря госпожо Председател. От името на комисията по култура ще с 
6 гласа „ЗА” без „против” и без „въздържали се” , подкрепяме проекта за 
решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате думата за  въпроси към вносителя. Няма желаещи. 

Становища, предложения за изменения, допълнения и коментари по 

докладната записка. Заповядайте господин Димитров. 
 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Благодаря госпожо Председател.  

Уважаеми колеги, за по – голяма юридическа прецизност и чисто 

нормативно като посочване на основание предлагам: при посочване на 

правните основания на втора страница в началото – „На основание 
гореизложеното и  чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, след чл.39, ал.2 от Закона за общинската 

собственост да се добави и ал.3. Чл.39, ал.2, ал.3 и ал.4 да продължи вече 
редакцията.  

В писмен вид внасям предложението. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други предложения за изменения и допълнения на 
докладната записка? Изказвания. Няма.  

 Прекратявам дебатите и подлагам на гласуване докладната записка 
ведно с направеното от общински съветник Стоян Димитров предложение за 
нейното допълнение. Гласуването е поименно. Мнозинството е 22 души. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

31.07.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид отсъства   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова отсъства   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва    

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова отсъства   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 194 
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Съгласно договор № 386/04.11.2009 г. на Съюза на българските 
художници- София, целево за Представителството в гр. Разград е учредено 

безвъзмездно право на ползване върху част от имот – частна общинска 

собственост, съставляваща тераса и три стаи със застроена площ 70,00 

кв.м. /седемдесет кв.м./, намиращи се на първи етаж в къща на ул. „Г. 

Бенковски” № 2, кв. „Варош” в гр. Разград, за срок от три години. С писмо 

вх. №62.00-11/31.05.2012 год. председателят на представителството на 

сдружението в гр. Разград и писмо с вх. № 266/11.07.2012 г. на 

председателя на СБХ е отправено искане за продължаване ползването на  

имота и през  следващите години. Искането е разгледано на заседание на 

комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, която е решила да се предложи на общинския съвет да учреди 

на Съюза на българските художници, целево за Представителството в гр. 

Разград безвъзмездно право на ползване върху същата част от имота за 

срок от 7 години.  

На основание гореизложеното и  чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.39, ал.2, ал.3, ал.4 и ал.6 от 

Закона за общинската собственост, чл.39, ал.3, т.3 и ал.6 от Наредба № 2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с 
имоти и вещи – общинска собственост, Общинският съвет, след поименно 

гласуване, с 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

  

Р Е Ш И : 

 

1. Учредява на СНЦ „Съюз на българските художници” - София, 

целево за нуждите на Представителство гр. Разград безвъзмездно право на 

ползване върху част от имот – частна общинска собственост, по АОС 

№61/17.04.2006 г., съставляваща тераса и три стаи със застроена площ 

70,00 кв.м. /седемдесет кв.м./, намиращи се на първи етаж в къща на ул. 

„Г. Бенковски” № 2, кв. „Варош” в гр. Разград, за срок от 7 /седем/ години. 

 2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи 

договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване при условията 

на т.1. В договора да се предвидят конкретни ангажименти на ползвателя 

по културния календар на общината, за които той ежегодно да представя 

отчет пред Общинския съвет. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 12 



 

 

 

75

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка №388. 

Докладна записка от инж. Ценка Таракчиева –  зам.- кмет на Община 
Разград 

Относно: Отдаване под наем на част от имот - публична общинска 

собственост чрез публичен търг с тайно наддаване по реда на Закона за 

общинската собственост. 

Давам думата на вносителя.  
 

Г-жа Ценка Таракчиева –  зам.- кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

 Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

С договор от 30.06.2010 г. Община Разград е отдала под наем част от 
имот – публична общинска собственост за поставяне на преместваем обект за 
търговска дейност, с обща площ 15.45 кв. м., находящ се в гр. Разград, ул. „Св. 
Св. Кирил и Методий” /до ОББ/.  

По искане на наемателя, договорът е прекратен предсрочно. Към имота е 
проявен интерес за ползването му под наем. В резултат на което възниква 
необходимостта от стартиране на нова процедура за отдаването му.  

В тази връзка предлагам проект за вашето решение: Да се проведе 
публичен търг с тайно наддаване по реда на глава седма от Наредба №2 на 
Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост, за отдаване под наем за срок от 10 години на 
част от имот – публична общинска собственост, представляваща площ от 15.45 

кв. м. с адрес на имота: гр. Разград, ул. „Св. Св. Кирил и Методий” /до ОББ/, 

при начална тръжна  месечна наемна цена в размер на 241.76 лв. с ДДС и с 
условие, че частта от имота е за поставяне на преместваем обект (павилион) по 

схема, одобрена от главния архитект на Община Разград, за  осъществяване на 
търговска дейност – услуги и търговия с промишлени стоки. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Таракчиева. ПК по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол и по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации, на 
съвместно заседание се запознаха с проектите за решения. Заповядайте 
госпожо  Салим да изразите позицията на представляваната от Вас комисия. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 

собственост също подкрепи докладната записка и проекта за решение. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, комисията по законност.  
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Също единодушно с 8 гласа „ЗА”  комисията по законност подкрепя 
проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Имате ли въпроси към вносителя? Няма. Становища, 
изказвания. Заповядайте господин Василев. 

 

Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

Аз имам едно предложение: В последното изречение на т.1 от Решението 

в края на изречението думите „ с промишлени стоки” да отпаднат тъй като се 
конкретизира търговската дейност и се ограничава кръга от потенциални 

участници в този търг. Ако отпаднат тези думи ще се даде възможност за 
участие в търга на по – голям брой търговци, което означава, че ще има 
конкурентни ценови предложения  и предполага наемане на търговския обект 
на по – висока наемна цена, т.е. по – голям приход за бюджета. Благодаря ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Аз само ще си позволя да припомня, че преди този павилион 

беше с друго предназначение – правеха мекици по едно време. Въобще не се 
връзваше със съседната институция „Банката” и затова се наложи това 
ограничение. Аз си го спомням от предишния път тъй като сега пак е в близост 
до такава институция, но аз ще подложа на гласуване Вашето предложение. 
Има ли други предложения? Не виждам други становища. Прекратявам 

дебатите и преминаваме към гласуване като първо ще подложа на гласуване по 

предвидения за приемане на докладната записка начин, т.е. чрез поименно 

гласуване, предложението на господин Василев, което касае изменение на т.1 

от проекта за решение в частта „ с промишлени стоки”, израза „ с промишлени 

стоки” да отпадне”. Тоест да няма ограничение за предмета. Подлагам на 
гласуване това предложение.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

31.07.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов   + 
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2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева   + 

16. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид отсъства   

19. Мустафа Назъм Мустафа   + 

20. Надежда Радославова Димитрова отсъства   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва    

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим   + 

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова отсъства   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

С 22 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 5, 

предложението се приема. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Подлагам на гласуване в цялост докладната записка с току-що приетото 

предложение за изменение в края на т.1 да отпадне израза „ „с промишлени 

стоки”. Пристъпваме към гласуване. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

31.07.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 
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се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид отсъства   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова отсъства   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва    

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова отсъства   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 195 

 

С договор №220/30.06.2010 г. Община Разград е отдала под наем 

част от имот – публична общинска собственост за поставяне на 

преместваем обект за търговска дейност, с обща площ 15.45 кв. м 

/петнадесет цяло и четиридесет и пет стотни квадратни метра/, находящ се 
в гр. Разград, ул. „Св. Св. Кирил и Методий” /до ОББ/.  
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Със споразумение от 02.03.2011 г., по искане на наемателя, 

договорът е прекратен предсрочно. Към имота е проявен интерес за 

ползването му под наем, в резултат на което възниква необходимостта от  

стартиране на нова процедура за отдаване под наем.  На свое заседание 
комисията по чл.2 на Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска 

собственост е взела решение за провеждане на нов търг за отдаване под 

наем на общинския терен. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, 

чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост и чл.15, ал.1 от Наредба 

№2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост, Общинският съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – 1,   

Р Е Ш И: 

 

1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на глава 

седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, за 

отдаване под наем за срок от 10 години на част от имот – публична 

общинска собственост, представляваща площ от 15.45 кв. м /петнадесет 

цяло и четиридесет и пет стотни квадратни метра/ с адрес на имота: гр. 

Разград, ул. „Св. Св. Кирил и Методий” /до ОББ/, при начална тръжна  

месечна наемна цена в размер на 241.76 лв. /двеста четиридесет и един лев 

и седемдесет и шест стотинки/ с ДДС и с условие, че частта от имота е за 

поставяне на преместваем обект (павилион) по схема, одобрена от главния 

архитект на Община Разград, за  осъществяване на търговска дейност – 

услуги и търговия. 

2. Задължава кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи 

договор въз основа на резултатите от проведения търг. 
3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград.  

 

С Т А Т И Я  13 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 389 е поредния номер на следващата докладна записка. 
Докладна записка от Хами Ибрахимов Хамиев – зам.-кмет на Община 

Разград 
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Относно: Приемане на  Общинска програма за закрила на детето за 

2012 г. 
 Преди да дам думата на вносителя на докладната записка уведомявам 

общинските съветници, че общинска администрация изпълни поставеното й 

поръчение на заседание на постоянната комисия по социална политика и 

представи в Звеното за обслужване на Общинския съвет отчет на дейностите 
по Общинската програма за закрила на детето за 2011 година. Отчета и сега е 
на разположение и който от общинските съветници проявява интерес може да 
се справи с материала.  

Давам думата на вносителя. Заповядайте господин Хамиев. 
 

Г-н Хами Хамиев - зам.- кмет на Община Разград 

Благодаря. 
Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Съгласно Закона за закрила на детето и Правилника за прилагането му, 

Общинската програма за закрила на детето се приема всяка година от 
Общинският съвет до април на съответната година.  

На свое заседание проведено на 24.04.2012 г. Общинския съвет е приел  

Общинска програма за закрила на детето за настоящата година. 
По време на редовно заседание проведено на 02.05.2012 г. Министерски 

съвет е приел Национална програма за закрила на детето за 2012 г. Основен 

акцент в програмата за тази година е поставен върху дейностите, свързани с 
подобряване на политиките за детето и създаване на условия за социално 

включване на децата, подобряване на здравеопазването им, осигуряване на 
равен достъп до качествена предучилищна подготовка и училищно 

образование. В областта на правосъдието са предвидени редица дейности, 

свързани с гарантиране на ефективна система за детско правосъдие в условия 
на между институционално сътрудничество и въвеждане на система за ранно 

идентифициране, регистриране, насочване и взаимодействие в работата при 

сигнали и случаи на насилие и злоупотреба с дете. Предвидени са дейности, 

свързани с повишаване на ефективността на превенцията на насилието между 

децата, включително чрез развитие на спортната и физическата им активност. 
В Националната програма е отделено и специално място за културата, 
свободното време, развитието на способностите на децата и участието на 
децата в процесите на вземане на решения. Също така има включена нова 
графа „Очаквани резултати” в която се отчита заложените индикатори. 

Новите моменти в Националната програма за закрила на детето за 2012 г. 
налагат да се актуализира приетата с Решение № 128 от 24.04.2012 г. по 

Протокол № 10 на Общински съвет Разград, Общинска програма за закрила на 
детето за настоящата година. 

Във връзка с гореизложеното и постъпило предложение от дирекция 
„Социално подпомагане”, предлагам проект за вашето Решение: 1. Отменя 
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Решение № 128 от 24.04.2012 г. по Протокол № 10 на Общински съвет Разград 

и приетата с него Общинска програма за закрила на детето за 2012 г. 
2. Приема Общинска програма за закрила на детето за 2012 г. – 

приложение към настоящото решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Хамиев. Давам думата на д-р Апти – Председател на 
ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване да ни информира 
как протекоха дебатите по тази докладна записка в комисията.Заповядай. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател 

Уважаеми колеги общински съветници, 

На 24.07. 2012 г. се проведе заседание на Постоянната комисия по 

социална политика, трудова заетост и здравеопазване на което заседание с 10 

гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи докладната 
записка с проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси към вносителя на докладната записка. Има ли желаещи? 

Становища, позиции. Предложения за допълнения. Заповядайте господин 

Василев. 
 

 Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

 Аз имам предложение към проекта за Решение да се добави една нова 
точка трета, със следното съдържание: 
„3. Задължава кмета на Община Разград, да представи доклад-анализ за 

извършената дейност по Общинска програма за закрила на детето за 2012 

година в двумесечен срок от приключването на самата програма и преди 

приемане на Общинска програма за закрила на детето за 2013 година”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. В писмен вид ще ми го предоставите ли? 

 

Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

Да.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, други предложения за изменения и допълнения на 
проекта за решение? Не виждам желаещи. Прекратявам дебатите по тази 

докладна записка и преминаваме към нейното гласуване. Първо ще 
прогласуваме направеното в зала предложение от общински съветник Петър 

Василев за прибавяне на нова т.3 към проекта за решение в диспозитива му със 
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съдържание: Задължава кмета на Община Разград, да представи доклад-

анализ за извършената дейност по Общинска програма за закрила на 

детето за 2012 година в двумесечен срок от приключването на самата 

програма и преди приемане на Общинска програма за закрила на детето 

за 2013 година.  

Имате предвид да представи на Общинския съвет Програмата. С това 
уточнение моля гласувайте за направеното предложение.  

 

С 15 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 10, направеното 

предложение се приема. 

 

Подлагам на гласуване докладната записка с приетото допълнение в 
диспозитива на решението за нова т.3 с току-що приетото съдържание. Моля 
гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 196 

 

На 02.05.2012 г. Министерски съвет е приел Националната програма 

за закрила на детето за 2012 г. Основен акцент в програмата за тази 

година е поставен върху дейностите, свързани с подобряване на 

политиките за детето и създаване на условия за социално включване на 

децата, подобряване на здравеопазването им, осигуряване на равен достъп 

до качествена предучилищна подготовка и училищно образование. В 

областта на правосъдието са предвидени редица дейности, свързани с 
гарантиране на ефективна система за детско правосъдие в условия на 

междуинституционално сътрудничество и въвеждане на система за ранно 

идентифициране, регистриране, насочване и взаимодействие в работата 

при сигнали и случаи на насилие и злоупотреба с дете. Предвидени са 

дейности, свързани с повишаване на ефективността на превенцията на 

насилието между децата, включително чрез развитие на спортната и 

физическата им активност. В Националната програма е отделено и 

специално място за културата, свободното време, развитието на 

способностите на децата и участието на децата в процесите на вземане на 

решения. 

Новите моменти в Националната програма за закрила на детето за 

2012 г. налагат да се актуализира приетата с Решение № 128 от 24.04.2012 

г. по Протокол № 10 на Общински съвет Разград, Общинска програма за 

закрила на детето за 2012 г. 
Сформираната със Заповед № 560 от 21.05.2012 г. на кмета на 

Община Разград Комисия за детето, на свое заседание, проведено на 



 

 

 

83

21.06.2012 г. е разгледала и обсъдила приетата на 02.05.2012 г. 
Националната програма за закрила на детето за 2012 г. и е предприела 

действия за актуализиране на приетата Общинска програма за закрила на 

детето за 2012 г. 
Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал.1, т.12  Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл. 21, ал. 1, т. 1 

от Закона за закрила на детето, чл. 3, ал. 1  от Правилника за прилагане на 

Закона за закрила на детето и постъпило предложение от дирекция 

„Социално подпомагане”, Общински съвет Разград, с 25 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – 1,  

 

Р Е Ш И: 

 

1. Отменя Решение № 128 от 24.04.2012 г. по Протокол № 10 на 

Общински съвет Разград и приетата с него Общинска програма за закрила 

на детето за 2012 г. 
2. Приема Общинска програма за закрила на детето за 2012 г. – 

приложение към настоящото решение. 
3. Задължава кмета на Община Разград, да представи доклад-анализ 

за извършената дейност по Общинска програма за закрила на детето за 

2012 година в двумесечен срок от приключването на самата програма и 

преди приемане на Общинска програма за закрила на детето за 2013 

година.  

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград и 

Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 
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ОБЩИНСКА ПРОГРАМА ЗА ЗАКРИЛА НА ДЕТЕТО ЗА 2012 г. 
ПОЛИТИКИ ЗА ДЕТЕТО. СЪЗДАВАНЕ НА УСЛОВИЯ ЗА СОЦИАЛНО ВКЛЮЧВАНЕ НА ДЕЦАТА. 

Цел Дейност Очаквани резултати Индикатори Отговорни институции Предвидени 

средства 

Цел 1: 

Гарантиране на 

правото на детето 

да живее в сигурна 

семейна среда. 

 

 
 

1.1 Създаване на условия за 
повишаване капацитета на 
семейството. Организиране на 
кампании за насърчаване на 
отговорното родителство. 

Продължаване на инициативата 
„Училище за родители”. 

Създадени условия за повишаване 
капацитета на семейството и 

отговорното родителство. 

• Брой обхванати 

семейства  
• Брой проведени 

кампании  

• Брой разработени, 

публикувани и 

раздадени 

информационни и 

рекламни материали 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Община 
Разград; Център за 
обществена подкрепа; 
МКБППМН; НПО и органи и 

институции осъществяващи 

мерки по закрила на детето. 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет, 
търсене на 
външни 

донори 

1.2 Подкрепа на семействата, чрез 
развитие на алтернативни услуги 

за деца и чрез предоставяне на 
финансови помощи и/или помощи 

в натура, в съответствие и в 
изпълнение на основната цел на 
Закона за закрила на детето. 

Развити алтернативни услуги за деца 
и финансова подкрепа на семейства. 

• Брой подпомогнати 

семейства 
• Брой предоставени  

помощи;  

• Брой  деца, ползващи 

алтернативни социални 

услуги 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Община 
Разград; Център за 
рехабилитация и социална 
интеграция „Емилиян”; 

Център за обществена 
подкрепа. 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.3 Осъществяване на мерки за 
предотвратяване на изоставянето, 

чрез осигуряване на 
педагогическа, психологическа и 

правна помощ на родителите. 
Насочване към подходящи 

социални услуги в общността 

Намаляване броя на изоставените 
деца, чрез осигуряване на 
консултативни услуги и насочване 
към алтернативни социални услуги в 
общността. 

• Брой консултирани 

семейства 
• Брой  деца, ползващи 

алтернативни социални 

услуги 

• Брой случаи на 
успешно предотвратяване 
на изоставянето 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Община 
Разград; Център за 
рехабилитация и социална 
интеграция „Емилиян”; 

Център за обществена 
подкрепа. 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.4 Организиране на кампания за 
популяризиране на 
професионалната приемна грижа 
на територията на общината с 
оглед повишаване на нивото на 
информираност и включване. 

Повишаване на информираността 
сред населението на общинско ниво за 
популяризиране на професионалната 
приемна грижа. Увеличаване на броя 
на приемните семейства. 

• Брой проведени 

информационни срещи 

• Брой публикации 

• Брой разработени 

материали 

• Брой обхванати лица в 
информационната 
кампания 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Община 
Разград; Център за 
обществена подкрепа; НПО, 

работещи с деца. 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 
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1.5 Повишаване капацитета на  
отдел "Закрила на детето", 

разкриване на нови работни 

места, участие в обучения и 

супервизии. 

Разкрити нови работни места, 
повишаване капацитета чрез участие в 
обучения. 

• Брой разкрити работни 

места 
• Брой проведени 

обучения 
• Брой разработени 

материали 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане” 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет и 

средства по 

Проект 
„Кариерно 

развитие” на 
АСП 

1.6 Популяризиране на 
социалните услуги, начините и 

видовете за подкрепа на деца и 

семейства в риск. 

Оказана подкрепа на деца и семейства 
в риск чрез популяризиране на 
социалните услуги. 

• Брой публикации 

• Брой работни срещи 

• Брой разпространени 

информационни 

материали 

 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Община 
Разград; Център за 
обществена подкрепа; 
Доставчици на социални 

услуги; медии 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.7 Оказване на подкрепа на деца 
с увреждания и техните 
семейства, и осигуряване на 
достъп до социални услуги в 
общността и закрила, която да 
позволи отглеждането им в 
семейна среда 

Осигурен достъп до подходящи 

социални услуги в общността и 

закрила на децата с увреждания 

• Брой подпомогнати 

семейства  
• Брой деца, ползващи 

алтернативни социални 

услуги  

• Брой сгради с осигурен 

достъп 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Община 
Разград; Център за 
обществена подкрепа; Център 

за рехабилитация и социална 
интеграция „Емилиян”; 

Доставчици на социални 

услуги 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет, 
търсене на 
външни 

донори 

1.8 Оказване на институционална 
подкрепа за включване на 
родители с нисък материален и 

подоходен статус в разработени и 

действащи програми по трудова 
заетост. 

Осигурена подкрепа на семейства с 
нисък материален статус и 

включването им в програми по 

заетост 

• Брой обхванати 

семейства  

Община Разград, Отдел 

„Закрила на детето” към  

Дирекция „Социално 

подпомагане, Бюро по труда, 
Център за обществена 
подкрепа 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.9 Подкрепа за формиране на 
родителски умения сред 

уязвимите групи родители 

Предоставяне на интегрирани услуги, 

насочени към превенция на рисковете 
в семейството и ранното детско 

развитие по Проект „Социално 

включване”. Предоставена подкрепа 
за сформиране на родителски умения 

• Разкрити услуги в 
посока реформиране и 

развитие на родителски 

умения 
• Разкрити услуги по 

семейно консултиране и 

подкрепа; 
• Брой обхванати 

родители и семейства. 

Отдел „Закрила на детето”, 

Община Разград, 

Представител на ДАЗД, НПО, 

работещи  с деца   

По проект 
„Социално 

включване”  

на МТСП 
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Цел 2: Провеждане 
на процеса на 

реформа в 

грижата и 

спазването на 

правата на децата, 

отглеждани в 

специализирани 

институции 

 

2.1 Реализиране на проект 
„Детство за всички” по ОП РЧР 

 

 

 

Извършена оценка на децата, 
настанени в ДДМУИ и на 
възможностите за реинтеграция в 
семейството 

• Брой извършени 

детайлни оценки на деца 
и младежи; 

• Брой проведени 

супервизии в ДДМУИ с. 
Просторно; 

• Брой проведени 

обучения на специалисти 

от ДДМУИ с. Просторно   

РДСП, Координатор за 
община Разград на Проект 
„Детство за всички”, Община 
Разград, Отдел „Закрила на 
детето” към  Дирекция 
„Социално подпомагане; НПО 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет по 

проекта 
 

2.2 Стартиране изграждането на 
новите резидентните услуги – 2 

ЦНСТ и 1 ЗЖ по Проект 
„Изграждане на подходяща и 

ефективна социална 
инфраструктура за деца и 

младежи с увреждания в гр. 

Разград” на ОПРР 

Проследяване изпълнението на 
строителните дейности. 

• Проведен мониторинг 

РДСП, Координатор за 
община Разград на Проект 
„Детство за всички”, Община 
Разград, Отдел „Закрила на 
детето” към  Дирекция 
„Социално подпомагане” 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет по 

проект 
„Детство за 
всички”. 

 

2.3 Реализиране на проект „И аз 
имам семейство” по ОПРЧР 

Развита устойчивост за развитие на 
заместваща семейна грижа за деца, 
настанени в специализирани 

институции и на деца в риск от 
изоставяне. 

• Брой проведени 

кампании;  

• Брой разкрити работни 

места; 
• Брой обхванати деца; 
• Брой обхванати 

приемни родители 

РДСП, Община Разград, 

Отдел „Закрила на детето” 

към  Дирекция „Социално 

подпомагане, Център за 
обществена подкрепа /ЦОП/, 

Представител на ДАЗД, НПО, 

работещи  с деца   

в рамките на 
утвърдения 
бюджет по 

проекта 

2.4 Съдействие за извършване на 
проверки за нарушения правата на 
детето в специализираните 
институции и социалните услуги в 
общността за деца. 

Гарантиране спазването на правата на 
децата. 

• Брой извършени 

проверки 

Община Разград, Отдел 

„Закрила на детето” към 

Дирекция „Социално 

подпомагане”, Представител 

на ДАЗД 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ 

ПОДОБРЯВАНЕ ЗДРАВЕТО НА ДЕЦАТА.  

Цел Дейност Очаквани резултати Индикатори Отговорни институции Предвидени 

средства 

Цел 1: Приемане 
на програми и 

мерки за 

подобряване на 

1.1 Организиране на 
информационни кампании за 
здравословно хранене в 
семейството и в училище. 

Повишена информираност сред 

децата и техните семейство. 

• Брой проведени 

кампании 

 

РЗИ; Община Разград; 

Медицинските специалисти от 
общинските детски градини и 

училища. 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 
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майчиното и 

детското здраве 1.2 Включване на децата в 
програми и форми за здравно 

образование. 

Превенция на детското здраве – 

повишен брой обучени деца. • Брой обхванати деца  

Отдел „Образование” към 

Община Разград; 

Медицинските специалисти от 
детските градини и училищата 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.3.  Включване на учебни, детски 

заведения и извънучилищни звена 
в Национална кампания 
„Участвам и променям”, насочена 
към превенция и укрепване на 
физическото и психическото 

здраве на децата и учениците”. 

Подобрено и укрепено физическо и 

психично здраве на децата и 

учениците 

• Брой обхванати деца 
• Брой проведени 

мероприятия 

Детски градини, училища, 
извънучилищни звена 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

Цел 2: Превенция 

на рисковете и 

промоция на 

здравето сред 

децата 

2.1 Координиране действията на 
отговорните институции за 
повишаване обхвата на 
извършените профилактични 

прегледи и имунизации на децата 

Увеличен брой профилактични 

прегледи и имунизирани деца. 
• Проведени срещи 

• Брой обхванати деца 

РЗИ; Отдел „Здравеопазване” 

към Община Разград; 

Медицинските специалисти от 
общинските детски градини и 

училища, ОПЛ. 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

2.2 Изпълнение на мерките и 

дейностите заложени в Годишната 
програма на РЗИ за 2012 година 
свързани с промоция на здравето 

сред децата. 

Информираност на децата с цел 

промотиране на здравето, 

здравословното хранене и 

здравословен начин на живот.  

• Брой обхванати деца 
• Брой проведени 

мероприятия 
РЗИ 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

2.3 Провеждане на кампания по 

случай Световния ден за борба с 
наркоманиите. Провеждане на 
конкурс за най-добро послание 
„Живот без дрога”. 

Превенция на риска от употреба на 
тютюн, алкохол и наркотични 

вещества. 

• Брой включени 

участници 

РУП гр. Разград; Отдел 

„Образование” към Община 
Разград; РИ на МОМН; ЦРД; 

ПИЦ; ОБСНВ 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

2.4 Провеждане на превантивни 

програми в училищата. Превенция 
на злоупотребата с тютюн, 

алкохол и наркотични вещества. 

Превенция на детското здраве – 

намаляване броя на децата 
употребяващи тютюн, алкохол и 

наркотични вещества. 

• Брой проведени лекции, 

дискусии 

• Брой издадени плакати, 

дипляни, флаери 

ОБСНВ и ПИЦ 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

2.5 Обучение на начални учители 

по програма „Превенция на 
агресията и наркоманията в 
начален етап на образование”. 

Повишена компетентност на 
обучените учители. 

• Брой обучени учители ОБСНВ и ПИЦ 
Със средства 
на МЗ 

2.6 Повишаване информираността 
по отношение на употребата на 
психотропни вещества сред 

младите хора по Проект 

Информираност сред младите хора за 
въздействието от употребата на 
психотропни вещества. 

• Брой обхванати ученици 

от 8-12 клас 
ОБСНВ и ПИЦ 

По Проект на 
МЗ 
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„Информирани и здрави”  

ОБРАЗОВАНИЕ 

ОСИГУРЯВАНЕ НА РАВЕН ДОСТЪП ДО КАЧЕСТВЕНА ПРЕДУЧИЛИЩНА ПОДГОТОВКА И УЧИЛИЩНО ОБРАЗОВАНИЕ 

Цел Дейност Очаквани резултати Индикатори Отговорни институции Предвидени 

средства 

Цел 1: Развити 

различни видове и 

форми на услуги в 

посока обхващане 
на децата в 

образователната 

система 

1.1 Съдействие и консултиране на 
семейства, с цел връщане на 
отпадналите деца в 
образователната система. 

Ефективна система за комплексно 

педагогическо оценяване и създаване 
на стимулираща учебна среда, с цел 

превенция на отпадането на 
учениците и тяхното привличане към 

училище. 

• Брой проведени 

мероприятия 
• Брой деца обхванати в 
мероприятия 
• Брой разработени 

материали 

Център за обществена 
подкрепа, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград, Директори на 
училища  

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.2 Създаване на стимулираща 
учебна среда за превенция на 
отпадането на учениците и 

тяхното привличане към училище.  

• Брой разработени 

проекти 

• Брой реализирани 

проекти 

• Брой деца обхванати в 
дейностите по проектите 

Отдел „Образование” към 

Община Разград. 

по програми 

и проекти. 

Цел 2: 

Образование 
достъпно за 

всички деца. 

Повишаване 
качеството на 

образователната 

система 

2.1 Повишаване качеството на 
образователната система и 

превенция на отпадането от 
училище на деца от рискови 

групи. 

Повишено качество на 
образователната система. Намаляване 
броя на отпадналите от 
образователната система деца. 
Намален брой отпаднали деца в 
сравнение с предходната година. 

• Брой случаи на 
предотвратяване на 
отпадналите деца 
• Брой реализирани 

проекти за подобряване 
качеството и превенция 
от отпадане 

Отдел „Образование” към 

Община Разград, МКБППМН 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

Цел 3. Развиване и 

разширяване на 

дейностите 
предназначени за 

деца със СОП 

3.1 Осигуряване на подходяща 
подкрепа за децата с увреждания 
и техните семейства, достъп до 

образователната система и 

закрила, която да им осигури 

интегрирано и включващо 

образование 

Подкрепа за децата с увреждания и 

техните семейства, достъп до 

образователната система и закрила, 
осигуряваща интегрирано 

образование на деца със СОП. 

• Брой проведени 

мероприятия 
• Брой деца обхванати в 
мероприятия 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград, директори на 
училища и детски градини, 

Център за обществена 
подкрепа. 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет  



 

 

 

89

3.2.Провеждане на обучение на 
учители, педагогически 

съветници, психолози и 

медицински специалисти по 

отношение на психичното здраве 
и емоционалното развитие на 
децата. 

Обучени учители, педагогически 

съветници, психолози и медицински 

специалисти по отношение на 
психичното здраве и емоционалното 

развитие на децата. 

• Брой проведени 

мероприятия 
• Брой обучени 

специалисти 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград, директори на 
училища и детски градини, 

Център за обществена 
подкрепа. 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

ПРАВОСЪДИЕ ЗА ДЕТЕТО 

Цел Дейност Очаквани резултати Индикатори Отговорни институции Предвидени 

средства 

Цел 1: 

Гарантиране на 

ефективна система 

за детско 

правосъдие в 

условия на 

междуинституцион
алнио 

сътрудничество. 

1.1 Подаване на сигнали към 

Прокуратурата при установени 

случаи на съжителство и ранни 

бракове с малолетни и 

непълнолетни, независимо от 
етническия произход. 

Сигнализиране на Прокуратурата при 

установени случаи на съжителство и 

ранни бракове с малолетни и 

непълнолетни, независимо от 
етническия произход. 

• Брой наказателни 

производства по реда на 
чл.151, ал.1 и чл.191, ал.3 

от НК 

Прокуратура, Отдел „Закрила 
на детето” към Дирекция 
„Социално подпомагане”  

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.2 Провеждане на кампании, 

обучения и др. дейности за 
повишаване на правната 
информираност и култура на 
учениците. 

Повишена правна информираност и 

култура на учениците. 

• Брой проведени 

кампании 

• Брой участници 

МКБППМН, Училищни 

комисии за ППМН, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград, РИ на МОМН 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.3 Организиране на тренинги и 

ролеви игри за повишаване на 
социалните умения на 
подрастващите в училищата. 

Повишени социални умения на 
подрастващите в училищата. 

• Брой проведени 

тренинги  

• Брой участници 

МКБППМН, Училищни 

комисии за ППМН, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград, РИ на МОМН 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.4 Продължаване на кампанията 
„Чрез толерантност към 

приятелство”. 

Формирана толерантност към 

различията 
• Брой обхванати 

участници 

МКБППМН, Училищни 

комисии за ППМН, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград, РИ на МОМН 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

Цел 2: 

Гарантиране 
правата на децата, 

пострадали от 

престъпления 

и/или свидетели в 

наказателния 

процес както и на 

2.1. Провеждане на превантивни 

кампании за трафик на хора. 
Повишена информираност по 

проблема. 
• Брой обхванати 

участници 

МКБППМН, Училищни 

комисии за ППМН, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград, РИ на МОМН 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

2.2 Издаване на брошури с 
основните моменти от 
нормативната уредба, касаещи 

малолетни и непълнолетни.  

Повишена правна култура. 

• Брой издадени 

материали 

• Брой обхванати 

ученици 

МКБППМН, Училищни 

комисии за ППМН, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград, РИ на МОМН 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 
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децата 

правонарушители. 
2.3 Индивидуални консултации 

относно правни процедури и 

участието на деца в съдебни дела 

Проведени индивидуални 

консултации. 

• Брой проведени 

консултации 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Център за 
обществена подкрепа  

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

2.4 Извършване на индивидуална 
корекционно-възпитателна работа 
от обществените възпитатели към 

МКБППМН 

Оказана индивидуална подкрепа на 
деца с противообществени прояви, 

обект на МКБППМН – коригирано 

поведение на проявени деца. 

• Брой обхванати деца 

МКБППМН, Училищни 

комисии за ППМН, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград, РИ на МОМН 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

2.5 Психологическо консултиране 
на деца с противообществени 

прояви и техните родители;. 

• Брой обхванати деца и 

семейства 

МКБППМН, Училищни 

комисии за ППМН, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград, РИ на МОМН 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

ПОВИШИВАНЕ ЕФЕКТИВНОСТТА НА МЕРКИТЕ ЗА ЗАЩИТА НА ДЕЦАТА ОТ НАСИЛИЕ, ЗЛОУПОТРЕБА И ДРУГИ ФОРМИ НА ЕКСПЛОАТАЦИЯ 

Цел Дейности Очаквани резултати Индикатори Отговорни институции Предвидени 

средства 

Цел 1: Въвеждане 
на система за 

ранно 

идентифициране, 
регистриране, 
насочване и 

взаимодействие в 

работата  при  

сигнали и случаи 

на насилие и 

злоупотреба с дете 
във всички 

институции и 

организации,  

работещи с деца. 

1.1 Провеждане на 
информационни кампании за 
превенция на насилието, 

злоупотребата и други форми на 
експлоатация на деца. 
Изработване и разпространение 
на информационни материали по 

превенция на насилието на 
различни целеви групи – деца, 
родители и професионалисти, 

работещи с деца. 

Повишена информираност на 
населението по въпросите на правата 
на детето, злоупотребата и други 

форми на експлоатация и насилие над 

деца. 

• Брой проведени 

кампании 

• Брой публикации 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Център за 
обществена подкрепа; 
Педагогически съветници; 

МКБППМН 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.2 Информираност на децата за 
тяхното право на закрила от 
всички форми на насилие в 
рамките на Националната 
програма „Работата на полицията 
в училищата” 

Информираност сред децата за 
техните права и тяхната закрила от 
всички форми на насилие. 

• Брой проведени беседи; 

• Брой обхванати ученици 

РУП гр. Разград; Отдел 

„Образование” към Община 
Разград 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 
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Цел. 2 

Осъществяване 
превенция на 

насилието, 

сексуалната и 

трудова 

експлоатация, 

злоупотребата с 
деца в интернет 

пространството. 

2.1 Повишаване на 
информираността и превенция на 
насилието между децата. 
Провеждане на кампания за 
превенция на агресията във 
всички общински училища. 
Организиране на дискусии с 
родители по въпросите на 
насилието и агресията сред 

учениците „Училище за 
родители” 

Повишена информираност на децата 
по проблемите на насилието и 

експлоатация. Намаляване случаите 
на насилие над деца. 

• Брой обхванати деца 
• Брой обхванати 

родители/семейства 

МКБППМН, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград. Педагогически 

съветници 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

Цел 3: Развитие на 

спортната и 

физическа 

активност сред 

подрастващите, с 
цел намаляване на 

насилието между 

тях. 

3.1 Развиване на различни форми, 

кръжоци, клубове по интереси, 

школи и др.за развитие уменията 
на талантливите деца и ученици в 
областта на изкуствата, спорта, 
науката и информационните 
технологии. 

Създаване на детски клубове по 

интереси. 

• Брой обхванати деца 
• Брой включени 

мероприятия 

Извънучилищни звена – ЦРД, 

УСШ, ЦУТНТ, Отдел 

„Образование” към Община 
Разград 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

СПОРТ, КУЛТУРА, СВОБОДНО ВРЕМЕ И РАЗВИТИЕ НА СПОСОБНОСТИТЕ 

Цел Дейности Очаквани резултати Индикатори Отговорни институции Предвидени 

средства 

Цел 1:  

Достъп на всички 

деца до културни и 

спортни дейности 

и дейности за 

свободното време. 

1.1 „Лятна програма на 
извънучилищните звена /ИУЗ/ – 

Разград с участието на децата и 

учениците през лятната 
ваканция”.  

Повишен брой обхванати деца в 
извънкласна дейност в училищата и 

обслужващи звена, школи, състави, 

клубове и кръжоци. 

• Брой обхванати деца;  

• Брой включени 

мероприятия 

ИУЗ, Отдел „Образование” 

към Община Разград 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.2.Участие в дейности, заложени 

в Националния спортен календар; 

Участие в Ученически спортни 

игри 2012. 

Повишен брой деца, обхванати в 
дейности, заложени в Националния 
спортен календар 

• Брой обхванати деца 
• Брой включени 

мероприятия 

УСШ, Отдел „Образование” 

към Община Разград 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.3 „Еколято 2012” и „Детска 
академия по безопасност”. „Млад 

огнеборец”, спортен модул на 
„Живот без дрога”. 

Повишен брой деца, участващи в 
извънучилищни мероприятия • Брой обхванати деца 

ЦУТНТ, Отдел „Образование” 

към Община Разград; РЗИ; РУ 

„Полиция” 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.4 „Плувно лято” 2012 година 
Насърчаване участието на децата в 
спортни дейности за свободното 

време 
• Брой обхванати деца 

УСШ, Отдел „Образование” 

към Община Разград, РИ на 
МОМН 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 
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Цел 2: 

Насърчаване на 

изявите на 

дарбите на 

децата. 

 

2.1.Финансово подпомагане и 

стимулиране на деца с изявени 

дарби чрез отпускане на 
стипендии и еднократно 

финансово подпомагане по 

Програмата на мерките за закрила 
на деца с изявени дарби за 2012 г. 

Подпомагане на деца с изявени 

дарби. 

• Брой отпуснати 

стипендии 

Отдел „Образование” към 

Община Разград 

От бюджета 
по 

Програмата 
на мерките 
за закрила на 
деца с 
изявени 

дарби за 
2012 г.  

2.2. Финансово подпомагане на 
ученици, завършващи с отличие, 
чрез присъждане на наградата 
„Отличник на випуск 2011/2012” 

на 24 май 

Подпомагане на ученици, завършили 

с отличие. 
• Брой наградени 

ученици 
Община Разград 

В рамките на 
утвърдения 
бюджет 

НАСЪРЧАВАНЕ НА ДЕТСКОТО УЧАСТИЕ 

Цел Дейности Очаквани резултати Индикатори Отговорни институции Предвидени 

средства 

Цел 1 Гарантиране 
правото на децата 

на мнение и 

участие в 

процесите на 

вземане на 

решения. 

1.1 Организиране на срещи на 
младежките формирования с 
местната власт, оказване на 
информационна и експертна 
подкрепа. 

Провеждане на мероприятия. • Брой проведени 

мероприятия 
Отдел „Образование” към 

Община Разград, ЦУНТ 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.2  Популяризиране дейността на 
младежкото формирование към 

БЧК и Общински съвет по 

наркотични вещества 

Използване на различни 

информационни мероприятия за 
популяризиране на дейността на 
младежкото БЧК. 

• Брой проведени 

мероприятия 
• Брой проведени 

кампании 

Община Разград; БЧК; 

Общински съвет по 

наркотични вещества 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

1.3 Разгръщане на дейността на 
Младежки консултативен съвет 
към МКБППМН 

Участие на младите хора в 
решаването проблемите по 

превенцията на ППМН 

• Брой проведени 

мероприятия 
МКБППМН 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

ИНФОРМАЦИОННО ОБЩЕСТВО, МЕДИИНО ПРОСТРАНСТВО 

Цел Дейности Очаквани резултати Индикатори Отговорни институции Предвидени 

средства 

Цел 1: Гарантиране 
правото на децата 

за защита на 

личността, 

достойнството и 

безопасността от 

1.1 Повишаване на 
информираността на родителите и 

ролята им в предпазването на 
деца в онлайн среда. Провеждане 
на кампания „Безопасен 

интернет” сред учениците в 

Защита на личността, достойнството 

и безопасността на децата от 
интернет средата. 

• Брой проведени 

кампании 

• Брой обхванати деца и 

родители 

МКБППМН, РУ на МВР гр. 

Разград; Педагогически 

съветници; Отдел 

„Образование” към Община 
Разград 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 
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българските медии. училищата.  

1.2 Популяризиране на 
Национална телефонна линия за 
деца 116 111, чрез осъществяване 
на информационна кампания 

Проведени кампании за 
популяризиране на Национална 
телефонна линия за деца 116 111. 

• Брой кампании 

Отдел „Закрила на детето” 

към Дирекция „Социално 

подпомагане”; Комисия за 
детето, Община Разград, 

медии 

в рамките на 
утвърдения 
бюджет 

 

 

ОБЩИНСКАТА  ПРОГРАМА ЗА ЗАКРИЛА НА ДЕТЕТО ЗА 2012 ГОДИНА  Е ПРИЕТА С РЕШЕНИЕ № 196 ПО ПРОТОКОЛ № 14 ОТ 31.07.2012 

ГОДИНА НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ РАЗГРАД. 
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С Т А Т И Я  14 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Вносител на следващата докладна записка е Кмета на Община Разград – 

господин Бояджиев. Тя е с вх. № 391 и касае Изменение на бюджета на Община 
Разград за 2012 г. 

Давам думата на вносителя на докладната записка. Процедура ли имате?  

 

Г-н Мартин Янков – ПП «ГЕРБ» 

Да. Госпожо Председател, предвид естеството на следващите докладни 

предлагам докладна записка с вх. № 392 да се разгледа преди 391. Характера на 
докладната и хронологията на събитията налага първо да се разгледа и приеме 
Информация за изпълнение на бюджета и едва след това да се разгледа и приеме 
Изменение на бюджета.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Вносителя няма възражение. Разумно е Вашето предложение. 
Колеги, възразявате ли да разменим номерата? 

Оттеглям обявеното разглеждане на докладна записка № 391 и преминаваме 
към разглеждане на докладна записка № 392.  

 

Докладна записка от  Денчо Бояджиев  – кмет на Община Разград 

  Относно:  Изпълнение на бюджета на Община Разград към 30.06.2012 г. 
Заповядайте господин Бояджиев. 
 

Г-н Денчо Бояджиев  – кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо Председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

В изпълнение на чл.25, ал.1 от Закона за общинските бюджети, предлагам 

на Вашето  внимание информация за текущото изпълнение на бюджет 2012 г. към 

30 юни.  

В настоящото изложение предлагаме информация за изпълнение на плана 
по бюджета към 30.06.2012 г., оценка на състоянието на общинския бюджет 
спрямо предходната година, както и очертаващите се тенденции в следващите 
шест месеца на отчетната година. 
В отчета е обобщена информацията за: 

• Изпълнение на бюджетите на 42 бр. второстепенни разпоредители с 
бюджетни кредити; 

• Отчетът за разходите по дейности, финансирани чрез собствения бюджет; 
• Целеви средства от министерства и ведомства;  
• Средствата по оперативни програми;  

• Отчет за постъпилите и разходвани средства по извънбюджетни и 

събирателни сметки. 

Тъй като информацията е изключително пълна и подробна, тя беше 
публикувана и в средствата за масова информация от страна на общинската 
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администрация. Аз няма да се спирам подробно на абсолютно всички цифри, 

които са залегнали, ще акцентирам само на някои основни неща, които касаят 
общата рамка на изпълнението на бюджета.  
Първо по Изпълнение на приходите за държавните дейности 

Изпълнението на приходната част на бюджета е в размер на 18 461 х.лв. при 

уточнен план 33 372 х.лв., което говори за един процент на изпълнение в рамките 
на 55,3% към края на полугодието. При  планов  размер  на  приходите  за  
държавните дейности  16 458 х.лв., за периода са постъпили 9 590 х.лв. или 58,3%.  

 По Изпълнение на приходите за общинските дейности 

Както знаете те са основен източник на финансиране на местните дейности. Те се 
набират от няколко направления:  
Местни данъци: 

Към 30.06.2012 г. постъпленията от данъчните приходи са общо 1 882 х.лв., което 

представлява 60,5 % спрямо годишната задача. Те в своя състав са събрали от 
Патентен данък, който при план за 2012 г.115 х.лв., изпълнението е в размер на 62 

х.лв. или 53,6% ; 

Данък върху недвижими имоти - при план 1 165 х.лв., постъпленията към 

30.06.2012 г. са в размер на 804 х.лв. или 69 % ; 

Данък върху превозните средства – при план за годината 1 100 х.лв.са постъпили 

701 х.лв., което представлява 63,7%; 

Данък придобиване на имущество по дарение и възмезден начин  – при план за 
2012 г. 700 х.лв. са постъпили 297 х.лв., което представлява  42,4% и  

Туристическия данък, който е със сравнително относителен малък дял – при 

планирани 25 х.лв. са събрани 17 х.лв. или 70%. 

Неданъчни приходи, които също определят общата формулировка на общинските 
приходи: 

Приходи от такси и цени на услуги - при план 4 571 х.лв. изпълнението е в размер 

на 2 654 х.лв. или 58,1%; 

Аз не ги давам спрямо предходния период на миналата година защото и там 

всички са в положителен план.  

Приходи от управление на общинската собственост 
Приходи от продажба на стоки и услуги и наеми – при планирани постъпления по 

този показател 4 707 х.лв. са отчетени за периода 2 440 х.лв. или 51,8%; 

Приходи от продажба на общинска собственост - през 2012 г. са  планирани  1 500 

х.лв. приходи от продажба на общинска собственост, а са постъпили 115 х.лв., 
което е едва 7,7 % от планирания обем. 

По отношение на Изравнителната  субсидия, в т.ч. и субсидията за зимно 

поддържане и снегопочистване са преведени определеният по закон първи транш  

в размер 1 008 х.лв. и са 56,5 % от плана. Определената по закон втори транш със 
срок на постъпване 30.06 е постъпил през м.юли. 

Повтарям ги тези неща за хората които ни гледат по телевизията и ни слушат.  
Получени са трансфери от министерства и ведомства общо в размер на 15,5 х.лв., 
няма да ги чета по разбивки тъй като са дребни суми.  
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В приходната част за местните дейности е отразено и погасяването на 
главниците по инвестиционния банков заем SG ”Експресбанк” за пътна 
инфраструктура в размер на 414 х.лв.. 
 Какво е изпълнението на разходите: 
Общият обем на разходната част на бюджета е в размер на 14 772 х.лв. при 

уточнен план 33 372 х.лв. или изпълнението е 44,3%. 

Изпълнение на разходите за държавните дейности 

За делегираните от държавата дейности са разходвани общо средства в размер на 
8 078 х.лв., което е 47,2% от планираните средства. Запазва се тенденцията от 
предходни години за най-голям относителен дял в държавните дейности на 
функция „Образование” - 66,9%., следвана от функция”Социално осигуряване и 

грижи” - 13%. Във функция”Образование” най-голям относителен дял имат 
трудовите разходи -78,6% , издръжката е 21,3%, а капиталовите разходи са 0,1%. 

Какво е Изпълнението  на разходите за общински дейности: 

Общият обем на отчетените разходи за общински дейности е 6 694 х.лв. при план 

16 259 х.лв., или изпълнение 41,2%.   

При план за капиталови разходи 3 513 х.лв. изпълнението е едва 293 х.лв. или 

8,3%. Инвестиционната програма на общината е обвързана с приходите от 
продажба на общинска собственост и неизпълнението на този показател, което 

като тенденция продължава вече не само от тази, а близо три години и половина 
неминуемо ще доведе до неизпълнение на част от обектите, заложени в 
програмата.  
 Общо кои са някои от изводите, които могат да се направят на базата на 
така на информацията от сухите цифри: За полугодието определено може да се 
каже, че изпълнението на общинския бюджет се извършва ритмично по 

отношение на приходната част. Разходната е балансирана. Като едно 

потвърждение на този факт мога да посоча обстоятелството, че Община Разград е 
разходвала средства в рамките на постъпилите приходи и приключва полугодието 

само с 5 х.лв. просрочени задължения и с остатък по сметки в размер на 3 689 

х.лв. това е салдото, което е било на 30 към 01 юли. Безспорна е тенденцията на 
по – голяма събираемост на данъчни средства по различните направления. Аз ви 

казах, че с изключение на продажби от общинска собственост всички други 

направления са над 50% спрямо заложеното за годината и с много по – голям 

процент спрямо събраните за същия период на миналата година.  
 По отношение на извършените разходи както сами се убедихте и за 
държавните дейности и за общинските ние сме в рамките на 46, 47%. Това, което 

като тенденция ще продължи убеден съм и до края на финансовата година ще 
бъде липсата на достатъчно средства от продажба на общинска собственост. 
Причината е ясна, тя не е нова. Това е стагнацията на пазара в следствие на 
тежката икономическа криза, която продължава да дава своето отражение в 
нашите условия. Подробна справка към информацията е дадена в Приложение №1 

и предполагам, че всеки един от вас се е запознал с нея. Завърших. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 Благодаря господин Бояджиев. Давам думата на Председателя на ПК по 

бюджет, финанси и икономическа политика – господин Стоянов.  
 

 Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

 С 6 гласа „ЗА” без „против” и 1 – „въздържал се” комисията по бюджет и 

финанси подкрепи докладната записка. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Имате възможност да задавате въпроси към вносителя на 
докладната записка. Не виждам желаещи. Тъй като това е отчет едва ли и 

предложения ще се появят, но все пак да ви запитам: Има ли предложения за 
корекции, за промени, за допълнения? Няма желаещи. Прекратявам дебатите и 

пристъпваме към гласуване на докладната записка. Електронно е гласуването.  

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 197 

 

Изпълнението на общинския бюджет е организирано в съответствие със 
Закона за държавния бюджет на Република България за 2012 г., ПМС № 367 от 
29.12.2011 г.за изпълнението на държавния  бюджет на Република България за 
2012 г., Указания на МФ № ФО-1 от 10.01.2012 г. и на отраслови министерства, 
Наредба №15 на Общински съвет-Разград за съставянето, изпълнението и 

отчитането на общинския бюджет и реда за поемането на общинския дълг и 

решенията на Общински съвет-Разград. 

І. Корекции по бюджета /Приложение № 1/  

Към 30.06.2012 г. има намаление на общия размер на бюджета с 910 х.лв., в т.ч. 

увеличение в държавните дейности -505 х.лв. и намаление в местните дейности - 1 

415 х.лв. Уточненият общ обем на бюджета след корекциите е в размер на 33 372 

х.лв., в т.ч. в държавните дейности обема е 16 458 х.лв. и в местните дейности 

обема става 16 914 х.лв. 
ІІ. Изпълнение на приходите /Приложение №2/ 

Изпълнението на приходната част на бюджета е в размер на 18 461 х.лв. при 

уточнен план 33 372 х.лв. Процентът на изпълнение е  55,3%. 

Изпълнение на приходите за държавните дейности 

При  планов  размер  на  приходите  за  държавните дейности  16 458 х.лв., за 
периода са постъпили 9 590 х.лв./58,3%/.  

Общата субсидия е получена съгласно определените по закон процентни 

тримесечни разпределения – 55% за полугодието. Първоначалният план на 
субсидията е намален със 150 х.лв. поради промяна в натуралните показатели в 
образованието и здравеопазването и със 164 х. лв. – средства по стандарт за 
средищни училища поради преминаване на финансиране от ОП”Развитие на 
човешките ресурси”. Получена е обща субсидия за целеви разходи в размер на 360 

х.лв., в т.ч. за Дневен център за възрастни хора с увреждания – 157 х.лв., за 
безплатни учебници и учебни помагала на учениците от І до VІІ класи на децата 
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от подготвителните групи -147 х.лв., за превозни разноски на педагогическия 
персонал за периода м.януари-м.юни 2012 г. - 42 х.лв. 
В целевите трансфери са включени преводите за програмите за заетост в размер 

на 70 х.лв., трансфер от РИО - Разград – 0,1 х.лв. и средства за безплатни и по 

намалени цени на пътувания – 388 х.лв.  
Към плана е включен и преходния остатък от 2011 г., реализиран в делегираните 
държавни дейности. 

Дофинансирането на държавните дейности по план е в размер на  655 х.лв., по 

отчет – 255 х.лв.и включва преходния остатък от собствени средства и собствени 

бюджетни средства на учебните заведения и културните институти, работещи на 
делегирани бюджети, средства от дарения и собствени приходи на общината. 
Временно съхранените средства по §§ 88 са в размер на 79 х.лв. 
В края на периода остатъкът за държавните дейности  е в размер на 1 767 х.лв. 
Изпълнение на приходите за общинските дейности 

Общинските приходи са източник за финансиране на местните дейности. 

Изпълнението по видове приходи е както следва : 
Местни данъци 

Към 30.06.2012 г. постъпленията от данъчните приходи са общо 1 882 х.лв., което 

представлява 60,5 % спрямо годишната задача и 110,6% спрямо същия период на 
2011 г. Приходите  от местните данъци са ритмични и постъпват съгласно 

направените предварителни разчети.  

• Патентен данък - при план за 2012 г.115 х.лв., изпълнението е в размер на 62 

х.лв. или 53,6% от годишния план и 92,5% спрямо отчета за  същия период 

на 2011 г. Като обем постъпленията от този данък не са определящи при 

изпълнението на бюджета  и непрекъснато намалява облогът по този данък. 

• Данък върху недвижимите имоти  – при план 1 165 х.лв., постъпленията към 

30.06.2012 г. са в размер на 804 х.лв. или 69 % от плана и 119% спрямо 

същия период на миналата година, дължащо се на преизчислената данъчна 
основа и на прилаганите мерки за по-висока събираемост.  

• Данък върху превозните средства – при план за годината 1 100 х.лв.са 
постъпили 701 х.лв., което представлява 63,7% от годишния план и 109,2% 

спрямо същия период на миналата година.При този данък се запазва 
тенденцията на увеличение, дължащо се на по-пълното обхващане на 
данъкоплатците и координацията на общинска администрация с КАТ, АИ и 

фирмите, извършващи технически прегледи.   

• Данък придобиване на имущество по дарение и възмезден начин  – при план 

за 2012 г. 700 х.лв. са постъпили 297 х.лв., което представлява  42,4% от 
плана за 2012 г. и 101,7% спрямо първото полугодие на 2011 г..Въпреки по-

голямото изпълнение спрямо същия период на предходната година и тази 

година ще продължи негативното влияние на кризата. Анализът на пазара 
показва, че се извършват малки сделки, вследствие на което постъпва и по-

малък размер на данъка. 
• Туристически данък – при планирани 25 х.лв. са събрани 17 х.лв. или 70% 

от плана. 
Неданъчни приходи 
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• Приходи от такси и цени на услуги - при план 4 571 х.лв. изпълнението е в 
размер на 2 654 х.лв. или 58,1% и 109,2% спрямо същия период на 
предходната година. С най-голям относителен размер в групата са 
приходите от такса смет, като при план 2 800 х.лв. са събрани 1 548 х.лв. 
или в % спрямо плана 66%. Останалите такси се изпълняват средно около 

45,5%. Ръст спрямо постъпленията за същия период на  предходната година 
се отчита при всички такси, с изключение на таксата за ползване на 
общежитие.  

• Приходи от управление на общинската собственост: 
- Приходи от продажба на стоки и услуги и наеми – при планирани 

постъпления по този показател 4 707 х.лв. са отчетени за периода 2 440 

х.лв. или 51,8% спрямо плана и 175,9% спрямо предходната година. Най-

голям относителен дял в гази група имат приходите от стопанисване и 

управление на общинския горски фонд, като за отчетния период са 
постъпили 1 214 х.лв. От началото на 2012 г. реализираните приходи от 
продажба на стоки и услуги са в размер на 2 023 х.лв., или със 186 х.лв. 
повече от същия период на предходната година. Приходите от наеми са в 
размер на 395 х.лв. при планиран размер 1 032 х.лв., но по-голямата част 
от наем земя се получава в края на годината.. 

- Приходи от продажба на общинска собственост - през 2012 г. са  
планирани  1 500 х.лв. приходи от продажба на общинска собственост, а 
са постъпили 115 х.лв., което е едва 7,7 % от планирания обем. 

Стагнацията на пазара на имоти продължава да действа, като се 
реализират малко на брой  сделки с ниски стойности. Неизпълнението на 
този показател ще доведе до неизпълнение на заложените в капиталовата 
програма обекти на общината и затруднения при възстановяване на 
инвестиционния кредит, тъй като тези приходи са обвързани с 
реализация на инвестиционната програма. 

Изравнителната  субсидия, в т.ч. и субсидията за зимно поддържане и 

снегопочистване са преведени определеният по закон първи транш  в размер 1 

008 х.лв. и са 56,5 % от плана. Определената по закон втори транш със срок на 
постъпване 30.06 е постъпил през м.юли. 

За периода от началото на годината са усвоени 2 х.лв. капиталова субсидия.  

Получени са трансфери от министерства и ведомства общо в размер на 15,5 

х.лв., в т.ч. от МТСП за обществена трапезария – 9,2 х.лв., от МРРБ-АПИ – 2,3 

х.лв. и от МК за Разградска филхармония – 4 х.лв. Общината е получила от 
другите общини от област Разград трансфери за РИОСВ – отчисления за 
увреждане компонентите на околната среда – 45 х.лв.  
На база писма на МФ са възстановени трансфери за ЦБ в размер на 1 467 х.лв., в 
т.ч. 1 399 х.лв. преходен остатък от ЦС за капиталови разходи за Депо за ТБО 

/получена в края на 2011 г./ и 68 х.лв. трансфер за Бизнес зона”Перистър”. 

В отчета като финансирания са отразени възстановените временни безлихвени 

заеми за покриване на междинни плащания по  проекти по оперативни програми – 

1 488 х.лв. и със знак „–” – разликата между получените и възстановени заеми от 
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Фонд”ФЛАГ”. Общината е превела на РИОСВ отчисления за увреждане 
компонентите на околната среда в размер на 125 х.лв.  
В приходната част за местни дейности е отразено и погасяването на главниците 
по инвестиционния банков заем от SG”Експресбанк” за пътна инфраструктура в 
размер на 414 х.лв. Лихвите за годината се отразяват в разходната част. 
За местни дейности са получени и разходвани по волята на дарителите дарения в 
размер на 29 х.лв. 
Преходният остатък в края на периода е в размер на 1 923 х.лв., включващ в по-

голямата си част средства от такса ”битови отпадъци”. 

ІІІ. Изпълнение на разходите /Приложение № 3/ 

Общият обем на разходната част на бюджета е в размер на 14 772 х.лв. при 

уточнен план 33 372 х.лв. или изпълнението е 44,3% от плана. Спрямо 

извършените разходи  за първото полугодие на 2011 г. през тази година са 
изразходвани със 770 х.лв. повече. Разходите за държавни дейности са 8 078 х.лв. 
и са с относително тегло 54,7% в общия размер на разходите, а за общински 

дейности са разходвани 6 694 х.лв. с относително тегло – 45,3%. Важен фактор, 

който оказва негативно върху размера на разходите, е непрекъснатото повишение 
на цените на горивата, ел.енергията и хранителните продукти. 

Изпълнение на разходите за държавните дейности 

За делегираните от държавата дейности са разходвани общо средства в размер на 
8 078 х.лв., което е 47,2% от планираните средства. През 2012 г. при планиране на 
средствата за ДД  заедно с разходите по стандарт са добавени и остатъците от 
стандарта от 2011 г. в размер на 841 х.лв. 
Анализът на  разходите за държавни дейности показва, че за ФРЗ и осигуровки са 
разходвани 46,9% от планираните средства, за издръжка – 50,5% от плана и за 
капиталови разходи – 99,2%. В частта на издръжката най-големи са разходите за 
вода, горива, енергия – 570 х.лв., за храна – 336 х. лв., за външни услуги – 317 

х.лв., за материали – 126 х.лв. Спрямо 2011 г. се забелязва  увеличение на 
разходите за външни услуги – с 23,8%, за вода, горива, енергия с 14,2%, за храна – 

с 3,1% и запазване нивото на разходите за материали. 

Запазва се тенденцията от предходни години за най-голям относителен дял в 
държавните дейности на функция „Образование” - 66,9%., следвана от 
функция”Социално осигуряване и грижи” - 13%. 

Във функция”Образование” най-голям относителен дял имат трудовите разходи -

78,6% , издръжката е 21,3%, а капиталовите разходи са 0,1%. 

Във функцията са изплатени и най-голям брой целеви разходи: 

• стипендии – 46 х.лв.; 
• превоз на учители - 42 х.лв.; 
• превоз ученици – 161 х.лв.; 
• безплатни учебници – 74 х.лв. 

Във функция “Социално осигуряване подпомагане и грижи” са разходвани 1 019 

х.лв., в т.ч. 54,2% за трудови разходи, от тях 70 х.лв. по НП за заетост, 44,6% за 
издръжка и други разходи и 1,4% за капиталови разходи. От 2012 г. бе разкрита 
нова услуга-Дневен център за възрастни хора с увреждания. 



 

 

 

101

Във функция „Здравеопазване” разходите са предимно за заплати и осигуровки – 

89,5% от общия разход. Относителният дял на издръжката е 5,7%, а на 
капиталовите разходи – 4,8%. 

Във функция”Почивно дело, култура, религиозни дейности” са разходвани 456 

х.лв. /53,5% от плана/, в т.ч. за издръжка и други бюджетни разходи 57,5% и за 
трудови разходи – 42,5%. 

Анализът на разходите по звена показва, че някои второстепенни разпоредители 

ще имат проблем с разплащането на разходите си – Регионален исторически 

музей, Средношколското общежитие, отдел „Образование”. Недостатъчни са и 

превежданите от МФ средства за превоз на ученици. Това ще наложи 

дофинансирането им със собствени средства на общината. 
С целеви трансфери от МФ се покриват действително извършените разходи за 
присъдени издръжки и пътни за правоимащи болни. За периода са изплатени 

присъдени издръжки в размер на 6 х.лв. и пътни за правоимащи болни – 0,8 х.лв. 
С ПМС №136 от 29.06.2012 г.е променен редът за изплащане на медикаментите за 
ветерани от войните и военноинвалиди. Изплатените от общината средства за 
първо полугодие на 2012 г. в размер на 14,6 х.лв. трябва да бъдат възстановени от 
Агенцията за социално подпомагане. 
Към 30.06.2012 г.разходите за дофинансиране на ДД са в размер на 255 х.лв., 
обезпечени от преходен остатък от собствени средства от 2011 г., постъпили 

средства от стопанска дейност и услуги в учебните заведения и културните 
институти, работещи на делегирани бюджети,  дарения и собствени бюджетни 

средства на общината.  
Изпълнение на разходите за общински дейности 

Общият обем на отчетените разходи за общински дейности е 6 694 х.лв. при план 

16 259 х.лв., или изпълнение 41,2%.   

Структурата по икономически елементи на отчетените разходи е следната: 
трудови  разходи – 1 553 х.лв.,  издръжка – 4 892 х.лв., капиталови разходи – 249 

х.лв. Както е видно от изнесените данни, най-малък относителен дял в разходите 
за местни дейности имат инвестиционните разходи. 

Най-голям дял в издръжката имат разходите за външни услуги 2 032 х.лв., вода 
горива и енергия – 1 023 х.лв., за храна – 613 х.лв., за текущ ремонт – 416 х.лв., за 
материали – 365 х.лв. Тежката и продължителна зима, както и увеличените цени 

на енергоносителите допринесоха за разходването на 58,3%  от планираните  
средства за ел.енергия, горива и вода. Увеличението на разхода по §§ 10-16”Вода, 
горива, енергия” спрямо 2011 г. е с 18,3%. Промяната  на нормативната база 
относно храненето на децата доведе до почти двоен разход по §§ 10-11”Храна” 

спрямо същия период на 2011 г. За нормалното осъществяване на някои от 
общинските дейности ще се наложи да се търсят допълнителни средства. 
Разглеждайки структурата на общинските дейности по функции, с най-голям 

относителен размер е функция „Жилищно строителство, БКС и опазване на 
околната среда“ – 31,6%. Общият разход за функцията е в размер на 2 114 х.лв. В 

тази група се отчитат разходите за дейност „Чистота”, инвестиционните разходи и 

разходите за текущи ремонти. При неизпълнение на приходите от продажба на 
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общинска собственост ще се ограничат  инвестиционни разходи, разходи за 
текущи ремонти и ремонт на улици. 

В групата на общинските дейности се включват и разходите за издръжка на ЦДГ, 

като за втора година десетте градски градини работят по системата на 
делегираните бюджети. Отчетените  за  периода разходи за тази дейност са в 
размер на 699х.лв. /57,9% спрямо планирания разход/. Тези разходи обезпечават 
издръжката на 24 бр. целодневни детски градини и 2 полудневни детски градини. 

Най-голям е разходът за вода, горива, енергия – 327 х.лв. и за храна – 199 х.лв. 
Предвид получените предписания за ремонт и преоборудване на кухненските 
блокове и анализ на изпълнението на бюджета по звена, се очертава  недостиг на 
средства за издръжка преди всичко в селските детски градини. 

Във функция”Образование” се финансират и трудовите разходи и издръжката на 
извънучилищните заведения, като разходът за полугодието е в размер на 176 х.лв. 
при план 368 х.лв. 
За издръжка на детските ясли и млечни кухни са разходвани 177 х.лв.или 63,7% 

от плана, в т.ч. за храна са разходвани 48,5% от планираните средства, а за вода, 
горива, енергия – 70,6% от плана. 
В дейност”Домашен социален патронаж” се обслужват 455 бр. патронирани лица. 
За периода са разходвани 220 х лв. при план 446 х.лв. или 49,3%. За храна са 
разходвани 85 х.лв./50,6% от планираните средства/, а за вода, горива, енергия – 

26 х.лв. /57,8%/. 

За Разградска филхармония”Проф.Д.Ненов” са разходвани 178 х.лв. или 56,9% от 
плана. За периода са изразходвани 62,9% от  планираната издръжка и 55,4 % от 
планираните средства за трудови разходи.. 

Аналогично е състоянието на бюджета на Капански ансамбъл – от планираните за 
дейността 481 х.лв. са разходвани 250 х.лв. или 52%. Към полугодието са 
разходвани 62,1% от планираните средства за издръжка, тъй като основните 
разходи на цялата сграда /ток, вода, отопление/ се плащат от бюджета на 
Капанския ансамбъл. Разходът по §§10-16 ”Вода, горива, енергия” е 43 х.лв. или 

61,4% от планираните средства. 
При план за капиталови разходи 3 513 х.лв. изпълнението е едва 293 х.лв. или 

8,3%. Целевата субсидия за капиталови разходи ще се получи и разходва през 
второто полугодие на 2012 г. Инвестиционната програма на общината е обвързана 
с приходите от продажба на общинска собственост и неизпълнението на този 

показател ще доведе до неизпълнение на обектите, заложени в програма.  
Изпълнението на инвестиционната програма на Община Разград за първото 

полугодие на 2012 г. е видно от Приложение № 4. 

В Приложение № 5 е дадена отчет-сметката на фонд”Приватизация”. За периода 
няма реализация на планираните за постъпления сделки и съответно няма 
извършени инвестиционни разходи. 

В Приложение № 6  е посочен размерът на общинския дълг..  
Община Разград е разходвала средства в рамките на постъпилите приходи и 

приключва полугодието само с 5 х.лв. просрочени задължения и с остатък по 

сметки в размер на 3 689 х.лв. 
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Отчетът на Община Разград към 30.06.2012 г. ще бъде представен за равнение в 
МФ в сроковете, посочени в ДДС-08 от 26.06.2012 г. на МФ, след което ще бъде 
представен в Сметна палата-Разград. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.25, ал.1 от Закона за 
общинските бюджети /ЗОБ/ и чл.32, ал.1 от Наредба №15 на Общински съвет - 

Разград за съставянето, изпълнението и отчитането на общинския бюджет и 

условията и реда за поемането на общински дълг, Общински съвет – Разград, с 16 

гласа «ЗА», «против» - 10, «въздържали се» - няма,  
 

Р Е Ш И: 
 

 1. Приема информацията за изпълнението на бюджета на Община Разград 

към 30.06.2012 г., 
Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград  и 

Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от приемането му. 

 

С Т А Т И Я  15 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 391. 

Докладна записка  от  Денчо Стоянов Бояджиев - Кмет на Община Разград 

 Относно : Изменение на бюджета на Община Разград за 2012 г. 
 

Давам Ви думата господин Бояджиев като вносител. 

 

Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо Председател. 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

С Решение № 77 по Протокол № 8 от 20.02.2012 г. на Общински съвет Разград е 
приет бюджетът на Община Разград. Съгласно разпоредбите на Закона за 
общинските бюджети и приетата  в негово изпълнение Наредба № 15 на 
Общински съвет Разград  за съставянето, изпълнението и отчитането на 
общинския бюджет и условията и реда за поемането на общински дълг, при 

изменение в икономическите условия, при  възникване на неотложни или други 

непредвидени обстоятелства, настъпили текущо през годината, приетият бюджет 
може да се актуализира. 

В резултат на продължителния и тежък зимен сезон, някои звена се оказаха 
в  критично състояние. Средношколско общежитие и ЦДГ към отдел 

„Образование” към шестмесечието приключват  с почти изчерпани кредити  за 
ел.енергия, горива и вода и без допълнително предоставени средства не могат да 
функционират до края на годината. В ЦДГ възникна необходимост от 
допълнителен финансов ресурс за неотложни текущи ремонти на кухненските 
блокове, свързани с предписания на Агенцията за храните и отстраняване на 
нарушения  по козирките на сградите, застрашаващи живота на децата. 
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Тежкият зимен сезон нанесе значителни поражения и на пътната 
инфраструктура, което налага обезпечаване на допълнителен ресурс за кърпежи 

на уличната мрежа. 
С договор № 458 от 2010 г. за покупко-продажба във връзка с реализация на 
проект „Абритус- мистика и реалност” по ОПРР, е придобита сграда за нуждите 
на общината с бивше предназначение „пералня”, като е приложена схема на 
разсрочено плащане в продължение на четири години. Вноската за тази година е 
18.5 х.лв. и не е заложена при съставяне на бюджета. 
 Постъпило е искане за допълнително финансиране на Детско-юношеска 
школа. при ПФК”Лудогорец”. Искането е в размер на 125 х.лв., ,но 

възможностите за обезпечаване на такива средства на този етап са ограничени - до 

50 х.лв. 
Подобряването на организацията на движението по улиците на територията 

на общината налага закупуването на специализиран автомобил за премахване на 
неправилно паркирали автомобили по тротоарите и улиците. Ориентировъчната 
стойност на автомобила е 24 х.лв. 
 Постъпила е докладна записка от началник отдел „Здравеопазване” за 
допълване списъка на длъжностите с право на транспортни разходи. Съгласно 

разпоредбите на Наредба № 3 от 27.04.2000 г. за здравните кабинети в детските 
заведения и училищата, към детските заведения и училищата се организират 
здравни кабинети, обслужвани от медицинска сестра или фелдшер със 
съответната образователно-квалификационна степен „специалист” или 

„бакалавър”. Към настоящия момент са разкрити здравни кабинети към 

училищата и детските градини във всички населени места - включително по 

селата и има назначени медицински специалисти, които ги обслужват. Тези 

специалисти пътуват от Разград до съответното населено място и  не са включени 

в списъка на правоимащите лица за транспортни разходи. 

Извършен е анализ на изпълнението на собствените приходи на база текущото 

изпълнение на общинския бюджет към 30.06.2012 г. Очакваното преизпълнение 
на приходите от данък върху недвижимите имоти и данък върху превозните 
средства със 100 х.лв., както и на нетните приходи от услуги с 357 х.лв. и от глоби 

и такса за притежаване на куче - с 45 х.лв.,  дава възможност за частично 

изменение на общинския бюджет. 
Това са възможните приходоизточници от където можем да черпим 

допълнителни средства за преразпределение.  
Постъпило е искане за промяна на план-сметката на ОП ”Разградлес” в 
увеличение на приходната част с 241 х.лв.  и разходната част със 118 х.лв. Към 

края на полугодието изпълнението на  плана за приходите е 54% от заложения 
план за 2012 г. Доброто изпълнение за първо полугодие и наличието на по-голям 

остатък от планирания обем дървесина за сеч за второто полугодие за реализация,  
дава основание да очакваме по-голямо изпълнение на заложените за 2012 г. 
приходи.   

   Съгласно разпоредбите на ЗОБ Общинският съвет определя броя на 
второстепенните разпоредители. С решение № 164 от протокол № 13  от 
03.07.2012 г. на   Общински съвет Разград е създадено ново Общинско 
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предприятие „Обреден дом” - гр.Разград като второстепенен разпоредител на 
бюджета, което налага да се допълни приложение № 4 на решение № 77 на 
Общински съвет Разград  за приемане на бюджета.     

           През 2012 г. общообразователните училища, целодневните детски 

градини в гр.Разград,  част от обслужващите звена и културните институти 

прилагат системата на делегираните бюджети, което даде възможност на 
първостепенният разпоредител с бюджетни кредити /ПРБК/ да им делегира 
приходите от наеми на предоставена им за ползване общинска собственост. 
Съгласно т. 14.2 от Решение № 77 по Протокол № 8 от 20.02.2012 г. на Общински 

съвет Разград, приходите от услуги и управление на собственост по Наредба № 2 

на Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти 

и вещи – общинска собственост и Наредба № 14  на Общински съвет – Разград за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на Община Разград от учебните заведения и културните институти,  

работещи по системата на “делегираните бюджети”, се преотстъпват в приход по 

бюджетите на тези звена. 
Реализирането на приходи в учебните заведения над  планираните довежда до 

необходимостта от актуализация на бюджета на Община Разград, като:  

Увеличението на приходната част е в частта на приходите от продажба на 
стоки и услуги, наем земя, наем имущество и от административни услуги, които 

ще бъдат реализирани над планираните средства до края на финансовата 2012 г., 
както следва: 

• в частта на постъпленията от продажба на стоки и услуги  предложението за 
ръст в плана е 1 х.лв. 

• в частта на постъпленията от наеми на земя предложението за ръст в плана е 
26 х.лв. 

• в частта на постъпленията от наеми на имущество предложението за ръст в 
плана е 6,5 х.лв. 

• в частта на постъпленията от административни услуги предложението за 
ръст в плана е  1 х.лв. 

           Увеличението на разходната част е в съответствие с направените 
предложения от директорите на учебните заведения относно отделните видове 
разходи.   

В този смисъл и на основание чл.21, ал.1, т.6 и чл.22, ал.1 от ЗМСМА, 

чл.18,ал.1  и чл.28 от Закона за общинските бюджети /ЗОБ/ и чл.33, ал.1 от 
Наредба № 15 на Общински съвет Разград за съставянето, изпълнението и 

отчитането на общинския бюджет и условията и реда за поемането на общински 

дълг, предлагам Общинския съвет да приеме решенията подробно изброени в т. 1 

и 2 в проекта. В предоставените на общинските съветници Приложения 1, 2, 3 и 4 

подробно са отразени тематично направленията в които се правят корекциите. 
Нагледно са онагледени средствата, които реално трябва да влязат и съответно са 
отбелязани и актуализираните разчети на инвестиционната програма на Общината 
към 31.12. 2012 г. където са отразени тези очаквани средства от изпълнението 

през второто полугодие. Благодаря ви. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на кмета на Общината.  
Уважаеми колеги, съгласно разпоредбата на чл.18, ал.1 и чл.28 от Закона за 

общинските бюджети изменението на общинския бюджет е по реда, по който 

става неговото приемане, с изключение на общественото обсъждане. По тази 

причина тази докладна записка беше предоставена и разгледана във всяка една от 
постоянните комисии към Общински съвет Разград и аз сега ще помоля да 
изслушаме председателите на всички постоянни комисии, които разгледаха 
проекта за решение по тази докладна записка. Да започнем с ПК по бюджет, 
финанси и икономическа политика. Давам думата на нейния председател 

господин Петко Стоянов. 
 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

С 6 гласа «ЗА», без «против» и 1 – «въздържал се», комисията по бюджет и 

финанси подкрепи докладната записка с проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол, госпожо Салим. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 6 гласа «ЗА», без «против» и «въздържали се», комисията подкрепи 

докладната записка. Един от участвалите в работата на комисията съветници не 
взе участие в гласуването.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол 

на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствените 
организации, господин Димитров имате думата. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

По тази докладна записка комисията по законност след проведената 
дискусия участваха в гласуването 5 члена и всички те гласуваха „ЗА”, „против” и 

„въздържали се” при гласуването няма.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. ПК  по устройство и развитие на територията, транспорт на 
Общината, господин Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

След разглеждане и обсъждане на докладната записка тя получи 

одобрението и подкрепата на комисията по ТСУ. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Монева, ПК по образование и наука. 
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Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

Постоянната комисия по образование с 6 гласа «ЗА», без «против» и 1 – 

«въздържал се» подкрепи докладната и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И ПК  по култура, културно-историческо наследство и духовни ценности. 

 

Г-жа Добринка Монева – член на ПК по култура 
И постоянната комисия по култура с 5 гласа „ЗА”, без „против” и 1 – 

„въздържал се” също подкрепи докладната и проекта за решение, който влиза в 
заседание.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. ПК  по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство, 

господин Салъфов. 
 

 Г-н Ирфан Салъфов – Председател на ПК 

 С 5 гласа „ЗА”, без „против” и 2 – „въздържали се”, ПК по околна среда 
подкрепи докладната записка и проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. ПК по европейска интеграция и международно сътрудничество, 

господин Ролев. 
 

Г-н Теодор Ролев – Председател на ПК 

С 6 гласа «ЗА», без «против» и «въздържали се», ПК по европейска 
интеграция и международно сътрудничество подкрепи докладната записка и 

проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. ПК  по социална политика, трудова заетост и здравеопазване, д-р 

Апти имате думата. 
 

 Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

С 6 гласа „ЗА, без „против” и 3 – „въздържали се”, постоянната комисия 
подкрепи докладната записка с проекта за решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И за ПК за младежта, спорта и туризма, Заместник председателя. Кой има 
готовност да докладва? Нека някой от членовете тогава. Тетрадката къде е? Ще 
помоля от звеното. Съжалявам, че не присъства Председателя на постоянната 
комисия за младежта и спорта, който присъства на заседанието на някой от тези 

изброени комисии. Доколкото си спомням обаче имаше подкрепа тази докладна 
записка. Мисля, че в съвместното заседание на законност присъства и на 
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собственост. Така, няма да имаме точна информация не си спомням обаче да 
имаше изразени позиции. Въпросите, които бяха задавани касаеха 
разпределението на сумите за някой от видовете спорт, но нямаше против сред 

гласувалите. Преминаваме към поставяне на въпроси по отношение на 
съдържанието на докладната записка.  

Имате ли въпроси към вносителя? Имате ли предложения за изменения, 
коментари, становища? Да, заповядайте.  

 

Г-н Михаил Тодоров – ПП «ГЕРБ» 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги, 

Вземам думата да изразя мнение защо няма да подкрепя така предложеното 

изменение на бюджета. По мое мнение бюджета няма да бъде изпълнен в края на 
годината, въпреки преизпълнението за полугодието. Това се знае защото е 
тенденция и не трябва да бъде повод за увеличаване на разходната част на база 
шестмесечието. Видимо от приходната част на бюджета е преизпълнение на 
събиране на аналозите, което се дължи както и Вие господин Кмет отбелязахте на 
политиката на налагане на фискална дисциплина предприета от Правителството. 

Прави впечатление, че приходната част 63% събрани данък върху превозни 

средства се дължи в по – голямата си част на транспортни фирми осъществяващи 

дейността си в Общината. Преоритетно се ремонтират улици в градската част и 

избирателно в някои от селищата на Общината. Би следвало в приоритетите да 
бъдат включени и улици в индустриалните квартали, с което искам да насоча 
вниманието към основен и възлов процес от приемането на общинския бюджет, а 
именно публичното обсъждане. Умишлено неглижирано от общинската 
администрация на което бяха предложени три искания, които не намериха място в 
бюджета. Благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате думата за други изказвания и становища и предложения 
конкретни. Ако няма такива прекратяваме дебатите и преминаваме към поименно 

гласуване на тази докладна записка.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

31.07.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов  +  

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов  +  
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7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова  +  

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков  +  

14. Милена Дачева Орешкова  +  

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров  +  

17. Михаил Парашкевов Тодоров  +  

18. Музаффер Мустан Хамид отсъства   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

21. Наско Стоилов Анастасов  +  

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев  +  

28. Радиана Ангелова Димитрова  +  

29. Румян Райчев Занев отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова отсъства   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов  +  

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 198 

 

С Решение № 77 по Протокол № 8 от 20.02.2012 г. на Общински съвет 

Разград е приет бюджетът на Община Разград. Съгласно разпоредбите на 

Закона за общинските бюджети и приетата  в негово изпълнение Наредба № 

15 на Общински съвет Разград  за съставянето, изпълнението и отчитането 

на общинския бюджет и условията и реда за поемането на общински дълг 
при изменение в икономическите условия, при  възникване на неотложни 

или други непредвидени обстоятелства, настъпили текущо през годината, 

приетият бюджет може да се актуализира. 

Постъпили са искания за предоставяне н допълнително средства за 

ел.енергия, вода и горива от Средношколско общежитие и 

Отдел”Образование” /за целодневни детски градини към отдела/ поради 

изчерпани кредити по техните бюджети. Докладни записки за отпускане на 

допълнителен ресурс са представили  и  ЦДГ № 4 ”Митко Палаузов” за 

неотложни  текущ ремонт на кухненския блок, свързан с предписания на 

Агенцията за храните и ЦДГ № 6 ”Шестте ястребинчета” за спешен ремонт 

на козирките и терасите на  сградата на детското заведение. 
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Тежкият зимен сезон нанесе значителни поражения и на пътната 

инфраструктура , което налага обезпечаване на допълнителен ресурс за 

кърпежи на уличната мрежа. 

 С договор за покупко-продажба във връзка с реализация на проект 

„Абритус - мистика и реалност” по ОПРР, е придобита  сграда за нуждите на 

общината с бивше предназначение „пералня”, като е приложена схема на 

разсрочено плащане в продължение на четири години. Вноската за тази 

година е 18.5 х.лв. и не е заложена при съставяне на бюджета. 

 Постъпило е искане за допълнително финансиране на Детско-юношеска 

школа. при ПФК”Лудогорец”. Искането е за  125 х.лв., но възможностите за 

обезпечаване на такива средства на този етап са ограничени - до 50 х.лв. 

Подобряването на организацията на движението по улиците на 

територията на общината налага закупуването на специализиран автомобил 

за премахване на неправилно паркирали автомобили по тротоарите и 

улиците. Ориентировъчната стойност на автомобила е 24 х.лв. 

 Постъпила е докладна записка от началник отдел „Здравеопазване” за 

допълване списъка на длъжностите с право на транспортни разходи. 

Съгласно разпоредбите на Наредба № 3 от 27.04.2000 г. за здравните 
кабинети в детските заведения и училищата, към детските заведения и 

училищата се организират здравни кабинети, обслужвани от медицинска 

сестра или фелдшер със съответната образователно-квалификационна 

степен „специалист” или „бакалавър”. Към настоящия момент са разкрити 

здравни кабинети към училищата и детските градини във всички населени 

места - включително по селата и има назначени медицински специалисти, 

които ги обслужват. Тези специалисти пътуват от Разград до съответното 

населено място и не са включени в утвърдения списък на правоимащите 
лица за транспортни разходи. 

 Извършен е анализ на изпълнението на собствените приходи на база 

текущото изпълнение на общинския бюджет към 30.06.2012 г. Очакваното 

преизпълнение на приходите от данък върху недвижимите имоти и данък 

върху превозните средства със 100 х.лв., както и на нетните  приходи от 

услуги с 357 х.лв. и с 45 х.лв. от глоби и такси, дава възможност за частично 

изменение на общинския бюджет. 

 Постъпило е искане за промяна на план-сметката на ОП”Разградлес” в 

увеличение на приходната част с 241 х.лв.  и разходната част - със 118 х.лв. 

Към края на полугодието изпълнението на плана за приходите е 54% от 

заложения план за 2012 г. Доброто изпълнение за полугодието, както и по-

големия остатък от планирания обем дървесина за сеч за второто полугодие, 
дава основание за по-голямо очаквано изпълнение на заложените за 2012 г. 
приходи.   

  Съгласно т. 14.2 от Решение № 77 по Протокол № 8 от 20.02.2012 г. на 

Общински съвет Разград, приходите от услуги и управление на собственост 

по Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост и Наредба № 14  на 

Общински съвет – Разград за определянето и администрирането на местните 
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такси и цени на услуги на територията на Община Разград от учебните 
заведения и културните институти,  работещи по системата на “делегираните 
бюджети”, се преотстъпват в приход по бюджетите на тези звена. 

 В изпълнение на посочените актове, са постъпили предложения за 

корекции на приходната и разходната част на бюджета на Община Разград, 

функция ”Образование”, както следва: 

 1. В дейност „Целодневни детски градини”от следните детски градини: 

     1.1.ЦДГ № 2 „Лудогорче” – Разград; 

                1.2.ЦДГ № 3 „Приказка” – Разград; 

                1.3.ЦДГ № 4 „Митко Палаузов” – Разград; 

                1.4.ЦДГ № 5 „Незабравка” – Разград; 

                1.5.ЦДГ № 6 „Шестте ястребинчета” – Разград; 

                1.6.ЦДГ № 7 „Васил Левски” – Разград; 

                1.7.ЦДГ № 8 „Райна Княгиня” – Разград; 

                1.8.ЦДГ № 11 „Детелина” – Разград; 

                1.9.ЦДГ № 12 „Зорница” – Разград; 

                1.10.ЦДГ № 14 „Славейче” – Разград. 

 2. В дейност „Общообразователни училища”от следните учебни 

заведения: 

    2.1.ОУ”Отец Паисий” - Разград; 

    2.2.ОУ”Васил Левски” – Разград; 

    2.3.ОУ”Кирил и Методий” – Киченица. 

3. В дейност „Общежития”: 

    3.1.Общежитие за средношколци 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и чл.22, ал.1 от 

ЗМСМА, чл.18,ал.1  и чл.28 от Закона за общинските бюджети /ЗОБ/ и чл.33, 

ал.1 от Наредба № 15 на Общински съвет Разград за съставянето, 

изпълнението и отчитането на общинския бюджет и условията и реда за 

поемането на общински дълг, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, със 17 гласа „ЗА”, „против” – 11, „въздържали се” – няма,  

 

Р Е Ш И: 

 

 1. Изменя бюджета на Община Разград за 2012 г. както следва: 

     1.1. Увеличава плана за приходната част на бюджета на Община 

Разград с 514 523 лв., съгласно Приложение № 1. 

     1.2. Увеличава плана за разходната част на бюджета на Община 

Разград с 514 523 лв., съгласно Приложение № 2.             

      1.3. Утвърждава актуализирана  план – сметка на ОП”Разградлес”, 

съгласно Приложение № 3. 

    1.4. Допълва „ Списък на второстепенните разпоредители с бюджетни 

кредити”,като създава т.43. - ОП”Обреден дом” – Разград. 

    1.5. Актуализира „ Разчет за финансиране на капиталовите разходи 

на Община Разград за 2012 г”, съгласно Приложение № 4. 
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    1.6. Изменя и допълва „Списък на длъжностите от общинските звена 

с право на транспортни разходи през 2012г.”, т.II Функция „Здравеопазване”, 

както следва: 

       1.6.1. Отпадат точки 1, 2, 3 и 4. 

       1.6.2. Създава се нова точка 1, със следния текст: 

  „1. Медицински специалист /медицинска сестра или фелдшер/ за 

здравните кабинети в училищата и детските заведения в селата на Община 

Разград.” 

 2. Възлага на Кмета на общината да отрази корекциите по бюджета по 

т.1, съобразно Единната бюджетна класификация за 2012 г. 
 Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 
    Приложение №1 

П Л А Н 

за приходната част  

на бюджета на Община Разград за 2012 г. 
    /в лева/ 

    Ут.годишен Корекция Актуализиран 

ВИД ПРИХОД §§ план към към годишен 

    30.06.2012 г. 31.07.2012 г. план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ОБЩИНА РАЗГРАД, в т.ч.   

33 372 

180 514 523 

33 886 

703 

І. Приходи за местни дейности 

/вкл.дофинансиране на ДД/, в т.ч.:   

16 914 

262 514 523 

17 428 

785 

1. Данъчни приходи, в т.ч.:   3 110 000 100 000 3 210 000 

1.1.Данък върху недвижимите имоти 

13-

01. 1 165 000 50 000 1 215 000 

1.2.Данък върху превозните средства 
13-

03. 1 100 000 50 000 1 150 000 

2. Неданъчни приходи, в т.ч.:   10 721 293 414 523 11 135 816 

2.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и продукция 
24-

04. 3 675 041 293 606 3 968 647 

2.2.Приходи от наем имущество 

24-

05. 600 380 6 480 606 860 

2.3.Приходи от наеми на земя 
24-

06. 432 000 36 968 468 968 

2.4.Приходи от лихви по срочни депозити 24.09. 0 31 409 31 409 

2.5.Приходи от административни услуги 

27-

11. 251 120 1 060 252 180 

2.6.Такса за притежаване на куче 
27-

17. 10 000 15 000 25 000 

2.7. Глоби, санкции, наказателни лихви 

28-

02. 270 000 30 000 300 000 

в т.ч по разпоредители с бюджетни кредити:                                                  

1.Община Разград   9 864 253 187 409 10 051 662 

1.1.Данък върху недвижимите имоти 

13-

01. 1 165 000 50 000 1 215 000 

1.2.Данък върху превозните средства 
13-

03. 1 100 000 50 000 1 150 000 

1.3.Приходи от наеми на земя 
24-

06. 230 000 11 000 241 000 

1.4.Приходи от лихви по срочни депозити 24.09. 0 31 409 31 409 
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1.5.Такса за притежаване на куче 
27-

17. 10 000 15 000 25 000 

1.6.Глоби, санкции, наказателни лихви 

28-

02. 270 000 30 000 300 000 

2.ЦДГ № 2 "Лудогорче" - Разград   68 635 160 68 795 

2.1.Приходи от наем имущество 

24-

05. 0 160 160 

3.ЦДГ № 3 "Приказка" - Разград   76 843 150 76 993 

3.1.Приходи от наем имущество 

24-

05. 0 150 150 

4.ЦДГ № 4 "М.Палаузов" - Разград   76 851 130 76 981 

4.1.Приходи от наем имущество 

24-

05. 0 130 130 

5.ЦДГ № 5 "Незабравка" - Разград   97 059 200 97 259 

5.1.Приходи от наем имущество 

24-

05. 0 200 200 

6.ЦДГ № 6 "Шестте ястребинчета" - Разград   86 912 1 000 87 912 

6.1.Приходи от наем имущество 

24-

05. 0 1 000 1 000 

7.ЦДГ № 7 "В.Левски" - Разград   61 035 175 61 210 

7.1.Приходи от наем имущество 

24-

05. 0 175 175 

8.ЦДГ № 8 "Райна Княгиня" - Разград   67 897 100 67 997 

8.1.Приходи от наем имущество 

24-

05. 0 100 100 

9.ЦДГ № 11 "Детелина" - Разград   75 253 130 75 383 

9.1.Приходи от наем имущество 

24-

05. 0 130 130 

10.ЦДГ № 12 "Зорница" - Разград   111 860 348 112 208 

10.1.Приходи от наем имущество 

24-

05. 0 348 348 

11.ЦДГ 14 №  "Славейче" - Разград   91 512 87 91 599 

11.1.Приходи от наем имущество 

24-

05. 0 87 87 

12.ОУ"Отец Паисий" - Разград   0 1 200 1 200 

12.1.Приходи от наеми на земя 
24-

06. 0 1 000 1 000 

12.2.Приходи от административни услуги 27.11. 0 200 200 

13.ОУ"Васил Левски" - Разград   104 020 25 228 129 248 

13.1.Приходи от наеми на земя 
24-

06. 103 440 24 368 127 808 

13.2.Приходи от административни услуги 27.11. 0 860 860 

14.ОУ"Кирил и Методий" - Киченица   825 600 1 425 

14.1.Приходи от наеми на земя 
24-

06. 725 600 1 325 

15.Общежитие за средношколци - Разград   3 500 5 000 8 500 

15.1.Приходи от продажба на стоки и услуги 

24-

04. 500 1 000 1 500 

15.2.Приходи от наем имущество 

24-

05. 3 000 4 000 7 000 

16.ОП"Разградлес"   2 245 000 240 606 2 485 606 

16.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и продукция 
24-

04. 2 730 600 240 606 2 971 206 

17.ОП"Обреден дом"    0 52 000 52 000 

17.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и продукция 
24-

04. 0 52 000 52 000 
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    Приложение №2 

П Л А Н 

за  разходната част  

на бюджета на Община Разград за 2012 г. 
    /в лева/ 

    Ут.годишен Корекция Актуализиран 

ВИД РАЗХОД §§ план към към годишен 

    30.06.2012 г. 31.07.2012 г. план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА ОБЩИНА РАЗГРАД,  
в т.ч.:   

33 372 

180 514 523 33 886 703 

І.ОБЩО РАЗХОДИ ЗА ДОФИНАНСИРАНЕ НА ДД   655 032 120 528 775 560 

в т.ч. по разпоредители с бюджетни кредити.                                                                                     

1.Община Разград   387 625 38 500 426 125 

в т.ч.:                                                                                                                             

1.1. ФУНКЦИЯ"ОБРАЗОВАНИЕ"                                                                               

ДЕЙНОСТ"ДРУГИ ДЕЙНОСТИ ПО ОБРАЗОВАНИЕТО"   0 20 000 20 000 

1.1.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 0 20 000 20 000 

        разходи за външни услуги 10-20. 0 20 000 20 000 

1.2. ФУНКЦИЯ"ПОЧИВНО ДЕЛО, КУЛТУРА, РЕЛИГИОЗНИ 

ДЕЙНОСТИ"                                                                               

ДЕЙНОСТ"МУЗЕИ И ГАЛЕРИИ С НАЦИОНАЛЕН И 

РЕГИОНАЛЕН ХАРАКТЕР"   0 18 500 18 500 

1.2.1.Придобиване на ДМА, в т.ч. 52-00 0 18 500 18 500 

        придобиване на сгради 52-02 0 18 500 18 500 

2.Отдел"Образование" /ЦДГ в селата /   0 10 000 10 000 

2.1.Други възнаграждения и плащания, в т.ч. 02-00. 0 10 000 10 000 

        изплатени суми от СБКО, за облекло и др.с характер на възнагражд. 02-05. 0 10 000 10 000 

2.2.Издръжка, в т.ч. 10-00. 0 1 200 1 200 

        учебни и НИ разходи и книги за библиотеки 10-14. 0 200 200 

        материали 10-15. 0 1 000 1 000 

3.ОУ"Васил Левски" - Разград   104 020 25 228 129 248 

3.1.Заплати на персонала, в т.ч.: 01-00. 0 8 950 8 950 

        заплати на персонала по трудови правоотношения 01-01. 0 8 950 8 950 

3.2.Задължителни осигурителни вноски, в т.ч.: 05-00. 1 610 12 1 622 

        осиг.вноски за ДОО от работодатели 05-51. 550 6 556 

        осиг.вноски за УПФ от работодатели 05-52. 600 3 603 

        здравно-осиг.вноски от работодатели 05-60. 300 3 303 

3.3.Издръжка, в т.ч.: 10-00. 93 510 16 266 109 776 

        храна 10-11. 8 000 5 000 13 000 

        учебни и НИ разходи и книги за библиотеки 10-14. 12 000 2 553 14 553 

        материали 10-15. 15 400 2 245 17 645 

        разходи за външни услуги 10-20. 25 180 1 468 26 648 

        командировки в страната 10-51. 2 930 5 000 7 930 

4.ОУ"Кирил и Методий" - Киченица   825 600 1 425 

4.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 825 600 1 425 

        материали 10-15. 825 600 1 425 

5.Общежитие за средношколци - Разград   3 500 35 000 38 500 

5.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 3 500 35 000 38 500 

        вода, горива, енергия 10-16. 3 500 35 000 38 500 
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6.Регионален исторически музей - Разград   22 590 10 000 32 590 

6.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 10 090 10 000 20 090 

        вода, горива, енергия 10-16. 0 10 000 10 000 

ІІ.ОБЩО РАЗХОДИ ЗА МЕСТНИ ДЕЙНОСТИ   16 259 930 393 995 16 653 925 

в т.ч. по разпоредители с бюджетни кредити:                                                                                  

1.Община Разград   9 476 628 129 000 9 605 628 

в т.ч.:                                                                                                                             

1.1. ФУНКЦИЯ"ОБЩИ ДЪРЖАВНИ СЛУЖБИ"                                                     

ДЕЙНОСТ"ОБЩИНСКИ СЪВЕТ"   261 600 11 000 272 600 

1.1.Придобиване на ДМА, в т.ч. 52-00. 0 11 000 11 000 

       компютри и хардуер 52-01. 0 11 000 11 000 

1.2. ФУНКЦИЯ"ЖИЛИЩНО СТРОИТЕЛСТВО, БКС И ОПАЗВАНЕ 

НА ОКОЛНАТА СРЕДА"                                                                               

ДЕЙНОСТ"ИЗГРАЖДАНЕ, ОСНОВЕН РЕМОНТ И ПОДДЪРЖАНЕ 

НА УЛИЧНА МРЕЖА"   448 400 40 000 488 400 

1.2.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 448 400 40 000 488 400 

        текущ ремонт 10-30. 448 400 40 000 488 400 

1.3. ФУНКЦИЯ"ПОЧИВНО ДЕЛО, КУЛТУРА, РЕЛИГИОЗНИ 

ДЕЙНОСТИ"                                                                               

ДЕЙНОСТ"СПОРТНИ БАЗИ И СПОРТ ЗА ВСИЧКИ"   264 903 50 000 314 903 

1.3.1.Субсидия за нефинансови предприятия, в т.ч. 43-00. 204 803 50 000 254 803 

        за текуща дейност 43-01. 204 803 50 000 254 803 

1.4. ФУНКЦИЯ"ПИКОНОМИЧЕСКИ ДЕЙНОСТИ И УСЛУГИ"                                                                               

ДЕЙНОСТ"УПРАВЛЕНИЕ, КОНТРОЛ И РЕГУЛИРАНЕ НА 

ДЕЙНОСТИТЕ ПО ТРАНСПОРТА И ПЪТИЩАТА"   174 400 24 000 198 400 

1.4.1.Придобиване на ДМА, в т.ч. 52-00. 0 24 000 24 000 

       транспортни средства 52-04 0 24 000 24 000 

1.5. ФУНКЦИЯ"ИКОНОМИЧЕСКИ ДЕЙНОСТИ И УСЛУГИ"                                 

ДЕЙНОСТ"ДРУГИ ДЕЙНОСТИ ПО ИКОНОМИКАТА"   537 906 4 000 541 906 

1.5.1.Придобиване на ДМА, в т.ч. 52-00. 227 770 4 000 231 770 

        изграждане на инфраструктурни обекти 52-06 207 970 4 000 211 970 

2.Отдел"Образование" /ЦДГ в селата /   294 670 60 000 354 670 

2.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 294 670 60 000 354 670 

        вода, горива, енергия 10-16. 122 177 60 000 182 177 

3.ЦДГ № 2 "Лудогорче" - Разград   68 635 160 68 795 

3.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 68 635 160 68 795 

        материали 10-15. 3 200 160 3 360 

4.ЦДГ № 3 "Приказка" - Разград   76 843 150 76 993 

4.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 76 843 150 76 993 

        материали 10-15. 3 000 150 3 150 

5.ЦДГ № 4 "М.Палаузов" - Разград   76 851 10 130 86 981 

5.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 76 192 10 130 86 322 

        материали 10-15. 6 297 130 6 427 

        текущ ремонт 10-30.   10 000 10 000 

6.ЦДГ № 5 "Незабравка" - Разград   97 059 200 97 259 

6.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 97 059 200 97 259 

        материали 10-15. 3 050 200 3 250 

7.ЦДГ № 6 "Шестте ястребинчета" - Разград   86 912 11 000 97 912 

7.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 86 912 11 000 97 912 

        материали 10-15. 3 000 1 000 4 000 

        текущ ремонт 10-30. 5 000 10 000 15 000 
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8.ЦДГ № 7 "В.Левски" - Разград   61 035 175 61 210 

8.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 61 035 175 61 210 

        материали 10-15. 5 000 175 5 175 

9.ЦДГ № 8 "Райна Княгиня" - Разград   67 897 100 67 997 

9.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 67 897 100 67 997 

        материали 10-15. 647 100 747 

10.ЦДГ № 11 "Детелина" - Разград   75 253 130 75 383 

10.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 75 253 130 75 383 

        материали 10-15. 3 157 130 3 287 

11.ЦДГ № 12 "Зорница" - Разград   111 860 348 112 208 

11.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 111 860 348 112 208 

        материали 10-15. 5 560 348 5 908 

12.ЦДГ 14 №  "Славейче" - Разград   91 512 87 91 599 

12.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 91 512 87 91 599 

        материали 10-15. 3 000 87 3 087 

13.ОП"Разградлес"   1 867 400 117 515 1 984 915 

13.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 958 500 68 500 1 027 000 

        материали 10-15. 61 000 34 000 95 000 

        разходи за външни услуги 10-20. 650 500 13 500 664 000 

        текущ ремонт 10-30. 60 000 13 000 73 000 

        платени данъци, мита, такси 10-40. 4 500 2 000 6 500 

        разходи за застраховки 10-62. 2 000 6 000 8 000 

13.2.Придобиване на ДМА, в т.ч. 52-00. 111 900 61 871 173 771 

       друго оборудване, машини и съоръжения 52-03. 4 900 11 306 16 206 

       транспортни средства 52-04 72 500 53 000 125 500 

       изграждане на инфраструктурни обекти 52-06. 32 000 -2 435 29 565 

13.3.Придобиване на НДМА, в т.ч. 53-00. 34 000 -12 856 21 144 

        придобиване на други НДМА 53-09 34 000 -12 856 21 144 

14.ОП"Обреден дом"   0 65 000 65 000 

14.1.Заплати на персонала, в т.ч.: 01-00. 0 30 240 30 240 

        заплати на персонала по трудови правоотношения 01-01. 0 30 240 30 240 

14.2.Други възнаграждения и плащания, в т.ч.: 02-00. 0 3 200 3 200 

        за персонала по извънтрудови правоотношения 02-02. 0 3 200 3 200 

14.3.Задължителни осигурителни вноски, в т.ч.: 05-00. 0 6 880 6 880 

        осиг.вноски за ДОО от работодатели 05-51. 0 6 880 6 880 

        здравно-осиг.вноски от работодатели 05-60. 0   0 

        ДЗПО от работодатели 05-80. 0   0 

14.4.Издръжка, в т.ч. 10-00. 0 9 680 9 680 

        материали 10-15. 0 7 800 7 800 

        разходи за външни услуги 10-20. 0 1 880 1 880 

14.5.Придобиване на ДМА, в т.ч. 52-00. 0 15 000 15 000 

       транспортни средства 52-04 0 15 000 15 000 

     

Забележка: Към корекцията за ОП"Обреден дом" - Разград ще бъдат прехвърлени средства от собствения 
бюджет на Община Разград, планирани за дейността, в размер на 22 674 лв. 
    Приложение №3 

      

      

ФИНАНСОВА ПЛАН - СМЕТКА 
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на ОП "РАЗГРАДЛЕС" гр.Разград 

към 31.07.2012 г. 
      
   в лева 

  

ВИД ПРИХОД / РАЗХОД §§ 

План Корекция Уточнен план 

№ към към към 

      30.06.2012 г. 31.07.2012 г. 31.07.2012 г. 
1 2 3 4 5 6 

       А. ПРИХОДИ, в т.ч.:   2 245 000 240 607 2 485 607 

1 

Продажба на дървесина от временен         

склад за промишлеността 
24-

04. 1 430 000 205 000 1 635 000 

2 

Продажба на дървесина от временен         

склад местното население 
24-

04. 1 290 600 100 000 1 390 600 

3 Такси от странични ползвания в ОГФ 

24-

04. 10 000 0 10 000 

4 Глоби 

28-

02. 5 000 0 5 000 

5 Данъци, в т.ч.: 

37-

00. -490 600 -64 393 -554 993 

5.1. ДДС 20% 37-01. -453 433 -50 833 -504 266 

5.2. ЗКПО 2% 37-02. -37 167 -13 560 -50 727 

       Б.РАЗХОДИ, в т.ч.:   1 867 400 117 515 1 984 915 

І. Трудови разходи, в т.ч.:   763 000 0 763 000 

1 Фонд "Работна заплата" 

01-

00. 253 000 0 253 000 

2 Други възнаграждения и плащания 
02-

00. 380 000 0 380 000 

3 Осигуровки 05-00 130 000 0 130 000 

ІІ. Издръжка, в т.ч.: 

10-

00. 958 500 68 500 1 027 000 

1 Постелен инвентар и облекло  

10-

13. 21 000 0 21 000 

2 Материали 

10-

15. 61 000 34 000 95 000 

3 Вода, горива, енергия 
10-

16. 157 000 0 157 000 

4 Разходи за външни услуги 

10-

20. 650 500 2 000 652 500 

5 Текущ ремонт 
10-

30. 60 000 30 000 90 000 

6 Платени данъци, мита, такси 

10-

40. 4 500 0 4 500 

7 Командировки в страната 
10-

51. 2 500 0 2 500 

8 Разходи за застраховки 

10-

62. 2 000 2 500 4 500 

ІІІ. Капиталови разходи, в т.ч.:   145 900 49 015 194 915 

1 Придобиване на ДМА  

52-

00. 111 900 61 871 173 771 
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2 Придобиване на НДМА 

53-

00. 34 000 -12 856 21 144 

       В.ПРИХОД, ВНЕСЕН В ОБЩИНАТА   377 600 123 092 500 692 

  Численост на персонала:   36 0 36 
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     Приложение №4 

       

А К Т У А Л И З И Р А Н    Р А З Ч Е Т 

       

на инвестиционната програма на Община Разград                                                                                   

към 31.07.2012 г. 
       

     в лева 

Наименование                       §§ Обект 

Ут.годишен Корекция Актуализиран 

Източник 

план към към годишен 

30.06.2012 г. 31.07.2012 г. план 

1 2 3 4 5 6 7 

Всичко капиталови 

разходи:     3 512 981 121 515 3 634 496   

в т.ч.:                                             
1. По собствения 

бюджет на Община 

Разград     3124395 57 500 3181895   

в т.ч.:                                       

1.1.Функция "Общи 

държавни служби"     119 521 11 000 11 000   

1.1.1.Дейност"Общински 

съвет"     0 11 000 11 000   

  

52-00                 

"Придобиване на 

ДМА"   0 11 000 11 000   

    Компютри и хардуер 0 11 000 11 000 

собствени 

бюджетни 

средства 
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в т.ч.:                                      

компютри за Общински съвет-
Разград - 11 бр. 0 11 000 11 000   

1.1.Функция "Жилищно 

строителство, БКС и 

опазване на околната 

среда"     1 540 773 0 1 540 773   

1.1.1.Дейност"Изграждане, 
ремонт и поддържане на 

уличната мрежа"     0 159 300 159 300   

  

51-00                           

"Основен ремонт"   0 159 300 159 300   

    

Основен ремонт на части от 
пътни платна на улици в 
Разград 0 159 300 159 300 ЦС за КР 

    

в т.ч.:                                      

ул."Каймакчалан" - Разград                                 

в участъка от 

ул."Поборническа" до 

ул."Костур" 0 47 700 47 700   

    

ул."Плиска" - Разград                             

в участъка от ул."Дъбрава" 

до ул."Енос" 0 48 700 48 700   

    

ул."Енос" - Разград                                          

в участъка от ул."Плиска" до 

ул."Ал.Стамболийски" 0 8 700 8 700   

    

ул."Мадара" - Разград                    

в участъка от 

ул."Ал.Стамболийски" до 

ул."Плиска" 0 7600 7 600   

    

ул."Кукуш" - Разград                                                                       

в участъка от 

ул."Ал.Стамболийски" до 

ул."Добровска" 0 13 000 13 000   
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ул."Люле Бургас" - Разград          

в участъка от ул."Костур" до 

ул."Странджа" 0 33 600 33 600   

1.1.2.Дейност"Други 

дейности по жилищното 

строителство"     633 700 -159 300 474 400   

  

52-00                      

"Придобиване на 

ДМА"   444 500 -159 300 285 200   

  

52-06                  

"Изграждане на 

инфраструктурни 

обекти"   378 300 -159 300 219 000   

    

Реконструкция на спортна 
зала "Абритус" - Разград 161 300 -159 300 2 000 ЦС за КР 

1.2.Функция"Почивно дело, 

култура, религиозни 

дейности"                                                                          46 000 18 500 64 500   

1.2.1.Дейност"Музеи и 

галерии с национално и 

регионално значение"     0 18 500 18 500   

  

52-00                      

"Придобиване на 

ДМА"   0 18 500 18 500   

  

52-02                  

"Придобиванте на 

сгради"   0 18 500 18 500   

    Сграда за АР"Абритус" 0 18 500 18 500 

собствени 

бюджетни 

средства 

1.3.Функция"Икономически 

дейности и услуги"                                                                          944 864 28 000 972 864   
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1.3.1.Дейност"Управление, 
контрол и регулиране на 

дейностите по транспорта и 

пътищата"     0 24 000 24 000   

  

52-00                      

"Придобиване на 

ДМА"   0 24 000 24 000   

  

52-04                  

"Транспортни 

средства"   0 24 000 24 000   

    

Специализиран автомобил 

за премахване на 
неправилно паркирали 

автомобили 0 24 000 24 000 

собствени 

бюджетни 

средства 

1.3.2.Дейност"Други 

дейности по икономиката"     701 064 4 000 705 064   

  

52-00                      

"Придобиване на 

ДМА"   701 064 4 000 705 064   

  

52-06                  

"Изграждане на 

инфраструктурни 

обекти"   681 264 4 000 685 264   

    

Инсталиране на сигнално-

охранителни известителни 

системи за улични 

кръстовища,  детски 

площадки и 

инфраструктура 26 200 4 000 30 200 

собствени 

бюджетни 

средства 

2. По бюджета на ОП 

"Разградлес"     145900 49 015 194915   
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52-00                      

"Придобиване на 

ДМА"   111 900 61 871 173 771   

  

52-03                  

"Придобиване на 

друго оборудване, 
машини и 

съоръжения"   4 900 11 306 16 206   

    Климатици 0 12 000 12 000 

собствени 

бюджетни 

средства 

    Копирна машина 2 500 -694 1 806 

собствени 

бюджетни 

средства 

  

52-04                                  

"Транспортни 

средства"   72 500 53 000 125 500   

    Товарни автомобили - 4 бр. 29 000 31 000 60 000 

собствени 

бюджетни 

средства 

    

Автомобили с висока 
проходимост 43 500 10 000 53 500 

собствени 

бюджетни 

средства 

    

Превозни средства с 4 

задвижващи колела - 2 бр. 0 12 000 12 000 

собствени 

бюджетни 

средства 

  

52-06                  

"Изграждане на 

инфраструктурни 

обекти"   32 000 -2 435 29 565   
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    Гаражи -складова база 32 000 -2 435 29 565 

собствени 

бюджетни 

средства 

  

53-00                      

"Придобиване на 

НДМА"   34 000 -12 856 21 144   

  

53-09                  

"Придобиване на 

други НДМА"   34 000 -12 856 21 144   

    ЛУП ОГФ"Разградлес" 34 000 -12 856 21 144 

собствени 

бюджетни 

средства 

2. По бюджета на ОП 

"Обреден дом"     0 15 000 15000   

  

52-00                      

"Придобиване на 

ДМА"   0 15 000 15 000   

  

52-04                                  

"Транспортни 

средства"   0 15 000 15 000   

    

Специализиран автомобил 

за извършване на обредни 

дейности 0 15 000 15 000 

собствени 

бюджетни 

средства 
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 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да, заповядайте господин Бояджиев. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Аз искам да изкажа благодарност на тези, които подкрепиха промяната 
в общинския бюджет. Умишлено се въздържах на колегата от ГЕРБ да му 

направя възражение защото-  

  Колега, извинявай обаче още не си наясно със структурата на 
общинския бюджет и как се формулира. Но това няма никакво значение. 
Бъди сигурен, че бюджета ще бъде изпълнен, за съжаление няма да бъде 
изпълнен в едно отношение и аз ти го казах, говоря персонално към теб 

защото само теб чух като съображение, няма да бъде изпълнен в 
направлението от продажба общинска собственост, а това е много 

съществено перо за формирането на общинските бюджети. Без него на този 

етап няма никакви други приходи, нито от други данъци, нито от 
корпоративни данъци, защото всичко се прибира от Правителството и от 
един Министър на финансите, който предполагам, че го познаваш. А иначе 
по отношение на пътна инфраструктура, пътищата и целесъобразното 

насочване, ако ти можеш да кажеш как могат да бъдат осигурени 52 милиона, 
колкото са необходими за да бъде решена пътната инфраструктура на 100 

процента в този град сигурно ще бъдеш носен на ръце. Но и ти не можеш да 
го кажеш. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Кмет. Имате ли други становища? Приключваме по 

първа точка от дневния ред.  

 Преминаваме към изпълнение на втора точка. 
 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ДЕКЛАРАЦИИ 

 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Раздадена ви е проект за Декларация с вх. №400 от 23.07. 2012 г. 
 

 Проект на декларация от Стоян Димитров - Ръководител на Група 
общински съветници от БСП при Общински съвет Разград 

 Относно: Заявяване на позиция по актуален обществен въпрос – 

осъждане на тероризма във всички форми на проявлението му по повод 

атентата в Бургас. 
 Давам думата на вносителя за представяне на декларацията. Заповядайте 
господин Димитров. 
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 Г-н Стоян Димитров – Ръководител на Групата от БСП, вносител 

 Уважаеми колеги, 

На 18 юли тази година на територията на нашата страна беше извършен 

един кървав терористичен акт, който беше насочен срещу чужди граждани- 

туристи, но при него пострада и български гражданин. Затова считам, че е 
необходимо Общинският съвет също да изрази своята позиция и категорично 

да осъди тази проява на жесток тероризъм и да изрази своята позиция, че 
България като член на Европейския съюз трябва да бъде част от една зона на 
сигурност, стабилност и просперитет.  
  

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Уважаеми колеги, всички разполагате с текста на 
декларацията. Преминаваме към дебати и имате възможност да заявите своята 
позиция, да направите предложения за корекции, за изменения, за допълнения. 
Тя беше разгледана в ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, 
контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствените организации. Ще помоля господин Димитров, като нейн 

Председател да ни заяви позицията на колегите от комисията. 
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Комисията по законност единодушно я подкрепи с 8 гласа „ЗА”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Ако няма желаещи да дебатират текста на декларацията 
прекратявам дебатите по нея и преминаваме към електронното й гласуване. 
Моля заповядайте.  
  

Общинският съвет  

 

На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА и чл.76 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет Разград, неговите комисии 

и взаимодействието му с общинската администрация Мандат 2011 – 2015 

г. , Общински съвет – Разград с 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали  се” -  няма, ПРИЕМА 

 

ДЕКЛАРАЦИЯ 
 

ПО ПОВОД ТЕРОРИСТИЧНИЯ АКТ НА 18.07/12 г. В БУРГАС ЗА 

ОСЪЖДАНЕ НА ТЕРОРИЗМА ВЪВ ВСИЧКИ ФОРМИ НА НЕГОВАТА 

ПРОЯВА 
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На 18.07/2012.г. на летище Бургас  бе извършено тежко терористично 

нападение, което взе невинни жертви –убити и ранени български и 

израелски граждани. 

 Първата реакция на граждани и институции бе потрес от 

варварството , допуснато през двадесет и първи век на територията на 

суверенна  държава, равноправен член на Европейския съюз ,последвано 

от болка за загубата, съпричастност към мъката на близките  и 

справедлив гняв към  извършителите. 
 Но тези разбираеми чувства не са достатъчни . 

 Недопустимо е да  премълчим ,да се примирим или да отминем с 
бездушие  това чудовищно незачитане на човешки, на правни и 

международни норми на  поведение! 
 България от висотата на своята доказана толерантност и  

отзивчивост към  зачитане на човешките права  справедливо изисква  

подобно отношение към своите граждани. 

 Общинският съвет като орган на местно самоуправление е длъжен 

да даде ясна заявка за своята позиция на непримиримост към тероризма 

във всички форми на неговата проява . 

Не това е начинът да се воюва за свобода и за отстояване на идеи! 

Във връзка с изложеното общинските съветници  

 

   ДЕКЛАРИРАМЕ ,ЧЕ 

 

Категорично осъждаме всякаква форма на проява на тероризъм ; 

Изразяваме нашето съчувствие към близките на невинните жертви ; 

Заявяваме безпрекословна подкрепа на българските властите  в 

борбата им за разкриване на организаторите и извършителите на 

терористичния акт и за превенция  на тероризма ; 

Настояваме за обединяване на усилията на всички органи на власт 

на местно и национално ниво, на гражданското общество и на 

специализираните органи  в борбата за опазване на нашата страна  като 

спокоен  и сигурен регион на картата на Европа! 

 

 Декларацията е приета, нейното съдържание е видно от сайта на 
Общината, тъй като тя е предназначена в подкрепа на дейността на 
управляващите органи в нашата страна. Ще бъде изпратена до Народното 

събрание и до Министерски съвет.  
  

 Преминаваме към изпълнение на трета точка от нашия дневен ред. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 
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ТЕКУЩИ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, 

В изпълнение на изискванията на нормативните актове, на Закона и на 
нашия Правилник съм подготвила Отчет за дейността на Общинския съвет за 
полугодието, който ви е раздаден. Отчета е качен на сайта на Общинския съвет 
и ще бъде публикуван в местната преса.  

Другите материали, които са постъпили: 

= Жалба от Красимир Владимиров Башаков с вх. №408 от 27.07. тази 

година до Общински съвет Разград, касае наложена му санкция поради 

неправилно паркиране. 
Тази докладна записка е разпределена за постоянната комисия по 

законност. 
= Друга жалба до Председателя на Общинския съвет от група жители на 

с. Островче, тя е с вх. № 406 от 27.07. 2012 г., относно разрешението дадено от 
местната изпълнителна власт за прекарването на стадо от над 1000 броя овце 
по улиците на селото.  

Очевидно касае се за нарушение на Наредба №1 на Общинския съвет. 
Разпределена е в комисията по законност.  

= Информация с вх. № 390 от 17.07 тази година от ръководителя на 
Вътрешен одит Д. Илиева представляваща доклад за изпълнение на Годишния 
план за дейността по вътрешен одит през второто тримесечие на 2012 година 
при Община Разград. Знаете, че Вътрешния одит чрез своя одитор периодично 

на тримесечие подава информация за изпълнението на Годишния план. Намира 
се на разположение на всички общински съветници в Звеното по обслужване 
на Общинския съвет.  

= Следващия материал е от Дружеството на дейците на културата гр. 

Разград с вх.№ 404 от 25.07. 2012 г. Отправен е и до общинска администрация 
и до Общинския съвет и е предложение направено чрез Председателя на 
Дружеството на дейците на културата Мария Петрова Енева за продължаване 
договора, с който е предоставен за ползване част от имот – частна общинска 
собственост на това Дружество. 

Искането е разпределено за ПК по култура, законност и собственост. 
= До комисиите по собственост, законност и социална политика е 

отправено следващото предложение с вх. № 405 от 25.07. 2012 г. изходящо от 
Фатме Ибрям. То е по – скоро възражение, както тя го е кръстила, срещу 

Уведомление с изх.№ 94-00-148/26.06. 2012 г. на Община Разград 

= С вх. № 401 от 24.07. 2012 г. Кмета на Общината господин Бояджиев е 
предоставил на общинските съветници Отчет за напредъка по изпълнявани 

проекти от Община Разград и нейните второстепенни разпоредители, 

финансирани по Оперативни програми към 20.07. 2012 г.  
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Много интересен материал. Много сериозно основание за самочувствие 
дава този отчет. Препоръчвам го на общинските съветници да се запознаят с 
него.  

Пак в духа на изпълнение на задълженията на администрацията да 
уведомява за своите действия по изпълнение решенията на Общинския съвет 
са следващите материали, които са предоставени от секретаря на Общината – 

госпожа Стефанова, те са с вх. №402 от 24.07.2012 г., относно: Изпълнение на 
Решение №77 по Протокол №8 от 20.02.2012 г.; Решение № 131 по Протокол 

№10 от 24.04.2012 г.с вх. № 371 ни информира. Следващото информационно 

съобщение е с вх. № 366 по отношение изпълнение на Решение № 105 по 

Протокол №9 от 27 март тази година. По Протокол №9 и №10 е Отчета за 
изпълнение на Решения №№113, 115 и 134,  писмото е с вх. № 365. И вх. №364 

от 05.07.2012 г. касае отчет за изпълнение на Решения № 496, по Протокол 

№28 ; 537 по Протокол №30; №721 по Протокол №40; 823 по Протокол № 45; 

1001 по Протокол № 54; 133 по Протокол № 10; 1001 по Протокол № 54; 133 

по Протокол №10; 158 по Протокол № 12; 830 по Протокол № 45; 105 и 114 по 

Протокол №9.  

Това идва да покаже с каква сериозност и отговорност се изпълняват 
решенията, които Общинският съвет е взел на свои заседания.  

Това бяха всички постъпили материали в раздел Текущи, с което 

изпълнихме и трета точка от нашия дневен ред.  

Деловата ни част завърши. Ще приключим днешната сесия обаче, с 
поздравления към рождениците, които от страна на Общинския свет са само с 
мъжко представителство: на 07.07 - д-р Драгомир Николов имаше рожден ден; 

на 06.07. - Осман Ариф; на 11.07. - Теодор Ролев и на 29.07. – Петър Василев. 
На всички тях честитим отминалите празници и пожелаваме много радост, 
здраве, творчески и лични успехи.  

Освен тях рожден ден празнува преди няколко дни и заместник кмета на 
Община Разград госпожа Таракчиева и ще започна с поздравления първо към 

нея: 
Госпожо Таракчиева, 
От името на Общинския съвет бъдете жива и здрава и Ви пожелавам 

добро сътрудничество с Общинския съвет и с неговите членове. Заповядайте. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Много Ви благодаря.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС поздрави всеки един от 
рождениците. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Уважаеми колеги, на тези на които им предстои да почиват от сърце 
пожелавам да съберете много сили, слънчев загар, весели преживявания и да 
се видим началото на месец септември.  

Закривам заседанието на Общинския съвет в 17.20 часа. 
 

 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  /П/ Не се чете 
/ Милена Цанева / 

 

 

       

    ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 
/Наско Анастасов/ 

 

 

 

 

 

 

 

 


